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BAŞKAN’IN MESAJI

Ülkemizi ve tüm dünyayı etkisi altına alan covid-19 salgınının 
iş hayatından sosyal yaşama kadar tüm süreçlere hakim 
olduğu bu yılda; ekonomik ve sosyal boyutta yaşanan etkilere 
karşı üyelerimizin salgın dönemini en az hasarla atlatabilmesi 
adına gayret ettiğimiz bir yılı geride bıraktık. 

Hepimiz için, her anlamda zor bir yıl oldu. Henüz de 
önümüzü görebilmiş değiliz. İş dünyası olarak ayakta kalma 
mücadelesine devam ediyoruz. Ancak 2021 den ümitliyiz. 

Aşı konusunda yaşanmakta olan olumlu gelişmeler umuyoruz 
ki vaka sayılarında önemli bir düşüşe sebep olacak ve 
normalleşme adına çok büyük bir eşik aşılacaktır. 

2020 yılında özellikle pandemi sürecinde SATSO olarak 13 
bin üyemizin karşı karşıya kaldığı sorunların çözümü ve 
iş dünyasının çarklarının dönmesi için çok yönlü olarak 
devletimizin en zirvesinden yerel yönetimlere kadar çok ciddi 
çalışmalar ve girişimlerde bulunduk.

Birlik ve beraberliğimizden aldığımız kuvvet, sürekli olarak 
geliştirdiğimiz yetkinliklerimiz ve çağın gerekliliklerine uygun 
güçlü dijital altyapımızla; ülkemizin sanayileşmesinden, 
ekonomik ve sosyal anlamda küreselleşmesine kadar pek çok 
atılımda ve gelişim süreçlerinde sorumluluk alan üyelerimizin 
başarılarını arttırmaları ve sürekli kılmaları için iş dünyamızı 
zorlayan bu dönemde; ümitsizliğe kapılmadan, reel sektörün 
sorunlarına proaktif bir şekilde çözüm bulma çabasıyla yol 
almayı sürdürdük. Toplum sağlığı açısından hassas olunması 
gereken pandemi döneminde; dijital sistemlerimizi daha da 
güçlendirerek, üyelerimizin Odaya gelmeden iş ve işlemlerin 
yapılmasını kolaylaştıran uygulamalarımıza ağırlık verdik.

Üyelerin yaşadığı sıkıntıların farkındalığı ile TOBB 
öncülüğünde bu sorunların çözümü için 7/24 aktif bir şekilde 
çalıştık. Üyelerimizden gelen görüş ve önerileri ivedilikle 
üst kuruluşumuz TOBB’a ilettik. Üye aidatlarında erteleme 
yaparak süreçte yüklerini hafifletmeyi hedefledik. 

İhracatın geliştirilmesi nitelik ve nicelik bakımından 
artırılmasına yönelik faaliyetlerimiz de devam etti. Üyelerimize 
yönelik ihracat eğitimlerimiz SUTGEM projesi çerçevesinde 
online olarak devam ediyor.

Bunun yanısıra oda hizmet binalarımızın iki yanına başladığımız 
tek durak hizmet binalarımızın inşaatını da tamamladık. 
KOSGEB, Doğu Marmara Kalkınma Ajansı, Kızılay Eğitim 
Merkezi, noter, banka şubelerinin binalarda konuşlanmasına 
yönelik çalışmalar yaptık.  Üyelerimiz için verimli bir hizmet 
kampüsü oluşturmaya yönelik çalışmalarımızı 2021’de 
tamamlanmasını planlıyoruz.

Genel olarak bu çalışmaların yanısıra; ilimizde bir bilişim lisesi 
kurulmasına katkı sağladık, meslek liselerimizde iş makineleri 
teknolojisi, plastik teknolojileri bölümlerinin açılarak ihtiyaç 
duyulan nitelikli istihdamın sağlanması yönünde temel 
oluşturmaya gayret ettik. 

104 yıllık mazisi ile saygın bir yeri olan ve kanaat önderliği 
yapmış bulunan Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
üstlendiğimiz misyon gereğince, üyelerinin kurumsal 
kapasitelerini geliştirme, şehrin ekonomi ve sanayi gelişimine 
katkı sağlama, kaynakların ekonomiye kazandırılmasında 
öncülük etme, etkin lobi faaliyetleriyle toplumun beklentilerine 
çözüm üretme ve şehrin gelecek projeksiyonlarını oluşturma 
hususlarında önemli adımlar attık. “Sakarya Stratejik Planı” 
da bu çalışmalarımızdan biridir. 

Hep beraber inşallah bu dönemde omuz omuza çalışarak 
şehrimizi daha güçlü, daha yaşanabilir hale getirmek için 
çalışacağız. Bu hepimizin sorumluluğu. Üyelerimle aramızdaki 
sinerji kentin tamamına yayılıyor. Bu sinerjiyle çok güzel 
işlere imza atılacağı inancındayız. Tüm iletişim kanalları açık 
olan Odamız ile ilgili sorun, beklenti, öneri ve taleplerinizi 
bizlere ulaştırmanız tüm bu çalışma ve gayretlerimize değer 
katacaktır.

A. Akgün ALTUĞ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası

Yönetim Kurulu Başkanı
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ODAMIZIN TARİHÇESİ 
Dünyada ticaret ve sanayi 
odalarının ortaya çıkışı XVI. 
Yüzyılın sonlarına rastlar. Ticaret 
Odası adını alan ilk kuruluş 
Marsilya Ticaret Odası olup, 
kuruluş yılı 1600’dür. Kuzey 
Amerika’da ilk ticaret odası 
1768’de New York’ta kurulmuştur. 
Kanada’da ilk ticaret odası 1804 
yılında Halifax’ta açılmıştır.

Günümüzde batılı ülkelerin ticaret 
ve sanayi odalarında müşterek 
olan husus; devlet otoritelerine 
ve işletmelere yönelik olan 
müşavirlik fonksiyonlarıdır.

Dünyadaki ticaret ve sanayi 
odalarının bir ortak özelliği de 
milli merkezi bir üst organizasyon 
içinde bir araya gelmeleridir. 
Ülkemizdeki örneği Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği’dir.

Osmanlı toplumunda Oda fi kri, 
batılaşma hareketi ile birlikte 
gündeme gelmiştir. Bir dizi reform 
ve yenilikler içeren 1856 tarihli 
Islahat Fermanı, tüccarların odalar 
kurarak örgütlenmeleri gereğini 
ortaya çıkarmıştır. Ferman gereği 
nizamnameler yayımlayıp odalar 
kurulmaya başlamıştır. İlk olarak 
1879’da Tarsus Ticaret ve Sanayi 
Odası kurulmuş, bunu 1882’de 
İstanbul’da, 1885’de İzmir’de 
kurulan Odalar izlemiştir. 

Adapazarı Ticaret ve Sanayi Odası; 
1917 yılında Hacı Mehmet Hilmi 
efendi, Hamit Sipahizade (Bankacı 

ve Tüccar), Emin Muharrem Güner 
(Nalbur), Numan Numanbeyzade 
(Bankacı ve Tüccar), Rauf 
Demirtaş (Değirmenci), İbrahim 
Diyarbekirli (Bankacı ve Tüccar), 
İslam Bankası Müdürü Asım Bey, 
Salih ve Numan Yöntem (Bakkaliye 
Toptancısı), Ali Fevzizade 
(Adapazarlı Ailesi Genel Katibi), 
Kazım Berköz (Kumaş Tüccarı), 
Yusuf Alican ( Manifatura Tüccarı), 
Zobar Ahmet Özdilek (Zahireci) ve 
diğer 200 civarında Adapazarılı 
tüccar ve esnafın önderliğinde; 
o tarihte Kocaeli’ne bağlı bir ilçe 
olduğu için Kocaeli İlinin Meclisi 
Umumi kararı ile kurulmuştur. 
Bilahare 5590 sayılı Kanun ve 
tatbikatına ait tüzük hükümlerine 
intibak etmiştir. 

01.06.2004 tarih ve 25479 sayılı 
Resmi Gazetede yayımlanan 
5174 sayılı Türkiye Odalar ve 
Borsalar Kanunu ile ticaret ve 
sanayi odaları, ticaret borsaları 
ile Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğinin kuruluş ve işleyişine 
ilişkin esaslar düzenlenmiştir. 19 
Temmuz 2008 yılında da Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası ismini 
almıştır.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası; 
devlet ve kamuoyu nezdinde de 
her yıl artan etkinliği ve itibarıyla, 
üyelerine ve Sakarya halkına 
karşı görevlerini yerine getirmeye 
çalışmaktadır.
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SAKARYA TİCARET VE SANAYİ ODASI
ORGANİZASYON ŞEMASI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nın örgütsel yapısı iki kısımdan oluşmaktadır. Birinci kısımda 4 yılda bir seçimle 
göreve gelen Meclis ve Yönetim Kurulu Üyeleri yer alırken ikinci kısım idari personel olarak adlandırılan kişilerden 

oluşmaktadır. 

MECLİS

MESLEK KOMİTELERİ

AKREDİTASYON, KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ
İZLEME KOMİSYONU

DİSİPLİN KURULU

İHTİSAS KOMİSYONLARI

DANIŞMAN

MECLİS KOMİSYONLARI

YÖNETİM KURULU

GENEL SEKRETER
Teyfik ÖZTÜRK

GENEL SEKRETER YARDIMCISI
Mümin HAŞİL

KALİTE VE AKREDİTASYON SORUMLUSU ÜYE TEMSİLCİSİ

YAZI İŞLERİ 
MÜDÜRLÜĞÜ

YAZI İŞLERİ
MÜDÜRÜ

YAZI İŞLERİ
MEMURU

EVRAK KAYIT
MEMURU

İNSAN KAYNAKLARI, 
PLANLAMA VE EĞİTİM 

MÜDÜRLÜĞÜ

İNSAN KAYNAKLARI, 
PLANLAMA VE EĞİTİM 

MÜDÜRÜ

PLANLAMA VE 
EĞİTİM MEMURU

HİZMETLİ

ŞOFÖR

İNSAN KAYNAKLARI
MEMURU 

ODA SİCİLİ 
MÜDÜRLÜĞÜ

ODA SİCİLİ MÜDÜRÜ

ODA SİCİLİ
MEMURU

GENEL SEKRETER YARDIMCISI
Refik ÖZKORKMAZ

MALİ İŞLER 
MÜDÜRLÜĞÜ

MALİ İŞLER
MÜDÜRÜ

MALİ İŞLER
MEMURU

VEZNE
MEMURU

BASIN, YAYIN VE 
HALKLA İLİŞKİLER 

MÜDÜRLÜĞÜ

BASIN, YAYIN VE 
HALKLA İLİŞKİLER 

MÜDÜRÜ

HALKLA İLİŞKİLER 
MEMURU

BASIN, YAYIN 
MEMURU

TİCARET VE 
BELGELER 

MÜDÜRLÜĞÜ

TİCARET VE BELGELER 
MÜDÜRÜ

PİYASA 
ARAŞTIRMA 

MEMURU

BELGE DÜZENLEME 
MEMURU

DIŞ EKONOMİK 
İLİŞKİLER MEMURU

PROJE VE İŞ 
GELİŞTİRME 
MÜDÜRLÜĞÜ

PROJE VE İŞ 
GELİŞTİRME 

MÜDÜRÜ

BİLGİ İŞLEM 
MEMURU

PROJE VE İŞ 
GELİŞTİRME 

MEMURU

SANAYİ  
MÜDÜRLÜĞÜ

SANAYİ  MÜDÜRÜ

SANAYİ  MEMURU

TEKNİK PERSONEL

ÖZEL KALEM 
MÜDÜRLÜĞÜ

ÖZEL KALEM 
MÜDÜRÜ

ÖZEL KALEM 
MEMURU

MAKAM ŞOFÖRÜ

TİCARET SİCİLİ
MÜDÜRLÜĞÜ

TİCARET SİCİLİ
MÜDÜRÜ

TİCARET SİCİLİ
MÜDÜR YARDIMCISI

TİCARET SİCİLİ
MEMURU
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MECLİS BAŞKANLIK DİVANI

Talip KURİŞ
Meclis Başkanı

Burcu BAŞAR AKGÜN
Meclis Divan Katibi

Necmettin KIRIK
  Meclis Başkan Yardımcısı
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YÖNETİM KURULU

A.Akgün ALTUĞ
YÖNETİM KURULU BAŞKANI

Cem GÜN
YÖNETİM KURULU BAŞKAN YRD.

Doğan ÇATALBAŞ
YÖN. KRL. SAYMAN ÜYESİ

Yüksel AVŞAR
YÖNETİM KURULU BAŞKAN YRD.

Yılmaz DÜNYA
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

Bünyamin MÜFTÜOĞLU
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

Erhan FİDAN
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

Ramazan SEZER
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

İbrahim ARABUL
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

Semih ÇOKAY
YÖNETİM KURULU ÜYESİ

Hüseyin ÜR
YÖNETİM KURULU ÜYESİ
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Erol ÖZTÜRK
DİSİPLİN KURULU BAŞKANI

Melih UYAR 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

M.Fadıl UZAK
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Günay GÜNEŞ 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Burhan AKÇAM 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Adnan ERDOĞAN 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

DİSİPLİN KURULU
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HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ

Vahap GÜN 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU BAŞKANI

Oktay TOPÇU 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

İrfan DEMİRCİOĞLU 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 

Tekin BAYDAR 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 

Ergin BALCI
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 
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Hayrettin KOVACIOĞLU
MEVZUAT KOMİSYONU BAŞKANI

Seçkin SANDIKYAPAN
MEVZUAT KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

Bayram Ali ÇATALBAŞ
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

Talha F. CÖMERT
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

Selami YÜKSEL
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

MEVZUAT KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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Oğuzhan DURAK
KÜLTÜR KOMİSYONU BAŞKANI

Murat GÜLER
KÜLTÜR KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

Ali CANDAN
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

Nihat CİNOĞLU
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

Vahap GÜN
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

KÜLTÜR KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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Mustafa YILDIRIM
YAYIN KURULU BAŞKANI

Semih ÇOKAY
YAYIN KURULU BAŞKAN YARDIMCISI

Zafer BEKDEMİR
YAYIN KURULU ÜYESİ

Hakan COŞAR
YAYIN KURULU ÜYESİ

Murat GÜLER
YAYIN KURULU ÜYESİ

YAYIN KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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TOBB DELEGELERİ

Turgay ÇELİK
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Vedat YAŞLICA
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Savaş YILMAZER
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Murat GÜLER
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Hayrettin KOVACIOĞLU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Kamil UZAK
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

A.Akgün ALTUĞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Alican YILDIRIM
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Fatih GÜREŞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Erdal ŞENKARDEŞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Cem GÜN
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Kenan TAÇYILDIZ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Nihat CİNOĞLU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Hasan GENÇ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Talha F. CÖMERT
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Oktay TOPÇU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Ekrem SEÇGİN
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)
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MECLİS ÜYELERİ

A.Akgün ALTUĞ
Meclis Üyesi

Turgay ÇELİK
Meclis Üyesi

Mahmut KÖSEMUSUL
Meclis Üyesi

Tarık ÖZBAY
Meclis Üyesi

Recep SANDIKÇI
Meclis Üyesi

Muhammet Alican SAK
Meclis Üyesi

Talip KURİŞ
Meclis Başkanı

Yılmaz DÜNYA
Meclis Üyesi

Fatih GÜREŞ
Meclis Üyesi

Bayram Ali ÇATALBAŞ
Meclis Üyesi

Hasan GENÇ
Meclis Üyesi

Ertuğrul ÖZTÜRK
Meclis Üyesi

Savaş YILMAZER
Meclis Üyesi

Erhan BARASOĞLU
Meclis Üyesi

Gökhan TİRYAKİ
Meclis Üyesi

İbrahim ADAK
Meclis Üyesi

Ali CANDAN
Meclis Üyesi

Emrah ÖZOCAK
Meclis Üyesi

Enes AKCAN
Meclis Üyesi

Doğan ÇATALBAŞ
Meclis Üyesi
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Erkan ÇOKAL
Meclis Üyesi

Kamil UZAK
Meclis Üyesi

Bünyamin MÜFTÜOĞLU
Meclis Üyesi

Murat GÜLER
Meclis Üyesi

Ceyhun KILIÇ
Meclis Üyesi

Selami YÜKSEL
Meclis Üyesi

Ömer ARSLAN
Meclis Üyesi

Ahmet SERBES
Meclis Üyesi

Onur KANSU
Meclis Üyesi

Oğuzhan DURAK
Meclis Üyesi

İbrahim Berat KARA
Meclis Üyesi

Ramazan SEZER
Meclis Üyesi

Seçkin SANDIKYAPAN
Meclis Üyesi

Zafer YILDIRIM
Meclis Üyesi

Ercan BAŞNUH
Meclis Üyesi

Nihat BALTAOĞLU
Meclis Üyesi

Gökhan KORKMAZ
Meclis Üyesi

Ekrem KAYASAN
Meclis Üyesi

Oktay TOPÇU
Meclis Üyesi

Hayrettin KOVACIOĞLU
Meclis Üyesi

Hasan ÇAKIR
Meclis Üyesi

Ekrem SEÇGİN
Meclis Üyesi

Adnan BORAZANCIOĞLU
Meclis Üyesi

Ayhan AKDAĞCI
Meclis Üyesi

Burcu BAŞAR AKGÜN
Meclis Üyesi
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Cem GÜN
Meclis Üyesi

Yalçın CAN
Meclis Üyesi

Ümit BALTA
Meclis Üyesi

Murat CAN
Meclis Üyesi

Vedat YAŞLICA
Meclis Üyesi

Vahap GÜN
Meclis Üyesi

Adem ÇALIŞKAN
Meclis Başkanı

Halit İNCİ
Meclis Üyesi

Bülent YAZAR
Meclis Üyesi

Halit EVİN
Meclis Üyesi

Alper Fevzi ALTAY
Meclis Üyesi

Muhammet ÇAPOĞLU
Meclis Üyesi

Hüseyin ÜR
Meclis Üyesi

Taner BELGE
Meclis Üyesi

Nihat CİNOĞLU
Meclis Üyesi

Tekin BAYDAR
Meclis Üyesi

Selahaddin Eyüp KURİŞ
Meclis Üyesi

Ergin BALCI
Meclis Üyesi

Talha F. CÖMERT
Meclis Üyesi

Alican YILDIRIM
Meclis Başkanı

Musa Emre TEVER
Meclis Üyesi

Murat BAYRAK
Meclis Üyesi

Lütfi SUNMAN
Meclis Üyesi

İrfan DEMİRCİOĞLU
Meclis Üyesi

Emrullah TERZİOĞLU
Meclis Üyesi
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Erdem ERCAN
Meclis Üyesi

Mustafa YILDIRIM
Meclis Üyesi

Ahmet ÇUBUK
Meclis Üyesi

Kenan TAÇYILDIZ
Meclis Üyesi

Erhan FİDAN
Meclis Üyesi

Behlül BAYRAK
Meclis Üyesi

İbrahim ARABUL
Meclis Üyesi

Şenol ÇALIŞKAN
Meclis Üyesi

Hüseyin YAVUZYİĞİT
Meclis Üyesi

Tunç ÖZÜUĞURLU
Meclis Üyesi

Erdal ŞENKARDEŞ
Meclis Üyesi

Semih ÇOKAY
Meclis Üyesi

İbrahim KAHYA
Meclis Üyesi

Necmettin KIRIK
Meclis Üyesi

Ahmet KÖPRÜLÜOĞLU
Meclis Üyesi

Müfit GÜREŞ
Meclis Üyesi

Yüksel AVŞAR
Meclis Üyesi
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Makbule SÖZDUYAR
Kadın Girişimciler 

İcra Komitesi Başkan 
Yardımcısı

Dilek ÖZEL
Kadın Girişimciler 

İcra Komitesi Başkan 
Yardımcısı

TOBB SAKARYA İL KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU

Zehra DİRİM
Kadın Girişimciler İcra Komitesi 

Başkanı

Halide BÖLÜKBAŞI
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Handan PIRILDAR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Yüksel AVŞAR
Doğal Üye

Yönetim Kurulu 
Başkan Yarıdımcısı

Öykü Sena AYDENİZ
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Özlem TÖMEKÇE
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Nazan GÜRSOY
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Sevgi YAZARKAN
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ayşe Berrak KOCACIK
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ceren Sedef AVŞAR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ceren DUGAN
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Arzu ALTINDAŞ
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Deniz TINAZCI
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Gökçe BÜYÜKŞENGÜR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Mümin HAŞIL
Doğal Üye

Genel Sekreter 
Yardımcısı
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TOBB SAKARYA İL GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU

Mertcan KORKMAZ
Genç Girişimciler Kurulu 

İcra Komitesi Başkanı

Burak ARIĞ
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Kürşat ERGEZEN
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Orhan Gazi KILIÇASLAN
Genç Girişimciler Kurulu İcra 
Komitesi Başkan Yardımcısı

Engin BİRGİN
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Reşit Şamil DEDEOĞLU
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Sinem TOK
Genç Girişimciler Kurulu İcra 
Komitesi Başkan Yardımcısı

Eralp ŞENKARDEŞ
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Samet TANTAN
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Bahadır BAKIRTAŞ
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Eray SAKALLIOĞLU
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Zafer BEKDEMİR
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Bahtiyar SOLAK
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Furkan ÜNAL
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Oğuzhan AÇIKGÖZ
Genç Girişimciler Kurulu İcra 

Komitesi Üyesi

Semih ÇOKAY
Doğal Üye

Yönetim Kurulu Üyesi

Mümin HAŞIL
Doğal Üye

Genel Sekreter 
Yardımcısı
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Başkan : Mehmet DİNLER 
Bşk.Yrd. : Hacı Rüstem PRİMOĞLU 
Üye : A.Akgün ALTUĞ
Üye : Bayram Ali ÇATALBAŞ

Üye : Turgay ÇELİK 
Üye : Fahri KARAKULLUKÇU 
Üye : Baha KALFA

Başkan : Mehmet Akif ÖZKAN 
Bşk.Yrd. : Mehmet Kamer YILMAZ
Üye : Hasan GENÇ
Üye : Yılmaz DÜNYA

Üye : Ahmet SİVİŞOĞLU

Başkan : Mustafa Kemal YILMAZ
Bşk.Yrd. : Şenol ACAR
Üye : Ayhan ÖZTURPÇU               
Üye : Mahmut KÖSEMUSUL

Üye : Ertuğrul ÖZTÜRK
Üye : Recep SANDIKÇI
Üye : Resül ÇELİKARSLAN

Başkan : Beşir ÖZMERT
Bşk.Yrd. : Halit GÜNDÜZ 
Üye : Abdurrahman ÇAKAR
Üye : Fatih GÜREŞ

Üye : Tarık ÖZBAY 
Üye : Ahmet AKAY
Üye : Davut ASKAR

Başkan : Hasan ALPTEKİN
Bşk.Yrd. : Osman USER 
Üye : Savaş YILMAZER
Üye : Muhammet Alican SAK

Üye : Ali DERİBAŞ
Üye : Gökhan TİRYAKİ
Üye : Hasan ARICANLI

Başkan : Mustafa KÖROĞLU
Bşk.Yrd. : Ayhan GÜNEŞ
Üye : Emrah ÖZOCAK
Üye : Enes AKCAN

Üye : İbrahim ADAK
Üye : İsmet BELİN

Başkan : Emre ŞAHİN
Bşk.Yrd. : Seydullah ÖZ
Üye : Ali CANDAN
Üye : Doğan ÇATALBAŞ 

Üye : Ahmet CİHAN

Başkan : Kenan KARACA
Bşk.Yrd. : Ümit KARAYAKA 
Üye : Ceyhun KILIÇ
Üye : Erkan ÇOKAL

Üye : Sadi KUTUN

1. MESLEK KOMİTESİ 
Tarım Ürünleri Üretimi ve Ticareti

2. MESLEK KOMİTESİ 
Altyapı İnşaat Faaliyetleri, Maden 
Ocakları ve Mermerciler

3. MESLEK KOMİTESİ 
Toptan ve Perakende Gıda

4. MESLEK KOMİTESİ 
Tarım ve Hayvancılık Meslek Grubu

5. MESLEK KOMİTESİ 
Yiyecek, İçecek ve Konaklama 
Hizmetleri

6. MESLEK KOMİTESİ 
Tekstil, Deri ve Hazır Giyim Ticaret

7. MESLEK KOMİTESİ 
Isıtma, Soğutma ve Mekanik 
Tesisatçılar

8. MESLEK KOMİTESİ 
Mobilya, Halı ve Ev Dekorasyon 
Ürünleri Ticareti

MESLEK KOMİTELERİ

Başkan : Mehmet Mustafa KULAKSIZ 
Bşk.Yrd. : Erol ÇİÇEK
Üye : Ömer ARSLAN
Üye : Bünyamin MÜFTÜOĞLU

Üye : Selami FAZLIOĞLU

Başkan : Erol DEMİRALAY
Bşk.Yrd. : Mehmet Mesut NURDOĞAN
Üye : Onur KANSU
Üye : Selami YÜKSEL

Üye : Ferdun ACAR

Başkan : Talip GÜRMERİÇ
Bşk.Yrd. : Ahmet SERBES 
Üye : Kamil UZAK
Üye : Tayfun KESER

Üye :  Semih YÜKSEL

9. MESLEK KOMİTESİ 
Dayanıklı Tüketim Malları Ticareti

10. MESLEK KOMİTESİ 
Elektrik - Elektronik ve 
Elektromekanik Grubu

11. MESLEK KOMİTESİ 
Altın ve Mücevher Ticareti
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Bşk.Yrd. : Zafer BEKDEMİR
Üye       : Hakan COŞAR
Üye : Murat GÜLER
Üye : Oğuzhan DURAK

Üye : Hüseyin Zahid YAZAROĞLU

Başkan : Özgür KARAKAŞ
Bşk.Yrd. : Vural TUTKUN
Üye : Enver TOK
Üye : Hayrettin KOVACIOĞLU

Üye : Okan ÇAYLAN
Üye : Gökhan KORKMAZ
Üye : İbrahim Berat KARA

Başkan : İlker HASKÖYLÜ
Bşk.Yrd. : Mehmet Tuncer ACAN
Üye : Ramazan SEZER
Üye : Ekrem KAYASAN

Üye : Hasan ÇAKIR
Üye : Akın GÜNLÜ
Üye : Kasım SEZER

Başkan : Davut ACUNMAN
Bşk.Yrd. : Mustafa Sencer DENİZ
Üye : Özer DURMUŞ
Üye : Ekrem SEÇGİN

Üye : Ercan BAŞNUH
Üye : Seçkin SANDIKYAPAN
Üye : Emrah TOYLAR

Başkan : İ. Engin ADIYAMAN
Bşk.Yrd. : Mertcan KORKMAZ
Üye : Ayhan AKDAĞCI
Üye : Oktay TOPÇU 

Üye : Zafer YILDIRIM
Üye : Güven YAVUZ
Üye : Mehmet Yasin ŞAHİN

12. MESLEK KOMİTESİ 
Kitap, Kırtasiye, Basım, Reklam, 
Medya ve Yayın Kuruluşları

13. MESLEK KOMİTESİ 
İnşaat Malzemeleri Toptan ve 
Perakende Ticareti

14. MESLEK KOMİTESİ 
Hırdavatçılar, Metal Ticareti ve Geri 
Dönüşümcüler

15. MESLEK KOMİTESİ 
Sağlık, Temizlik ve Kozmetik 
Ürünleri Ticareti

16. MESLEK KOMİTESİ 
Sigortacılık ve Finans

Başkan : Mehmet ÇATALBAŞ
Bşk.Yrd. : Cevdet KOÇ 
Üye : Adnan BORAZANCIOĞLU
Üye : Nihat BALTAOĞLU

Üye : Adem SEZER

Başkan : İlker ERGÜL
Bşk.Yrd. : Orhan Gazi KILIÇASLAN 
Üye : Burcu BAŞAR AKGÜN 
Üye : Adem ÇALIŞKAN

Üye : Cem GÜN
Üye : Hakan ARTUL
Üye : Halil ATAY

Başkan : Ali DAYIOĞLU
Bşk.Yrd. : Yalçın CAN
Üye : Halit EVİN
Üye : Abdullah UZUN

Üye : Alper Fevzi ALTAY
Üye : Ahmet AYDINOĞLU 
Üye : Erol LİKOS

Başkan : İsmail AÇIKDENİZ
Bşk.Yrd. : Aydın ÖZDEMİR
Üye : Halit İNCİ
Üye : Ümit BALTA 

Üye : Muhammet ÇAPOĞLU
Üye : Sezer AKYOL 
Üye : Yusuf SARI 

Başkan : Ziya KURAL 
Bşk.Yrd. : Mustafa BURUŞOĞLU
Üye : Fatih ALTINDAĞ
Üye : Talip KURİŞ

Üye : Vedat YAŞLICA
Üye : Taner BELGE
Üye : Ömer BAYRAK

Başkan : Hüseyin ODABAŞ 
Bşk.Yrd. : Yavuz AKIN
Üye : Bülent YAZAR
Üye : Murat CAN

Üye : Erhan KARSAK

Başkan : Çetin SERTER 
Bşk.Yrd. : Kemalettin GÜRSOY
Üye : Hüseyin ÜR 
Üye : Vahap GÜN 

Üye : Nihat CİNOĞLU
Üye : Kamil ÜSTÜN
Üye : Orhan ÖZKAN 

Başkan : Necmettin KOÇAK
Bşk.Yrd. : Özkan KARABULUT
Üye : Alican YILDIRIM
Üye : Tekin BAYDAR

Üye : Selim ALBAYRAK

17. MESLEK KOMİTESİ 
Kooperatifler, Enerji Altyapı ve 
Hafriyatçılar

18. MESLEK KOMİTESİ 
Mühendislik ve Mimarlık Hizmetleri

19. MESLEK KOMİTESİ 
Ulaşım ve Taşımacılık Grubu

20. MESLEK KOMİTESİ 
Enerji ve Petrol Ürünleri

21. MESLEK KOMİTESİ 
Otomotiv ve Yedek Parça Ticareti

22. MESLEK KOMİTESİ 
Otomotiv ve Yan Sanayi

23. MESLEK KOMİTESİ 
Konstrüksiyon ve Metal İşleme

24. MESLEK KOMİTESİ 
Tekstil-Brode-Konfeksiyon
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Başkan : Burhan GÜRSOY 
Bşk.Yrd. : Murat BAYRAK
Üye : Bilal ARABACIOĞLU
Üye : Selahaddin Eyüp KURİŞ

Üye : Atakan KOCA

Başkan : Mustafa OKUYAN
Bşk.Yrd. : Sadullah BALIKÇIOĞLU 
Üye : Lütfi SUNMAN
Üye : Cafer GÜLER

Üye : Musa Emre TEVER

Başkan : Gülfer KILIÇ 
Bşk.Yrd. : İbrahim İPEKÇİ
Üye : Ergin BALCI 
Üye : İrfan DEMİRCİOĞLU

Üye : Talha F. CÖMERT
Üye : Gökhan YAMAN
Üye : Ayhan BALCI

Başkan : Hüseyin BALTA 
Bşk.Yrd. : İsmail BAŞAVCI 
Üye : Emrullah TERZİOĞLU
Üye : Ahmet ÇUBUK

Üye : Erdem ERCAN
Üye : Sevil YILDIZ
Üye:  : Alaattin İPEKÇİOĞLU

Başkan  : Ebru KIRTAŞ 
 Üye : Adem AYGÜN 
Üye : Kenan TAÇYILDIZ 
Üye : Mustafa YILDIRIM 

Üye : Merve Hilal COŞAR 

Başkan : İdris TOSKA
Bşk.Yrd. : Nedim ALTINTAŞ
Üye : Erhan FİDAN 
Üye : Erdal ŞENKARDEŞ

Üye : Mesut KINALI

Başkan : Cemil KAYA
Bşk.Yrd. : İmdat DELİCAN
Üye : Behlül BAYRAK
Üye : Necmettin KIRIK

Üye : İbrahim ARABUL
Üye : Serdar GÜRKAN USLU
Üye : Enes SEVİNDİK

Başkan : Çetin KAHYA
Bşk.Yrd. : Ahmet KÖPRÜLÜOĞLU
Üye : Şahin PARTANAZ
Üye : Semih ÇOKAY

Üye : Abdullah ÇİÇEK 

25. MESLEK KOMİTESİ 
Ağaç Sanayi ve Orman Ürünleri

26. MESLEK KOMİTESİ 
Mobilya İmalatçıları ve 
Malzemecileri

27. MESLEK KOMİTESİ 
Unlu Mamuller - Et ve Süt Ürünleri

28. MESLEK KOMİTESİ 
Danışmanlık ve Emlak Müşavirliği

29. MESLEK KOMİTESİ 
Eğitim ve Öğretim Faaliyetleri

30. MESLEK KOMİTESİ 
Yaş Sebze-Meyve ve Kuru Gıda 
Toptancıları

31. MESLEK KOMİTESİ 
Bilişim ve Telekomünikasyon

32. MESLEK KOMİTESİ 
Kauçuk ve Plastik İmalatçıları

Başkan : Emre BEŞİR
Bşk.Yrd. : Arif FİLİZ
Üye : Şenol ÇALIŞKAN
Üye : Müfit GÜREŞ

Üye : Tunç ÖZÜUĞURLU
Üye : Melih GÜREŞ
Üye : Oğuzhan ŞİMŞEK

Başkan : Hülya EKŞİ
Bşk.Yrd. : Cemal BAŞAK
Üye : Yüksel AVŞAR
Üye : İbrahim KAHYA

Üye : Hüseyin YAVUZYİĞİT
Üye : Fatih Enes İLKAY
Üye : Erdem KAMIŞOĞLU

33. MESLEK KOMİTESİ 
Makine ve Otomasyon Sistemleri 
Üreticileri

34. MESLEK KOMİTESİ 
Müteahhitlik Faaliyetleri
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Başkan : Turgay ÇELİK
Bşk.Yrd. : Arda SUBAŞI
Bşk.Yrd. : Emre SALİHOĞLU
Üye : Çetin SERTER
Üye : Emre BEŞİR
Üye : Emre ŞAHİN
Üye : Ferit YILDIZ
Üye : Günay GÜNEŞ
Üye : İlke YILDIZ

Üye : İlker ÇATALBAŞ  
Üye : Serap YILMAZ 
Üye : Tansel Cavit KULAK 
Üye  : Tunç ÖZÜUĞURLU
Üye  : Zafer KINALI 
Üye : Selim Can ERAS 
Üye : Faruk ŞENGÜN 
Üye : Nusret SARI

Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu

Başkan : Taner BELGE 
Bşk.Yrd. : Şenol ÇIRPAN  
Bşk.Yrd. : Erkan TÜRKSEVEN 
Üye : Yılmaz DÜNYA 
Üye : Servet SEZGİN 
Üye : S. Onur ÇELİKORS
Üye : Prof. Dr. Sima NART 
Üye : Zuhal EROL 

Üye : Cemal KARAAĞAÇ 
Üye : Ünal DABAK   
Üye : Zafer BÜYÜ  
Üye : Murat YAPAN  
Üye  : Erkan EMİNOĞLU  
Üye  : Serra TEKOĞLU 
Üye : Müjgan ZAMAN 

Turizm Komisyonu 

Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu

Başkan : Ali İhsan GÜNEŞ 
Bşk.Yrd. : Gökhan YAMAN 
Bşk.Yrd. : Hayrettin KOVACIOĞLU
Üye : Mustafa OKUYAN 
Üye : Büşra SUNMAN 
Üye : Emrah BIÇAKÇI

Üye : Bahattin ŞIKKİBAR 
Üye : Mustafa Cemal CEBİ
Üye : Prof. Dr. Hakan TUNAHAN 
Üye : Doç. Dr. Sinan ESEN
Üye : Murat KUZEY
Üye : Özgür KOCA

Başkan : Behlül BAYRAK
Bşk.Yrd. : Enes AKCAN  
Bşk.Yrd. : Zafer YILDIRIM 
Üye : Evren GÜL  
Üye : Baki DEMİR 
Üye : Sinan KARABAŞ
Üye : İmdat DELİCAN  
Üye : Halil AYDIN 
Üye : Murat KURTULUŞ 
Üye : Suat TUNÇLAR
Üye : Halil ATAY
Üye : Sevde GİRİŞKEN 

Üye : Ercan GARLI
Üye : Sabri EROL 
Üye : Ayhan AKDAĞCI
Üye : Necmettin KIRIK
Üye : Serdar ÇAKAN 
Üye : Adem SEZER
Üye : Bünyamin MÜTFÜOĞLU
Üye : İbrahim Berat KARA
Üye : Murat KUZEY
Üye : Ahmet KARAPEKMEZ
Üye : Ahmet ŞEHİT 
Üye : Bahtiyar NALBANT

Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu
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Başkan : Tarık ÖZBAY
Bşk.Yrd. : Ahmet BAYRAK 
Bşk.Yrd. : Volkan TERZİOĞLU
Üye : Ahmet HUN   
Üye : Bülent YAZAR  
Üye : Cemil KAYA
Üye : Fatih Enes İLKAY
Üye : Hasan ÇAKIR
Üye : İdris TOSKA 
Üye : Muhittin ALTUNTAŞ 
Üye : Prof.Dr. Salih Zeki YILDIZ

Üye : Samet KAVAKOĞLU
Üye : Yusuf Murat EMİR 
Üye : Erhan FİDAN
Üye : Nizamettin SARI 
Üye : Serdar KOÇ
Üye : Yusuf  ÇELEBİ
Üye : Prof.Dr. Taki DEMİR
Üye : Mustafa GÜRKAN
Üye : Ercan ATEŞ 
Üye : Şevket KIRICI 
Üye : Mehmet YILMAZ  

Tarım ve Hayvancılık Komisyonu

Başkan : Mehmet Tuncer ACAN
Bşk.Yrd. : S.Gamze ERGENE
Bşk.Yrd. : Fatih BOZTEPE
Üye : Ramazan SEZER
Üye : Ekrem SEÇGİN 

Üye : Çetin KAHYA
Üye : Seda TÜNAY 
Üye : Alper TATLI
Üye : Ahmet Zahit ELMAS

Çevre ve Şehircilik Komisyonu

Üye : A. Akgün ALTUĞ
Üye : Doğan ÇATALBAŞ
Üye : Yüksel AVŞAR  

Üye : Hüseyin ÜR
Üye : Kenan TAÇYILDIZ
Üye : Prof.Dr. Hakan TUNAHAN

İş Dünyası - Üniversite İş Birliği Komisyonu

Üye : Talip KURİŞ  
Üye : A. Akgün ALTUĞ  
Üye : Ertuğrul KOCACIK
Üye : Necdet ŞENTÜRK 
Üye : Kemal DEMİRCİOĞLU 
Üye : Kenan KÖSE 
Üye : Abdullah ÜNAL
Üye : M. Tolga BALLIK 
Üye : Akif YILMAZ 
Üye : Erhan AKGÜN 

Üye : Orhan KOCABIYIK
Üye : Şükrü BODUR 
Üye : Orhan YILGENCİ
Üye : Hülya GEDİK 
Üye : İsmail FİLİZFİDANOĞLU
Üye : Ümit KARAKAYA
Üye : Zafer BEKDEMİR
Üye : Engin TUMBAZ 
Üye : Erol ÖZTÜRK 
Üye : Mustafa İSEN 

Yüksek İstişare Kurulu
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RAKAMLARLA

SATSO
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İnsan Kaynakları, Planlama ve Eğitim Müdürlüğü
19 Birim Yöneticileri Toplantı Sayısı 28

20 Birim Yöneticileri Toplantısı Katılım Oranı 53,00

21 Personel Toplantısı Sayısı 5

22 Personel Toplantısı Katılım Oranı 26,00

23 Personel Memnuniyet Anketi Sayısı 2

24 Personel Memnuniyet Oranı 81

25 Kurum içi Personel Eğitim Sayısı 5

26 Kurum İçi Personel Eğitim Süresi (Saat) 42

27 Kurum içi Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 104

28 Kurum Dışı Personel Eğitim Sayısı 5

29 Kurum Dışı Personel Eğitim Süresi (Saat) 68

30 Kurum Dışı Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 10

33 Toplam Personel Kalite Eğitimi Sayısı 5

34 Toplam Personel Kalite Eğitimi Katılımcı Sayısı 106

37 Toplam Personel Eğitim Sayısı 10

38 Toplam Personel Eğitim Süresi (Saat) 82

1 E- Bülten Sayısı 47

2 Basın Bülteni Sayısı 545

3 Yerel Basında Yer Alma Sayısı 3498

4 Ulusal Basında Yer Alma Sayısı 208

5 Uluslararası Basında Yer Alma Sayısı 0

6 Dijital Platformlarda Çıkan Haber Sayısı 8803

7 Facebook Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 466

8 Instagram Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 927

9 Twitter Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 501

10 Linkedin Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 380

11 Meclis Toplantıları İçin Faaliyet Filmleri Hazırlanması Çalışması 11

12 Etkinliklerin Fotoğraf ve Video Görüntülenme Sayısı 9823

13 Tasarım Faaliyetleri Sayısı (Dergi,Kitap,Broşür,Afiş vb.) 296

14 Muhtelif Yayınlar 6

15 Dergi Yayını Sayısı 3

16 Yayın Komisyonu Toplantı Sayısı 2

17 Yayın Komisyonu Karar Sayısı 2

18 Yayın Komisyonu Katılım Oranı 100

Basın, Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürlüğü



71 Aylık Bordro İşlemleri 8

72 Satın Alma İşlemleri 620

73 Huzur Hakkı 1

74 İlgili Komisyon Ve Kurullarda Değerlendirilen Sosyal Yardım Talepleri 6

75 İşe Giriş Bildirgelerinin Düzenlenmesi 2

76 İşten Ayrılma Bildirgelerinin Düzenlenmesi 3

77 Muhtasar, KDV, Damga Vergisi 8

78 Munzam Aidat Tahakkuku Yapılan Üye Sayısı 0

79 Sosyal Güvenlik Kurumuna Bildirim 8

80 Tahsil Tediye Mahsup Kaydı 15749

81 Vezne Hizmet İşlem Sayısı 13719

82 Yıllık Aidat Tahakkuku Yapılan Üye Sayısı 0

83 Hesapları İnceleme Komisyonu Toplantı Sayısı 8

84 Hesapları İnceleme Komisyonu Karar Sayısı 8

85 Hesapları İnceleme Komisyonu Toplantı Katılım Oranı 46,00

Mali İşler Müdürlüğü

39 Toplam Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 111

40 Personel Performans Değerlendirme 1

41 Personel Görüş ve Öneri Sayısı 24

42 Kabul Gören Görüş ve Öneri Sayısı 12

43 İyileştirme Faaliyeti Sayısı 12

44 Kapanan İyileştirme Faaliyeti Sayısı 1

45 Üyelere Yönelik Yapılan Seminer ve Toplantı Sayısı 18

46 Üyelere Yönelik Düzenlenen Meslek Geliştirici Eğitim Sayısı 12

47 Üyelere Yönelik Düzenlenen Meslek Geliştirici Eğitimlere Katılımcı Sayısı 461

48 Üyelere Yönelik Düzenlenen Kişisel Gelişim Eğitim Sayısı 2

49 Üyelere Yönelik Düzenlenen Kişisel Gelişim Eğitimleri Katılımcı Sayısı 276

50 Odamızda Yapılan Toplam Eğitim Sayısı 18

51 Üye Eğitimleri Toplam Katılımcı Sayısı 1032

52 Üye Eğitimleri Memnuniyet Oranı 40,00

53 Akreditasyon İzleme ve Değerlendirme Kurulu Toplantı Sayısı 1

58 Etkinlik ve Eğitimlere yönelik Uygulanan Anket Sayısı 9

59 Odaya Gelen Ziyaretçi Sayısı 30973

60 Turizm Komisyonu Toplantı Sayısı 1

61 Turizm Komisyonu Toplantı Karar Sayısı 2

62 Turizm Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 46

63 Üye Şikayet Sayısı 1



Özel Kalem Müdürlüğü

Oda Sicili Müdürlüğü
86 Toplam Askıdaki Üye Sayısı 0

87 Toplam Üye Sayısı 14262

88 Toplam Faal Üye Sayısı 9643

89 Adres Askıdan Düşürme İşlemleri 0

90 Adres Askıya Alma İşlemleri 0

91 Açılan Anonim Şirket Sayısı 197

92 Açılan Kollektif Şirket Sayısı 0

93 Açılan Kooperatif Sayısı 15

94 Açılan Limited Şirket Sayısı 922

95 Açılan Şahıs Şirketi Sayısı 244

96 Kapanan Anonim Şirketi Sayısı 58

97 Kapanan Diğer Şirketler Sayısı 0

98 Kapanan Kollektif Şirket Sayısı 0

99 Kapanan Gerçek Kişiler Sayısı 92

100 Kapanan Limited Şirketi Sayısı 204

101 Kapanan Kooperatif Sayısı 5

102 Kapanan Şahıs Şirketi Sayısı 43

103 Oda Sicil Belge Hizmeti Sayısı 16039

104 E-Belge Sayısı 2534

105 Üye Veri Güncellenme Sayısı 1440

106 Üye Kimlik Kartı Sayısı 78

107 Yönetim Kurulu Başkanına Yapılan Ziyaretler 205

108 Yönetim Kurulu Tarafından İştirak Edilen Faaliyetler 117

109 Yönetim Kurulu Tarafından Yapılan Ziyaretler 57

110 Odamızda Yapılan Başkanın İştirak Ettiği Toplantılar 55

111 Yönetim Kurulu' nun gerçekleştirdiği üye ziyaretleri 2

112 Lobi Faaliyetleri Sayısı 0

113 Gerçekleşen Lobi Faaliyeti Sayısı 0

114 Lobi Faaliyetleri hk.Hazırlanan Rapor Sayısı 0

115 İç Paydaşlarla Yapılan Toplantılar 4

116 Dış Paydaşlarla Yapılan Toplantılar 31

117 Kültür Komisyonu Toplantı Sayısı 4

118 Kültür Komisyonu Karar Sayısı 27

119 Kültür Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 100



Proje ve İş Geliştirme Müdürlüğü
120 Deneme 0

121 Başvuru Sahibi Olunan Proje Sayısı 9

122 Ortak Olunan Proje Sayısı 8

123 Biten Proje Sayısı 0

124 Yurt İçi İş Geliştirme Faaliyet Sayısı 15

125 Yurtiçi İş Geliştirme Faaliyeti Katılımcı Sayısı 252

126 Yurt İçi İş Geliştirme Faaliyetleri Sonucu Hazırlanan Rapor Sayısı 19

127 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyet Sayısı 7

128 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyetleri Katılımcı Sayısı 94

129 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyetleri Sonucu Hazırlanan Rapor Sayısı 9

130 Ekonomik Teşvikler Konusunda Yapılan Etkinlik Sayısı 0

131 İş Geliştirme ve Sektörel Konularda Hazırlanan Rapor Sayısı 4

132 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 2

133 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 6

134 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 80

135 Yatırım Teşvik, Hibe,FSMH ve Diğer Oda Hizmet ve Projeleri Konularında 
Yapılan Bilgilendirme Sayısı 8

136 Canlı Yayın Sayısı 18

137 Toplu E-Posta Gönderim Sayısı 733

138 Toplu SMS Gönderim Sayısı 940

139 Web Sitesi Tıklanma Sayısı 417449

140 Web Sitesine Giren Kişi Sayısı 89703

141 Web Sitesi (Ticaret Portalına) Giren Kişi Sayısı 461703

142 Ekspertiz Raporu Sayısı 268
143 Fiili Tüketim Belgesi Sayısı 22
144 İmalat Yeterlilik Belgesi Sayısı 37
145 Kapasite Raporu Sayısı 654
146 Yerli Malı Belgesi Sayısı 290
147 İş Makinası Tescili Sayısı 375
148 İmalat Sektörü ile İlgili Hazırlanan İstatistik ve Rapor Sayısı 0

Sanayi Müdürlüğü



149 İhracat Yapan Firma Sayısı 5856
150 ATR Onayı 2098
151 ATR Satışı 4834
152 Euro-1 Onayı 2528
153 Euro-1 Satışı 2594
154 Form-A Onayı 507
155 Form-A Satışı 670
156 Menşe Onayı 4086
157 Menşe Satışı 3840
158 Fatura Onayı 649
159 İhale Duyuruları Sayısı 35
160 Fire Zayiat Oranı Tespiti 9
161 Rayiç Fiyat Tespiti/Fiyat Tarifeleri 46
162 Emlak Komisyoncu Belgesi Sayısı 25
163 Sayısal Takograf Kartı Sayısı 3256
164 Vize Aracılık Ve Bilgilendirme Hizmeti Sayısı 60
165 İngilizce Kayıt Sureti, Faaliyet Belgesi Sayısı 161
166 Sigorta Acenteleri İşlem Sayısı 140
167 Sigorta Acenteleri Yapılan Fiziki Şart Tetkik Sayısı 28
168 İşbirliği Teklifleri Duyuru Sayısı 0
169 E-Bülten Sayısı 31
170 K Belgeleri Hizmet Alan Kişi Sayısı 3591
171 K Belgeleri İşlem Sayısı 2862
172 B2B Etkinlik Sayısı 0
173 B2B Etkinlik Katılımcı Sayısı 0
174 B2B Etkinlik Rapor Sayısı 0
175 Yurtdışı Fuar Duyuru Sayısı 436
176 Yurtdışı Fuar Katılımcı Sayısı 0
177 Yurtdışı Fuar Organizasyon Sayısı 0
178 Yurtdışı Fuar Etkinliği Rapor Sayısı 0
179 Yurtiçi Fuar Duyuru Sayısı 480
180 Yurtiçi Fuar Katılımcı Sayısı 50
181 Yurtiçi Fuar Organizasyon Sayısı 1
182 Yurtiçi Fuar Etkinliği Rapor Sayısı 1
183 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 10
184 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 13
185 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 70
186 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 10
187 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 29
188 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 50
189 Hazırlanan Ülke Raporları Sayısı 13
190 Pazar Araştırması Rapor Sayısı 12
191 Hazırlanan İstatistik Rapor Sayısı 12

Ticaret ve Belgeler Müdürlüğü



Yazı İşleri Müdürlüğü
192 Meclis Toplantı Sayısı 12
193 Meclis Toplantı Karar Sayısı 96
194 Meclis Toplantısı Katılım Oranı 95,00
195 Yönetim Kurulu Toplantı Sayısı 52
196 Yönetim Kurulu Karar Sayısı 1271
197 Yönetim Kurulu Toplantısı Katılım Oranı 89,00
198 Meslek Komiteleri Toplantı Sayısı 429
199 Meslek Komiteleri Toplantısı Karar Sayısı 1464
200 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Sayısı 12
201 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Karar Sayısı 43
202 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 96,00
203 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Sayısı 15
204 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Karar Sayısı 51
205 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 84,00
206 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Toplantı Sayısı 9
207 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Karar Sayısı 33
208 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 61,00
209 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Toplantı Sayısı 13
210 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Karar Sayısı 38
211 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 90,00
212 TOBB'dan Gelen Yazı Sayısı 807
213 TOBB'dan Gelen Yazıların Cevaplandırılma Sayısı 26
214 Müşterek Meslek Komitesi Toplantı Sayısı 2
215 Müşterek Meslek Komitesi Karar Sayısı 0
216 Müşterek Meslek Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 69
217 Mevzuat Komisyonu Toplantı Sayısı 0
218 Mevzuat Komisyonu Karar Sayısı 0
219 Mevzuat Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 0
220 Disiplin Soruşturması 1
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TEMEL
HİZMETLER
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MECLİS 
TOPLANTILARI
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VERGİ İADELERİ SORUNUNDA 
ÇÖZÜM ANKARA’DA
VERGİ İADELERİ SORUNUNDA 
Ocak ayı meclis toplantısı

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1169 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Aralık ayı Kat’i 
Mizan, Yıl Sonu Kapanış Mizanı ve ekleri ile Bütçe 
İzleme Raporu, Hesapları İnceleme Komisyonu 
Başkanı Vahap Gün’ün sunumunun ardından 
oylanarak, meclis üyeleri tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Cem Gün şunları dile getirdi: Geçtiğimiz hafta Elazığ 
ve Malatya da yaşanan deprem hepimizi derinden 
üzmüştür. Öncelikle deprem neticesinde yaşamını 
kaybedenlere Allah’tan rahmet, yaralılara acil 
şifa diliyor, canla başla enkaz arama kurtarma 
operasyonlarını başarıyla yürüten tüm görevlilere 
şükranlarımızı sunuyoruz.  

Deprem ülke olarak bizim coğrafyamızın bir 
gerçeğidir. Daha önce de dile getirdiğimiz özellikle 
şehir merkezinde kentsel dönüşümün artık hayata 
geçirilmesi gerektiğini de hatırlatmaktadır. Bu 

Oda olarak 1 milyar doları aşan fi rmaların 
KDV iadelerini merkezden alması önerimizi 
yineliyoruz. Yani, ilgili kanunda yapılacak ufak 
düzenlemelerle mağduriyetimiz giderilebilir.
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hepimizin meselesidir ve artık ertelenen konular 
listesinden çıkarılmalıdır. Uzmanlar Marmara 
bölgesinde olası bir depreme işaret ederken 
kayıtsız ve duyarsız kalamayız. 

Sakarya’nın uzun zamandır çözüm bekleyen bir 
sorunu var. Bu şehrin geleceğini de ilgilendiren 
bir konu. Bu durumu düzeltmek için oda olarak 
1 milyar doları aşan firmaların KDV iadelerini 
merkezden alması önerimizi yineliyoruz. Yani, 
ilgili kanunda yapılacak ufak düzenlemelerle 
mağduriyetimiz giderilebilir. Bu konuda biz 
girişimlerimizi sürdürüyoruz. Sorunun güçlü bir lobi 
ile çözülebileceğine inanıyoruz. 

“Sakarya Tarımsal Ürünler Mükemmeliyet Merkezi” 
diğer bir adıyla “Doku Kültürü Laboratuvarı 
Projesi”nin ihalesini tamamladık. Bundan sonraki 
süreçte laboratuvar inşaatı hızlı bir şekilde 
tamamlanacak.   Büyükşehir Belediyemiz ve Sakarya 
2. OSB ile ortak olarak yürüttüğümüz Doku Kültürü 
Laboratuvarımız, 2. Organize Sanayi Bölgesi’nde 

proje için tahsis edilen alanda kurulacak. 

2020 yılı için “Yöresel Değerler İle Bölgesel 
Kalkınma” projesi başvurumuz Doğu Marmara 
Kalkınma Ajansı teknik destek programı kapsamında 
kabul edilmiştir. İlk etapta 8 adet ürünümüzün 
coğrafi işaret başvuru çalışmaları başladı. Bunlar; 
Sakarya kabak tatlısı, Sakarya taraklı kozalak 
reçeli, Sakarya taraklı uğut tatlısı, Sakarya taraklı 
şimşir tarak, Sakarya taraklı şimşir kasık, Sakarya 
Abhaz peyniri, Sakarya Pamukova kavunu, Sakarya 
Pamukova ceviz ezmesi. Coğrafi işaret başvuruları 
onaylandıkça sizlerle paylaşacağız.

Meclis toplantısının meslek komitelerinin sorunları 
ile dilek ve temenniler bölümünde konuşan meclis 
üyeleri meclis üyeleri; Tunç Özüuğurlu, Ahmet 
Çubuk, Adnan Borazancıoğlu, Turgay Çelik, Nihat 
Cinoğlu, Hasan Çakır, Emrullah Terzioğlu, Oktay 
Topçu, Lütfi Sunman şehir, ülke ve ekonomi 
hakkında görüşlerini dile getirdiler.
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DOĞA TAHRİBATINA KARŞIYIZ

Şubat ayı meclis toplantısı

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1169 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Ocak ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Yönetim Kurulu Üyeleri ve meclis üyelerinin katılımı 
ile gerçekleştirilen Şubat ayı meclis toplantısının 
onur konukları Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce ve Sakaryaspor Başkanı 
Cumhur Genç’ti.

Toplantıda konuşan Sakaryaspor Başkanı Cumhur 
Genç, “Kulübümüz şehrimizin en büyük markası 
konumundadır. Bize inanan, arkamızda duran tüm 
Sakarya’ya ve Sakaryaspor camiasına sonsuz 
teşekkürlerimizi sunuyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
Yüce ise, “Şehrimizin ticari hayatında önemli yeri 
olan SATSO, ülkemizin en eski ticaret odalarından 
biridir. Köklü bir geçmişe sahip olan SATSO ile ortak 
paydamız bu şehrin gelişimidir ve bu şehre fayda 
sağlamak için işbirliği içerisinde projelerimize 

Kırkpınar’da yapılacak olan teleferik konusunda 
da şehir olarak aynı hassasiyeti gözetmemiz 
gerektiğini düşünüyorum. Teleferik olmalıdır, 
ancak doğaya zarar vererek inşa edilmemeli. 
Doğa tahribatına karşıyız.
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devam ediyoruz. Konuşması ve sunumunun 
ardından Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem Yüce’ye, SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş tarafından 
plaket takdim edildi.

Sakaryaspor Başkanı Cumhur Genç ve Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem Yüce’nin ardından kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ konuşmasında şunları dile getirdi: “Corona 
virüs dünyanın çeşitli ülkelerinde ciddi tehditler 
oluşturmaya devam ediyor. Bu durumu ekonomik 
anlamda nasıl fırsata çeviririz buna bakmalıyız. 
Yapılan araştırmalar; 24 ülke arasında sadece 
Türkiye’nin ekonomik büyümesinin Çin’deki 
salgından olumlu etkileneceğini gösteriyor. 

Görüyoruz ki; küresel oluşumda dengeler değişiyor 
ve dünya, rotasını aramaya devam ediyor. Biz 
Sakarya olarak bu büyük resmi iyi okumalı kritik 
hamlelere hazırlıklı olmalıyız. Sürekli söylediğimiz 

bir şey var; biz her alanda iddialı ve rekabetçi bir 
iliz. İstanbul Üniversitesi’nin geçen ay açıkladığı 
İller Arası Rekabet Endeksi’nde Sakarya 19’uncu 
sırada yer aldı. 

Kırkpınar’da yapılacak olan teleferik konusunda 
da şehir olarak aynı hassasiyeti gözetmemiz 
gerektiğini düşünüyorum. Teleferik olmalıdır, 
ancak doğaya zarar vererek inşa edilmemeli. Doğa 
tahribatına karşıyız.

Toplantının gündem maddelerinin görüşülmesi 
sırasında kürsüye gelen; 15. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 29.Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 17. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 
31. Meslek Komitesinden Meclis üyesi Behlül 
Bayrak, şehir gündemi, sektörel sorunlar ve 
yapılan çalışmalar hakkında değerlendirmelerde 
bulundular.
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VİRÜSÜ YENMEK İÇİN TEDBİRLER DİKKATE 
ALINMALI VE KURALLARA UYULMALI
VİRÜSÜ YENMEK İÇİN TEDBİRLER DİKKATE 
Mart ayı meclis toplantısı

Meclis başkanı Talip Kuriş Başkanlığında uzaktan 
erişimle gerçekleştirilen toplantıya Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO Yönetim Kurulu 
toplantı salonundan iştirak ettiler. 

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1170 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Şubat ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ şunları dile getirdi: “ Önceki meclis 
toplantılarında söz ettiğimiz korona virüs salgını bir 
pandemiye dönüştü. Ortaya çıkan sağlık sorunları 
ve yaşadığımız kaygıların dışında ekonomik ve 
toplumsal sıkıntılarla da mücadele etmemiz 
gereken zor bir dönemden geçiyoruz. SATSO olarak 
üyelerimizin yanındayız ve Sakarya ekonomisinin 
bu süreci en az hasarla atlatması noktasında 
önemli bir sorumluluk üstlendik. Üreterek, yatırım 
yaparak, istihdam sağlayarak bu ülkeyi daha ileriye 
taşımak için çabalayan sektör temsilcilerimizi 

Önceki meclis toplantılarında söz ettiğimiz 
korona virüs salgını bir pandemiye dönüştü. 
Ortaya çıkan sağlık sorunları ve yaşadığımız 
kaygıların dışında ekonomik ve toplumsal 
sıkıntılarla da mücadele etmemiz gereken zor 
bir dönemden geçiyoruz.
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asla yalnız bırakmıyoruz. Üyelerimizin de içinde 
bulunduğu iş dünyası talepleri; vergi, mali yükler, 
kredi kefalet, lojistik, istihdam, tarım ve idari olmak 
üzere 8 başlıkta hayata geçirildi ve geçirilmeye de 
devam ediyor. Sağlık sektörümüzün tıbbi malzeme 
ihtiyaçlarına da elimizden geldiğince destek olduk. 
Bu konuda camiamızın gösterdiği duyarlılık ve 
hassasiyet de ayrıca takdire değerdi. 

SATSO olarak üye hizmetlerimiz bugünkü koşullara 
uygun olarak devam ediyor. Odamız web sitesinde 
sunduğumuz hizmetlerden olan faaliyet belgesi, 
Oda sicil kayıt sureti, ortaklık teyit belgesi teminlerini 
online olarak sağlıyoruz. Üyelerimizden de gelen 
talepler neticesinde Haziran ayında ödenmesi 
gereken yıllık üyelik ve munzam aidatlarının 
birinci taksiti, gecikme zammı ve faiz tahakkuk 
ettirilmeksizin, ikinci taksitle beraber Ekim ayında 
ödenmek üzere 4 ay ötelendi. 

Başkan Altuğ’un konuşmasının ardından kürsüye 
gelen meclis üyelerinden;15. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 17.Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 31. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Necmettin Kırık, 6. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Enes Akcan, 29. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız,  
33. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Şenol 
Çalışkan,  31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Behlül Bayrak, 29. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Kenan Taçyıldız, 14. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Hasan Çakır, 11. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ahmet Serbes, 16. Meslek Komitesinde 
Meclis Üyesi Oktay Topçu ise, 28. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Emrullah Terzioğlu, 1. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 23. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Nihat Cinoğlu, 
15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan 
Başnuh, 29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Mustafa Yıldırım, 33. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Tunç Özüuğurlu ülke ile dünya gündemini 
değerlendirerek görüş önerilerini sundular.
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“ÜYE ODAKLI SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN 
GAYRET EDİYORUZ”
“ÜYE ODAKLI SORUNLARIN ÇÖZÜMÜ İÇİN 
Nisan ayı meclis toplantısı

Uzaktan erişimle gerçekleştirilen toplantıya Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ve Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, SATSO Meclis Salonu’ndan iştirak 
ettiler. Meclis başkanı Talip Kuriş Başkanlığında 
yapılan Nisan Ayı Olağan Meclis Toplantısı, meclis 
üyelerinin çoğunluğunun çevrimiçi katılımı ile 
gerçekleştirildi.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1171 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mart ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Toplantıya bağlanarak konuk olan 24. Dönem 
İstanbul Milletvekili Sakaryalı Faik Tunay, Covid-
19’un etkileri hakkında bilgiler verdi:  “IMF’nin 
yayınladığı rapora göre hayat yakın bir zamanda 
normale dönerse bile dünya ticaretinin kaybı 9 
trilyon dolar olacağı öngörülüyor. Bu süreçte en 
avantajlı ülke, konumu neticesiyle Türkiye olacaktır. 
Doğru politikalar ile bu üretim kayması ülkemize 
fayda sağlayacaktır.” ifadelerini kullandı.

Faik Tunay’ın sunumunun ardından konuşan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ise; “Virüsle 
mücadele kapsamında ilk günden bu yana özellikle 
üye odaklı sorunların çözümüne yönelik yoğun bir 
çalışma içerisindeyiz. Bu kapsamda salgının sanayi 
ve ticaret hayatına olan etkisini takip ediyoruz. 

Virüsle mücadele kapsamında ilk günden bu yana 
özellikle üye odaklı sorunların çözümüne yönelik 
yoğun bir çalışma içerisindeyiz. 
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Üyelerimizin faydalanabileceğini düşündüğümüz 
her bilgiyi anlık olarak paylaşıyoruz. Bu durumda 
iş dünyası olarak dayanışma içinde olmalıyız.” 
ifadelerini kullandı. 

Gündem maddelerinin görüşülmesi sırasında 
söz alan meclis üyeleri salgın süreci ve tedbirleri 
ile ekonomi ve sektörel gelişmeler adına 
değerlendirmelerde bulundular. 

4. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Abdurrahman 
Çakar, 29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Kenan Taçyıldız, 22. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Bülent Yazar, SATSO Disiplin Kurulu 
Başkanı Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, 29. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 14. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ekrem Kayasan, 
17. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Adnan 
Borazancıoğlu, 31. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Behlül Bayrak, 29. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 12. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Oğuzhan Durak, 3. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ertuğrul Öztürk,

Nisan Ayı Olağan Meclis Toplantısında ayrıca 
2020 yılı azami pide fiyat tarifesi gündem maddesi 
olarak meclis üyeleri tarafından görüşülerek 
oylandı. Konu ile ilgili açıklamalarda bulunan 27. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ergin Balcı; 
“Üyelerimizden gelen talepler doğrultusunda 470 
gr pide 4.50 TL, 650 gr pide 6TL olarak satılmasının 
uygun olduğu komitemiz tarafından tespit 
edilmiştir.” dedi. 2020 yılı pide azami fiyat tarifesi 
meclis üyeleri tarafından oylanarak oy birliği ile 
kabul edildi. 
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YENİ NORMALDE TÜRKİYE KÜRESEL 
GELİŞİMİN ÖNEMLİ BİR DİŞLİSİ OLACAKTIR
YENİ NORMALDE TÜRKİYE KÜRESEL 
Mayıs ayı meclis toplantısı

Uzaktan erişimle gerçekleştirilen toplantıya Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ve Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin 
Müftüoğlu, Meclis Divan Katibi Meclis Üyesi Burcu 
Başar Akgün, SATSO Yönetim Kurulu Salonu’ndan 
iştirak ettiler.

Meclis Başkanı Talip Kuriş Başkanlığında yapılan 
Mayıs Ayı Olağan Meclis Toplantısı, meclis üyelerinin 
çoğunluğunun çevrimiçi katılımı ile gerçekleştirildi.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1172 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Nisan ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

SATSO Mayıs 2020 Olağan Meclis Toplantısı’nda 
Yönetim Kurulu’nun önerisi ile Meclis Salonu’na 
geçmiş dönem yönetim kurulu başkanlarından 
olan Sayın Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu’nun isminin 
verilmesi gündem maddesi, meclis üyeleri 
tarafından oy birliği ile kabul edildi. 

Bundan sonraki dönemde artık yeni normale adapte 
olmalıyız. Planlamamızı ve stratejilerimizi doğru 
kurgularsak, bu dönemden daha güçlü çıkacağımıza 
inanıyorum.
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Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri, dünya, ülke 
ve şehir gündemine ilişkin değerlendirmelerde 
bulunarak bilgi veren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, şunları dile getirdi: “Hepinizin bildiği 
gibi, Koronavirüs salgını yavaş yavaş etkisini 
kaybederken, normalleşme sürecimiz ise kademeli 
olarak da olsa başladı. Bundan sonraki dönemde 
artık yeni normale adapte olmalıyız. Planlamamızı 
ve stratejilerimizi doğru kurgularsak, bu dönemden 
daha güçlü çıkacağımıza inanıyorum. Ülke 
olarak; tarım alanındaki zenginliğimiz, sanayi 
altyapısındaki gücümüz, ticaret kabiliyetimiz, genç 
beşeri sermayemiz, doğal kaynaklarımız, üretim 
çeşitliliğimiz, jeopolitik avantajımız, teknoloji 
altyapımız ile oluşacak yeni dünya düzeninde önemli 
bir yere sahip olacağımıza inanıyorum. Zor şartlara 
göre işleyen, esnek bir çalışma kültürüne sahibiz. 
Son yıllarda yaşadığımız ekonomik krizlerden bu 
tecrübeyle çıktık. İnanıyorum ki; bugün ki küresel 
krizin ardından da Türkiye gelişimin ve değişimin 
önemli bir dişlisi olacaktır.” dedi.

Toplantının gündem maddelerinin görüşülmesi 
sırasında kürsüye gelen meclis üyelerinden; 13. 

Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Enver Tok, 15. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 
29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan 
Taçyıldız, 17. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Adnan Borazancıoğlu, 3. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Mahmut Kösemusul, 15. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Seçkin Sandıkyapan, 
31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Necmettin 
Kırık, 33. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Tunç Özüuğurlu, 15. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Ekrem Seçgin, 6. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Enes Akcan, SATSO Disiplin Kurulu 
Başkanı Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, 31. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 15. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 
14. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Hasan Çakır,  
13. Meslek Komitesi’nden Meclis Üyesi İ. Berat Kara, 
1. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Bayram Ali 
Çatalbaş, 23. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Nihat Cinoğlu gündem, ülke geleceği ve sektörel 
konularda görüş ve önerilerini dile getirdiler.
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OSB’LER VE SANAYİ TESİSLERİNDE 
COVİD-19 TARAMA TESTLERİ BAŞLIYOR
OSB’LER VE SANAYİ TESİSLERİNDE 
Haziran ayı meclis toplantısı

Uzaktan erişimle gerçekleştirilen Meclis 
toplantısına, Meclis Başkanı Talip Kuriş ve 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları; Cem Gün ve 
Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu Üyeleri; Bünyamin 
Müftüoğlu ve Yılmaz Dünya SATSO Yönetim Kurulu 
Salonu’ndan iştirak ettiler. Toplantı meclis üyelerinin 
çoğunluğunun çevrimiçi katılımı ile gerçekleştirildi.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1173 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mayıs ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, 
“Ülkemiz ve tüm dünya için hem sağlık sektörü, 
hem ekonomi ve toplumsal anlamda büyük bir sınav 
veriyoruz. Üretim rakamlarına bakıldığında; dış 
ticaret hacminde 2020 yılına 2019’ kıyasla yüzde 15 
artış ile başlamıştık. Pandemi süreci sonrası Mayıs 
ayında ihracatımız artış göstermeye başlayarak 
Nisan ayına göre 5 katı bir yükseliş yakalandı. 

Organize Sanayi Bölgelerimizde faaliyet gösteren 
fi rma çalışanlarına yönelik Sağlık Bakanlığı 

Organize Sanayi Bölgelerimizde faaliyet gösteren 
fi rma çalışanlarına yönelik Sağlık Bakanlığı 
koordinasyonunda ve SATSO organizasyonu ile 
Covid-19 testlerine başlandı.
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koordinasyonunda ve SATSO organizasyonu ile 
Covid-19 testlerine başlandı.

Toplantının gündem maddelerinde söz alan meclis 
üyelerinden; 29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Kenan Taçyıldız, 28. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Emrullah Terzioğlu, 22. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Bülent Yazar, 15. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 29. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız ise, 16. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Oktay Topçu, 1. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 31. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 
4. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Abdurrahman 
Çakar, 14. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Ekrem Kayasan, 13. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Gökhan Korkmaz, 17. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 1. Meslek 

Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 29. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 23. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Nihat Cinoğlu, 31. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 11. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ahmet Serbes, 
6. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Enes Akcan 
sektörel ve gündem ile ilgili sorunlar hakkında 
görüş ve önerilerini sunarak değerlendirmelerde 
bulundular.

Meclis toplantısının son bölümünde meclis 
üyelerinin konuşmaları ve görüşleri ile ilgili 
değerlendirmede bulunan Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ; “Bizim önceliğimiz üyelerimizin 
menfaatidir. Üyelerimizin razı olmadığı bir projeye 
sıcak bakamayız. Şehir adına da faydalı olacak tüm 
çalışmaları sonuna kadar destekler yanlış olanın 
önünde dururuz.” İfadelerini kullandı.
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SATSO, TSE COVID-19 GÜVENLİ ÜRETİM / GÜVENLİ HİZMET 
BELGESİ’Nİ ALMAYA HAK KAZANAN BÖLGESİNDEKİ İLK ODA OLDU
SATSO, TSE COVID-19 GÜVENLİ ÜRETİM / GÜVENLİ HİZMET 

Temmuz ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Temmuz Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1174 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Haziran 
ayı Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, 
Hesapları İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap 
Gün’ün sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ dünya, ülke ve şehir gündemine ilişkin 
değerlendirmelerde bulunarak SATSO faaliyetleri 
hakkında bilgi verdi.

Başkan Altuğ açıklamalarında şunlara değindi;“ 
Haziran ayı ihracat rakamlarımız normalleşme 
sürecinin önemli bir göstergesi oldu. Sakarya 
ihracatı haziran ayında 381 milyon 394 bin civarında 
gerçekleşerek geçen yılın aynı dönemine göre 
yüzde 15, mayıs ayı ile kıyaslandığında da yüzde 
122 civarında bir artış gösterdi.

Odamız Türk Standartları Enstitüsü (TSE) 
tarafından yapılan denetimler sonrası “Covid-19 
Güvenli Üretim/Hizmet Belgesi almaya hak 
kazanmıştır. Odamız söz konusu belgeyi almaya 
hak kazanan bölgedeki ilk odadır. 
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1993 yılından bu yana İstanbul Sanayi Odası 
tarafından düzenli olarak her yıl ülkemizin en 
büyük 500 sanayi kuruluşunun açıklandığı İSO ilk 
500 listesinde 2019 yılı verilerine göre Sakarya’dan 
35 firmamız yer aldı. İlk 500 sanayi kuruluşu 
listesine girme başarısı gösteren sanayicilerimiz 
başta olmak üzere kendilerini üretmeye adamış, 
ülkemiz ve şehrimiz ekonomisine katkı veren tüm 
sanayicilerimize teşekkür ediyorum.

Odamız Türk Standartları Enstitüsü (TSE) tarafından 
yapılan denetimler sonrası “Covid-19 Güvenli 
Üretim/Hizmet Belgesi almaya hak kazanmıştır. 
Odamız söz konusu belgeyi almaya hak kazanan 
bölgedeki ilk odadır. 

Temmuz ayı içerisinde yöremize ait 8 adet coğrafi 
işaret tescili için Türk Patent Kurumu’ na başvuru 
yapılmıştır. Başvuru yapılan ürünlerimiz: Sakarya 
Abhaz (Abaza) Peyniri, Taraklı Uğut Tatlısı, Adapazarı 
Kabak Tatlısı, Taraklı Şimşir Tarak, Taraklı Şimşir 
Kaşık, Pamukova Kavunu, Taraklı Çam (Kozalak) 
Reçeli, Pamukova Ceviz Ezmesi’dir.

Gündem maddelerinin görüşülmesi sırasında 
kürsüye gelen meclis üyelerinden; Kenan Taçyıldız, 
Ercan Başnuh, Turgay Çelik, Necmettin Kırık, Tunç 
Özüuğurlu, Lütfü Sunman, Burcu Başar Akgün, 
Emrullah Terzioğlu, Behlül Bayrak, Oktay Topçu, 
Kenan Taçyıldız, Turgay Çelik,  Adnan Borazancıoğlu, 
Mustafa Yıldırım şehir, ülke ve ekonomi gündemi 
hakkında görüşlerini dile getirdiler.
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SATSO’DAN DEPREM GÖRMÜŞ BİNALAR İÇİN “PERFORMANS 
ANALİZİ” ÖNERİSİ
SATSO’DAN DEPREM GÖRMÜŞ BİNALAR İÇİN “PERFORMANS 

Ağustos ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı online platformda video konferans 
ortamında gerçekleştirildi.

Uzaktan erişimle gerçekleştirilen Meclis 
toplantısına, Meclis Başkan Vekili Necmettin Kırık ve 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ SATSO Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu Meclis Toplantı Salonu’ndan 
iştirak ettiler

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1175 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mayıs ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri, dünya, ülke 
ve şehir gündemine ilişkin değerlendirmelerde 
bulunarak bilgi veren SATSO Yönetim Kurulu 
Başkan A. Akgün Altuğ, “Deprem acil eylem 
planının gözden geçirilmeli, belirlenmiş olan 
deprem anında toplanma alanları konusunda 
bireyler bilinçlendirilmeli, yapılacak tatbikatlarla 
Sakarya’nın bu konuda eksikleri de belirlenmelidir. 

Ülkemizde ve Avrupa’da tıpkı dünyanın önemli bir 

SATSO Yönetim Kurulu Başkan A. Akgün Altuğ, 
“Deprem acil eylem planının gözden geçirilmeli, 
belirlenmiş olan deprem anında toplanma 
alanları konusunda bireyler bilinçlendirilmeli, 
yapılacak tatbikatlarla Sakarya’nın bu konuda 
eksikleri de belirlenmelidir.
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kısmında olduğu gibi vakaların tekrar artmaya 
başladığı görülüyor. Normalleşme sürecinde 
rakamlar ekonomik olarak bir toparlanmayı, 
hareketliliği gösterse de yeni destek paketlerine de 
ihtiyaç olduğunu her platformda dile getiriyoruz. 

 Geçtiğimiz günlerde ülke olarak gurur duyduğumuz 
bir gelişme yaşandı. Karadeniz’de büyük bir 
doğalgaz keşfi gerçekleşti. İsmi de; Sakarya Gaz 
Sahası. Cumhurbaşkanımızdan ülke olarak bizzat 
aldığımız bu müjdeli haber vatanımıza, milletimize 
hayırlı olsun.” 

2020 yılı teşvik bölgeleri açıklandığı bilgisini de 
meclis üyeleriyle paylaşan Başkan Altuğ; “Yatırım 
teşvik sistemi Türkiye’yi 6 ana bölgeye ayırmaktadır. 
Buna göre Sakarya 2. Teşvik bölgesinde yer almaya 
devam ederken; ilçelerimiz: Ferizli, Kaynarca, 
Karapürçek ve Taraklı 3. Bölge teşviklerinden 
yararlanabilecektir. Ayrıca; bu ilçeler arasındaki 
Ferizli ve Kaynarca ilçelerimizde OSB kurulduğu 
için OSB’de faaliyet gösteren firmalar 4. Bölge 

teşviklerinden faydalanacaktır. 

 Odamız üyelerinin tescil işlemlerinden sonra ihtiyaç 
duydukları ticaret sicil gazetesinin yayımlanma 
süresi 4 günden, iki saate düşmüştür. Atılan bu 
adım ile; üyelerimiz ticaret sicil gazetesine, tescil 
işlemlerini yaptırmalarına müteakip saatler içinde 
elektronik ortamdan ulaşabilecekler.

Başkan Altuğ’un konuşmasının ardından 
toplantının gündem maddeleri sırasında söz alan 
meclis üyelerinden; 29 Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Kenan Taçyıldız, 17. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 15. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 33. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 
26. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Lüftü 
Sunman, 1. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Turgay Çelik ülke ve şehir gündemi, sektörel ve 
sosyal sorunlar hakkında görüşlerini bildirdiler.
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SATSO GÜCÜNÜ ÜYELERİNDEN ALIYOR

Eylül ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Eylül Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı online platformda Meclis Başkan 
Vekili Necmettin Kırık Başkanlığında meclis 
üyelerinin çoğunluğunun çevrimiçi katılımı ile 
gerçekleştirildi.

Video konferans olarak gerçekleştirilen Eylül Ayı 
Olağan Meclis toplantısına, Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Meclis Başkan Vekili Necmettin 
Kırık, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar iştirak ettiler.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1176 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mayıs ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Toplantının başında SATSO tarafından Sakarya’nın 
2030 yılı hedefl eri belirlemek için oluşturulan 
“Sakarya Stratejik Planı” hakkında sunum 
gerçekleştirildi. Stratejik Plan koordinatörü Tuğba 
Canvar Kahveci tarafından gerçekleştirilen online 
sunum ile meclis üyeleri stratejik plan konusunda 
bilgilendirildiler.

SATSO Yönetim Kurulu Başkan A. Akgün 
Altuğ, “Koronavirüs salgınının ekonomik 
aktivite üzerindeki sınırlayıcı etkisi yılın ikinci 
çeyreğinde net biçimde hissedildi. 
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Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri, dünya, ülke 
ve şehir gündemine ilişkin değerlendirmelerde 
bulunarak bilgi veren SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
A. Akgün Altuğ, “Koronavirüs salgınının ekonomik 
aktivite üzerindeki sınırlayıcı etkisi yılın ikinci 
çeyreğinde net biçimde hissedildi.  Açıklanan öncü 
göstergeler yılın üçüncü çeyreğinde ekonomide 
toparlanma eğilimine işaret etse de, dünya 
genelinde vaka sayısındaki artışın devam etmesi 
önümüzdeki döneme ilişkin belirsizlik yaratıyor. 
Odamız verilerine dayalı olarak ilimizde ilk defa 
kapasite raporu alarak sanayici olan 102 üyemiz 
bulunmakta olup geçen yılın ilk 9 aylık verilerine 
göre yüzde 9,6 oranında bir artış da gözlenmektedir. 
2020 yılının 9 aylık sürecinde açılan ve kapanan 
şirket sayılarına baktığımızda 1016 açılan şirketimiz 
var. 2019 un aynı dönemine göre kıyasladığımızda 
yüzde 33.68’lik bir artış da söz konusu. 2019 yılında 
264 adet olan kapana şirket sayısı maalesef 2020 
de 425 olmuştur. Pandemiye rağmen üreten iş 
dünyasına teşekkür ediyorum.” dedi.

Başkan Altuğ’un sunumunun ardından sırasıyla 
gündem maddelerinde söz alan meclis üyelerinden; 
15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 
28. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Emrullah 
Terzioğlu, 31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Behlül Bayrak, 29. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Kenan Taçyıldız, 19. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Halit Evin, 17. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 16. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Oktay Topçu, 21. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Taner Belge, 31. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 33. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 
14. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ekrem 
Kayasan, 15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Ercan Başnuh, 23. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Nihat Cinoğlu, 1. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Turgay Çelik, 14. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Hasan Çakır ülke, şehir, dünya gündemi ve 
sektörel sorunlar hakkında görüş bildirdiler.
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SATSO MECLİSİNDE ŞEHİR VE ÜLKE GÜNDEMİ 
DEĞERLENDİRİLDİ

Ekim ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ekim Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı online platformda Meclis 
Başkanı Talip Kuriş Başkanlığında meclis üyelerini 
çoğunluğunun katılımı ile gerçekleştirildi.

Video konferans şeklinde gerçekleştirilen Meclis 
Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar ve Yönetim Kurulu 
Üyelerinden Doğan Çatalbaş ile Yılmaz Dünya, 
SATSO Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu Meclis Toplantı 
Salonundan iştirak ettiler.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1177 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Eylül ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere söz alan 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “ 
Özellikle pandemi döneminde sıkça dile getirdiğimiz 
ve taleplerimiz arasında ilk sıralarda yer vergi 
yapılandırma kanunu pandemi dolayısıyla daralan 
ekonomiyi canlandıracak, yatırımcı, sanayici, tacir 

Özellikle pandemi döneminde sıkça dile 
getirdiğimiz ve taleplerimiz arasında ilk sıralarda 
yer vergi yapılandırma kanunu pandemi 
dolayısıyla daralan ekonomiyi canlandıracak, 
yatırımcı, sanayici, tacir ve tüm vatandaşları 
rahatlatacaktır. 
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ve tüm vatandaşları rahatlatacaktır. 

Yaşadığımız bu olumsuz süreçteki fırsatları 
görerek dünya ticaretinden aldığımız payı 
daha da arttırmalıyız. Ana sanayiler artık daha 
nitelikli yan sanayiler talep etmekteler. Küçük 
sanayi sitelerimizin daha iyi imkanlarda faaliyet 
gösterebilmeleri ve üretim yapabilmeleri için yeni 
sanayi sitelerine ihtiyaç var. 

Gündem maddelerinin müzakere edildiği toplantıda; 
2021 Yılı Ekmek Azami Fiyat Tarifesi Değişikliği, 
Meslek komitelerinin sorunları ve dilek temenniler 
bölümünde söz alan meclis üyelerinden; 27. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ergi Balcı, 33. 

Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 
1. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 
29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan 
Taçyıldız, 18. Meslek Komitesi Başkanı İlker Ergül, 
13. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Hayrettin 
Kovacıoğlu, 17. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Adnan Borazancıoğlu, 28. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Emrullah Terzioğlu, 16. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Zafer Yıldırım, 14. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Hasan Çakır, 31. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak ve 
6. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Enes Akcan 
görüş ve önerilerini sundular
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PANDEMİ MAĞDURU SEKTÖRLERE CİDDİ DEVLET DESTEKLERİ 
VERİLMELİ, KREDİ BORÇLARI YENİDEN ERTELENMELİ 

Kasım ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Kasım Ayı Olağan 
Meclis Toplantısı online platformda Meclis Başkanı 
Talip Kuriş Başkanlığında, meclis üyelerinin katılımı 
ile gerçekleştirildi.

Video konferans şeklinde gerçekleştirilen Meclis 
Toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar ve Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, SATSO Erol Öztürk 
Hacıeyüpoğlu Meclis Toplantı Salonundan iştirak 
ettiler.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1178 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Ekim ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve oda 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere söz 
alan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ; “Covid-19 salgınının Çin’de ilk görülmesinin 
üzerinden tam bir yıl geçti ancak Türk iş dünyası 
şartlar ne olursa olsun çalışıyor, üretiyor, hizmet 
ediyor ve var olanın üzerine yenisini ekliyor. İş 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Covid-19 salgınının Çin’de ilk görülmesinin 
üzerinden tam bir yıl geçti ancak Türk iş dünyası 
şartlar ne olursa olsun çalışıyor, üretiyor, hizmet 
ediyor ve var olanın üzerine yenisini ekliyor.”
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dünyamızın desteklenmesi adına geçtiğimiz 
haftalarda kamu alacaklarına ilişkin kanun 
da meclis genel kurulunda onaylandı ve bu 
yapılandırma ile piyasalar bir nebze nefes almış 
olacak. 

Son yayınlanan genelgeye göre kafe restoran gibi 
işletmelerimiz paket servis hizmeti ile çalışmaya 
başladı. Bu uygulama hizmet sektörünün önemli 
bir parçası olan kafe restoran işletmelerini oldukça 
olumsuz etkiledi. Bu sektörümüze ve mağdur olan 
tüm sektörlerimize ciddi devlet destekleri verilmesi 
gerektiğini düşünüyorum.” ifadelerini kullandı. 

Gündem maddelerinin müzakere edildiği 

toplantıda Yönetim Kurulunun Aylık Faaliyetlerinin 
Değerlendirilmesi, Meslek Komitelerinin 
Sorunlarının Görüşülmesi ile Dilek ve Temenniler 
bölümünde söz alan 26. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Lütfi Sunman, 17. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, 11. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Ahmet Serbes, 29. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 
5. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Savaş 
Yılmazer, 23. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Nihat Cinoğlu, 31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Behlül Bayrak ve 6. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Enes Akcan ülke, şehir, sektör, ekonomi gibi 
birçok konuda değerlendirmede bulundular.
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SATSO 2021 YILI BÜTÇESİ OY BİRLİĞİ İLE ONAYLANDI

Aralık ayı meclis toplantısı

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş ve Yönetim Kurulu Üyesi 
Bünyamin Müftüoğlu, video konferans şeklinde 
gerçekleştirilen Meclis Toplantısına SATSO Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu Meclis Toplantı Salonundan 
iştirak ettiler.

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1179 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Ekim ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe İzleme Raporu, Hesapları 
İnceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve oda 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere söz alan 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Hepimiz için, her anlamda zor bir yıl oldu. İş 
dünyası olarak ayakta kalma mücadelesine devam 
ediyoruz. Bizler sorumluluğumuzun bilincinde 
olarak mücadele etmeli, temsilcisi olduğumuz 
tüccarın ve sanayicinin zor gününde yanında 
olmayı sürdürmeliyiz. Yaşanan pandemi sürecine 
rağmen 2019 yılına göre yeni üye kaydımızda yüzde 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 2020 yılının 
son meclis toplantısı online platformda Meclis 
Başkanı Talip Kuriş Başkanlığında, meclis 
üyelerinin katılımı ile gerçekleştirildi.
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17’lik bir artış var. İhracat rakamlarımıza baktığımızda ise 2019 
yılı kasım ayına kadar 11 aylık süreçte 4 milyar 700 milyon dolar 
civarında olan ihracatımız, 2020 yılının 11 aylık sürecinde yüzde 17 
gerileyerek 3 milyar 900 milyon dolar seviyesinde gerçekleşmiştir. 
Artık geleneksel ticaret yöntemlerini e- ticaret ile desteklemek 
konusunda somut adımlar atmalıyız. SATSO olarak biz bu konuda 
2 yıldır yoğun eğitim programları düzenliyor, projeler üretiyoruz. ” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Altuğ’un sunumunun ardından SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş ve Hesapları İnceleme Komisyonu 
Başkanı Vahap Gün, SATSO’nun 2021 bütçesi konusunda sunumları 
gerçekleştirdiler. 2021 yılı gelir gider bütçesi sunumunun ardından 
meclis üyeleri tarafından oylandı. 64 evet oyu ile 2021 yılı bütçesi 
17 milyon 707 bin 510 TL olarak karara bağlandı.

Meclis üyelerinin oybirliği ile kabul edilen 2021 yılı bütçesi ile ilgili 
değerlendirmede bulunan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, “2021 yılında da odamız ve şehrimiz için çalışmaya devam 
edeceğiz.” dedi.

Başkan Altuğ’un ardından gündem maddelerinde söz alan 28. 
Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Emrullah Terzioğlu, 33. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 5. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Muhammet Alican Sak, 29. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Ercan Başnuh, 31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 
28. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Emrullah Terzioğlu, 1. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 33. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Necmettin Kırık, SATSO Yönetim Kurulu Eski Başkanı Fethi Sarıoğlu, 
29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 16. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Oktay Topçu, 23. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Nihat Cinoğlu, 17. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi 
Adnan Borazancıoğlu, 31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül 
Bayrak, 29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Mustafa Yıldırım 
ve 33. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Şenol Çalışkan sektör, 
dünya ve gündem hakkında görüşlerini ve önerilerini dile getirdiler.
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KOMİTE
TOPLANTILARI
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1. Meslek Komitesi gerçekleştirdiği aylık 
olağan toplantısında 2020 yılında Sakarya’da 
desteklenecek tarım ürünlerini değerlendirdi.

Konuyla ilgili komite adına açıklama yapan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı ve aynı zamanda 1. Meslek 
Komitesi Üyesi olan A. Akgün Altuğ, “Tarım ve 
Orman Bakanlığı tarafından yayınlanan genelgede 
2020 yılında Türkiye Tarım Havzaları Üretim ve 
Destekleme modeli kapsamında Sakarya İlinin 
İlçelerinde desteklenen ürünler arpa, buğday, dane 

mısır, yem bitkileri, fındık, ayçiçeği, patates, yulaf, 
zeytin, kuru soğan ve zeytin yağı olarak belirlendi. 

Tek yıllık bitkilerin arka arkaya üç yıl ekilmesi 
halinde devlet desteği ödemesi yapılamayacak 
olması dolayısıyla mısır üreten ve bundan kazanç 
sağlayan çiftçilerimiz destekleme modelinde 
yer alan ürünleri coğrafi  koşullar nedeniyle mısır 
gibi verimli yetiştiremeyecekleri için mağdur 
olmaktadırlar. Ayrıca, bu uygulama ile Sakarya 
ekonomisi yıllık 16 milyon TL devlet desteği 
kaynağından mahrum olacaktır.

İlimizdeki iklim şartları ve coğrafi  şartlar sebebi ile 
mısır üretim alanlarında mısır dışında ekonomik 
olarak mısıra alternatif olabilecek destekleme 
kapsamında önerilen başka bir ürün yetiştirilmesi 
verimli değildir. İlimizdeki mısır üretim alanlarının 
ekim nöbeti şartı aranmaksızın bitkisel üretim 
desteklerinden faydalanmaya devam etmesi 
çiftçilerimizin haklı talebidir.

MISIR ÜRETİCİLERİ MAĞDUR OLMASIN

AMERİKAN BEYAZ KELEBEĞİ’NE ERKEN ÖNLEM 
ALINMALI

MISIR ÜRETİCİLERİ MAĞDUR OLMASIN1. Meslek Komitesi

AMERİKAN BEYAZ KELEBEĞİ’NE ERKEN ÖNLEM 
ALINMALI

1. Meslek Komitesi

1. Meslek Komitesi gerçekleştirdiği aylık olağan toplantısında Amerikan Beyaz Kelebeği problemini 
değerlendirdi.

Konuyla ilgili komite adına açıklama yapan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı ve aynı zamanda 1. Meslek 
Komitesi Üyesi olan A. Akgün Altuğ, “İlimizin en önemli tarım ürünlerinden olan fındık başta olmak üzere 
birçok ağaç ve bitki türüne zarar vererek çiftçileri ekonomik anlamda zorlayan ve hasatta verim kayıplarına 
uğratan Amerikan Beyaz Kelebeği konusunda, bu sene de gerekli önlemlerin erken alınması konusunda 
uyararak işbirliği vurgusu yaptı. 

Başkan Altuğ yaptığı açıklamada, “Amerikan Beyaz Kelebeği ilimizde önemli bir üretim hacmi olan fındık 
başta olmak üzere dut, akağaç, söğüt, çınar gibi ağaçlarda etkili olarak bitkinin kök, dal, meyve ve yaprak 
gibi bölümlerine zarar vermektedir. Çiftçimizin en büyük sorunlarından biri haline gelen Amerikan Beyaz 
Kelebeği, mahsulün yüzde 70’ine zarar verebiliyor. Popülasyonları çok hızlı ve yoğun bir şekilde yayılma 
gösterdiği için önünün alınması bilgi ve mücadele gerektiriyor. Bitkileri korumak adına ön planlamalar 
yaparak önlemlerin erken safhada alınması gerekiyor. 

Amerikan Beyaz Kelebeği’nin yayılmasını durdurmak ve verdiği zararı en aza indirmek için bu soruna karşı 
hep birlikte mücadele edilmesi ve işbirliği yapılması gerekiyor.Tarımın öneminin çok daha iyi anlaşıldığı 
bu günlerde mahsulün kıymetinin bilinmesi ve üretimin zarara uğramaması gerekmektedir.” ifadelerini 
kullandı.
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SATSO MESLEK KOMİTELERİ 
TOPLANTILARINI ONLİNE 
MESAFEDE KALARAK 
GERÇEKLEŞTİRİYOR

2. VE 17. MESLEK 
KOMİTELERİNDEN ORTAK 
TOPLANTI

28. Meslek Komitesi

2-17. Meslek Komitesi

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten Meslek Komiteleri, Yeni Tip Koronavirüs 
(Covid-19) salgınına ilişkin alınan tedbirler kapsamında aylık olağan toplantılarını online platform üzerinden 
yapmaya başladı.

Video konferans yoluyla toplantıyı gerçekleştiren ilk komite ise Isıtma, Soğutma ve Mekanik Tesisat 
sektörü temsilcilerinin oluşturduğu 7. Meslek Komitesi oldu. Toplantısını video konferans ile gerçekleştiren 
bir diğer komite ise Danışmanlık ve Emlak Müşavirliği sektörünü temsilcilerinin oluşturduğu 28. Meslek 
Komitesi oldu.

Salgın riskine karşı komite üyelerinin online mesafede kalarak gerçekleştirdiği toplantılarda sektörlere 
yönelik gündem maddeleri görüşülerek karara bağlandı.

Odamız Altyapı İnşaat Faaliyetleri, Maden Ocakları ve Mermer sektörünü temsil eden 2. Meslek Komitesi 
ile Kooperatifl er, Enerji Altyapı ve Hafriyat sektörünü temsil eden 17. Meslek Komitesi girişimleriyle Fatih 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi bünyesindeki Motorlu Araçlar Teknolojisi Alanı altında açılan İş Makineleri 
Teknolojisi dalı hakkında online toplantı gerçekleştirildi.

Webinar platformu üzerinden gerçekleştirilen online toplantıya SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ’un yanı sıra Yönetim Kurulu Üyesi Yılmaz Dünya ile 2. Meslek Komitesinden Başkan Mehmet Akif 
Özkan ve Komite Üyesi Hasan Genç katılım sağlarken 17. Meslek Komitesinden ise Başkan Mehmet 
Çatalbaş, Başkan Yardımcısı Cevdet Koç ile Komite Üyelerinden; Adnan Borazancıoğlu, Nihat Baltaoğlu 
ve Adem Sezer katıldı. Fatih EML’yi temsilen ise; Lise Müdürü İrfan Karaçayır ve bölüm öğretmenlerinden 
Hakan Ercan ve Münir Yiğit katılım sağladı.
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KAYITDIŞI İSTİHDAMIN ÖNÜNE 
GEÇİLMELİ 

5. Meslek Komitesi

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu yiyecek, içecek 
ve konaklama sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 5. Meslek Komitesi, SGK 
Sakarya İl Müdürlüğü ve Sakarya Üniversitesi işbirliği ile kayıt dışı istihdam sorununa yönelik düzenlediği 
toplantılar ile problemin çözümü için çalışmalar gerçekleştiriyor.

SATSO hizmet binasında gerçekleştirilen toplantılara 5. Meslek Komitesi Başkanı Hasan Alptekin, Meslek 
Komitesinden Meclis Üyeleri; Savaş Yılmazer, Muhammet Alican Sak, Gökhan Tiryaki ve Komite Üyesi 
Hasan Arıcanlı, Osman User, SGK Sakarya İl Müdürü Erhan Çavuş, Sakarya Üniversitesi Siyasal Bilgiler 
Fakültesi’nden Prof. Dr. Mustafa Çağlar Özdemir, üniversite akademisyenleri, SGK denetmenleri ve komite 
üyesi fi rma temsilcileri katıldı.

Toplantıda üniversite öğrencilerine yönelik kayıt dışı istihdamın engellenmesi adına karşılıklı olarak 
sorunlar dile getirildi ve çözüm önerileri sunuldu.

5. Meslek Komitesi Başkanı Hasan Alptekin, “Şehrimiz bir öğrenci şehri olma yolunda ilerliyor. SATSO 5. 
Meslek Komitesi olarak, yarım günlük veya saatlik çalıştırılan öğrencilerimizin SGK sistemine kaydedilmesi 
ve düzenli istihamının sağlanması adına sorunların çözümüne yönelik SGK İl Müdürümüzle istişare ettik. 
Part-time çalışan öğrencilerimize yönelik kayıt dışı istihdam gibi daha birçok konunun çözülmesinde 
kurumlarımız ile işbirliği içerisinde çok yol kat edeceğimize inanıyoruz.”  ifadelerini kullandı.

Sakarya Üniversitesi Siyasal Bilgiler Fakültesinden Prof. Dr. Mustafa Çağlar Özdemir ise “İşverenler 
öğrencilere istihdam sağlamaktan memnun olsalar da kayıt dışı istihdam stresine girmek istemiyorlar. 
Bu doğrultuda, SATSO, SGK Sakarya İl Müdürlüğü ve Sakarya Üniversitesi işbirliğinde bir çözüm üretmeye 
gayret ediyoruz” dedi.

Toplantıda komite üyeleri, SGK denetmenleri ve üye fi rma temsilcileri görüşlerini sunarak yapılması 
planlanan çalışmaların sağlayacağı avantajlar ve dezavantajlar adına değerlendirmelerde bulundular
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SATSO 5. MESLEK 
KOMİTESİ’NDEN SEKTÖREL 
İSTİŞARE TOPLANTISI

SAKARYA’DA DOĞALGAZ 
GÜVENLİĞİ İÇİN YENİ DÖNEM 
BAŞLIYOR

5. Meslek Komitesi

SAKARYA’DA DOĞALGAZ 

7. Meslek Komitesi

Yiyecek, içecek ve konaklama hizmetleri sektörünü temsil eden SATSO 5. Meslek Komitesi, sektörel 
istişare toplantısının ilkini online olarak gerçekleştirdi.

Komite Başkanı Hasan Alptekin yönetiminde Komite Başkan Yardımcısı Osman User, Komite Üyeleri; 
Savaş Yılmazer, Muhammet Alican Sak, Ali Deribaş, Gökhan Tiryaki ve Hasan Arıcanlı’nın katılımı ile 
gerçekleştirilen toplantıda sektör temsilcisi üyelerin talepleri, sorunları ve çözüm önerileri alınarak 
geliştirilmesi adına değerlendirmelerde bulunuldu.

Komite Başkanı Hasan Alptekin, “5. Meslek Komitesi olarak sektörümüze karşı sorumluluğumuzun 
bilincinde olarak üyelerimizin taleplerini her zaman önemsiyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sektörün her türlü fi yat değişiminden etkilenen hassas bir sektör olduğunu vurgulayan sektör temsilcileri, 
istişare kültürünün kazanılması gerektiğini belirttiler.

5. Meslek Komitesi meslek grubu üyesi sektör temsilcilerinin sorunlarının çözümü için gayret edeceklerini 
ve konuların takipçisi olacaklarını belittiler.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu ısıtma, soğutma 
ve mekanik tesisat sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 7. Meslek Komitesi, 
Adapazarı Gaz Dağıtım A.Ş. işbirliği ile bir istişare toplantısı gerçekleştirdi.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda gerçekleşen toplantıya, SATSO 7. Meslek Komitesi’nden Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin, Meslek Grubu Üyeleri, 
AGDAŞ İç Tesisat Müdürü Faruk Gürpınar ve AGDAŞ İç Tesisat Şefi  İsmail Mermer ile çok sayıda sektör 
temsilcisi katılım gösterdi.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren SATSO 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin, “Basit işlem 
olarak görülen ve yetkisiz kişiler tarafından yapılmak istenen her yetkisiz iş potansiyel tehlike olarak bir 
köşede beklemekte uygun vakti bulduğu anda ise can yakacak şekilde ortaya çıkmaktadır.” ifadelerini 
kullandı.

Sektör temsilcilerinin soru ve görüşlerine cevap veren AGDAŞ İç Tesisat Müdürü Faruk Gürpınar ve 
AGDAŞ İç Tesisat Şefi  İsmail Mermer, 2 Mart 2020 tarihinden itibaren cihaz açımı, uygunluk kontrolünün 
yetkili fi rmalar tarafından yapılacağını, böylelikle yetkisiz fi rmaların gaz tesisatına müdahalesinin de 
engelleneceğini belirttiler.
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7. MESLEK KOMİTESİ FUTBOL 
TURNUVASI 2019-2020 
FUAT SAYGILI SEZONU

7. Meslek Komitesi

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odasında çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu ısıtma, soğutma ve mekanik tesisat 
sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 7. Meslek Komitesi’nin gelenekselleşmiş futbol 
turnuvasının ‘2019-2020 Fuat Saygılı’ sezonu Formül Plastik Bayii Akel Teknik Yapı ana sponsorluğunda üye 
fi rmaların yoğun bir katılımıyla gerçekleşti.
Turnuvanın fi nal maçında Delta Teknik fi rması, Özler Teknik fi rmasını 5-3’lük bir skor ile mağlup ederek şampiyonluk 
kupasına ulaşan taraf oldu.
Söz konusu turnuvanın fi nal müsabakalarına SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu Üyeleri; Bünyamin Müftüoğlu ve Semih Çokay, Meclis Üyesi Recep 
Sandıkçı, Ali Candan, 7.Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin, Sakaryaspor Başkanı Cumhur Genç, Tesisatçılar Odası 
Başkanı Emre Muti, 7.Meslek Komitesi üyeleri ile fi rma temsilcileri ve çok sayıda futbol sever iştirak etti.
63 gün süren ve 14 takımın mücadele ettiği turnuvada;
- 168 sporcu mücadele etti,  - 92 karşılaşma oynandı, - 442 gol atıldı, - 29 gol ile Delta Teknik takımından Agah Şen 
gol kralı oldu.
Turnuvanın Enleri Ödüllendirildi
Gerçekleştirilen ödül töreninde turnuvanın enleri ödüllendirildi.
-  Turnuvada görev yapan hakemler İbrahim Sahip ve Ahmet Eşsiz,Final maçını canlı sunan spiker Oktay Sarı, 
Turnuvaya katkı veren Hasan Yavuz, Turnuvanın en centilmen oyuncusu seçilen Akel Teknik takımından Uğur İşnel, 
En centilmen takım seçilen Suat Kayaalp takımı, Attığı 29 gol ile turnuvanın gol kralı olmayı başaran Delta Teknik 
takımından Agah Şen, Turnuva’nın ana sponsoru olan Formül Plastik ve Akel Teknik fi rmalarının temsilcileri plaket 
ile ödüllendirildiler.
Kupa Töreni
- Turnuvanın kupa töreninde; turnuva üçüncüsü Tek Yapı takımına kupasını ve oyunculara madalyalarını SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş takdim etti.
- Turnuvayı ikinci olarak tamamlayan Özler Teknik takımına kupa ve madalyalarını SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yüksel Avşar takdim etti.
- Turnuvayı şampiyon olarak tamamlayan Delta Mühendislik takımına kupa ve madalyaları Sakaryaspor Başkanı 
Cumhur Genç tarafından takdim edildi. Aynı zamanda Sakaryaspor’a destek olmak için 7.Meslek Komitesi tarafından 
alınan 54. yıl özel forması da Cumhur Genç tarafından şampiyon takıma hediye edildi.
Kupa töreninde konuşan SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, “14 takım ve 168 sporcumuz ile 
sektörümüzün kaynaşması adına çok verimli bir turnuvayı daha geride bıraktık. Bizler SATSO 7. Meslek Komitesi 
olarak sektörümüzün hem faaliyetlerini daha iyi yerlere getirmek, hem de birbiri arasındaki ilişkiyi güçlendirmek 
için çalışmalarımıza devam edeceğiz.” ifadelerini kullandı.
Kupa töreninin ardından konuşan SATSO 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin ise “Seyir zevki yüksek gerçekleşen 
bu turnuvada boy gösteren tüm takımlarımızı ve özellikle şampiyon olan Delta Teknik takımını 7. meslek komitesi 
adına tebrik ediyor ve turnuvamıza destek veren, ilgi gösteren herkese teşekkür ediyorum.” diye konuştu.
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7. MESLEK KOMİTESİ’NDEN 
EĞİTİME ÖRNEK SOSYAL 
SORUMLULUK PROJESİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 7. Meslek Komitesi, Sakarya İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile Haziran ayında 
Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Komite başkanı Emre Şahin ve komite üyelerinin katılımıyla imzalanan protokol kapsamında Adapazarı, 
Serdivan, Erenler ve Arifi ye ilçelerinde bulunan 23 adet okulun sıhhi, kalorifer ve doğalgaz tesisat arızaları 
ücretsiz olarak giderildi.

Söz konusu onarımların ardından sonuç raporu sunumunda ise SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin ve Komite Yedek Üyesi Hayrettin Uckac, Sakarya 
İl Milli Eğitim Müdürlüğü İnşaat ve Emlak Hizmetleri Şube Müdürü Fatih Arduç’a bilgiler verdi.

Protokol rapor sunumunda konuşan Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş,; “SATSO 7. Meslek 
Komitesi olarak 3 ay gibi bir sürede 15 fi rma temsilcimizin destekleri ile 4 merkez ilçemizdeki 23 okuldaki 
tesisat çalışmalarımızı başarıyla gerçekleştirdik.” ifadelerini kullandı.

7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin ise; “Eğitim sürecinin ana unsuru olan okullarımıza yönelik bu gibi 
sosyal sorumluluk projesine imza atmaktan büyük mutluluk duyuyoruz.” dedi.

Sakarya İl Milli Eğitim Müdürlüğü İnşaat ve Emlak Hizmetleri Şube Müdürü Fatih Arduç ise SATSO’nun 
şehrimizin en büyük sivil toplum kuruluşunu olduğuna dikkat çekerek paydaşlığının kendileri için oldukça 
önemli olduğunu belirtti. 

7. Meslek Komitesi
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9. MESLEK KOMİTESİ’NDEN 
TEPKİ; “HER TÜCCAR 
ANLADIĞI İŞİ YAPMALI”

9.MESLEK KOMİTESİNDEN 
DÜKKAN SAHİPLERİNE ÇAĞRI: 
KİRA KONUSUNDA ANLAYIŞLI 
OLUNMALI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu Dayanıklı Tüketim 
Ürünleri Ticareti sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 9. Meslek Komitesi aylık 
olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Gündem maddelerinin komite üyeleri tarafından görüşülerek karara bağlandığı toplantının ana konusunu 
market zincirlerinde beyaz eşya sektörü dahil her türlü ürünün satılmasına gösterilen tepkiler oluşturdu.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan 9. Meslek Komitesi Başkanı Mustafa Kulaksız, söz konusu 
uygulamanın haksız rekabete neden olduğuna ve yerli esnafa zarar verdiğine dikkat çekerek, “Bir 
satıcının birbirinden farklı sektöre ait ürünleri aynı yerde tüketiciye pazarlaması, ticaret profesyonelliğine 
ve etiğine uygun değildir. Her ticaret erbabı anladığı ve emek verdiği, kendi işini yapmalıdır. Bizler nasıl 
ki mağazalarımızda domates satmıyorsak, bir markette de bulaşık makinesi satışı yapılamamalıdır.” 
ifadelerini kullandı.

Beyaz eşya sektörünün teknik bilgi gerektiren bir sektör olduğuna dikkat çeken komite üyeleri, herkesin 
kendi bildiği ve profesyoneli olduğu işi yapması gerektiğini belirterek bu konuda yapılacak her türlü 
çalışmaya destek verileceğinin altını çizdiler.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 9. Meslek Komitesi, Coronavirüs (Covid-19) salgını süresince dükkan sahiplerinin 
zor durumdaki esnafl ara karşı daha anlayışlı olması gerektiğine dikkat çekti.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan 9. Meslek Komitesi Başkanı Mehmet Mustafa Kulaksız, 
“Dükkanlarında kiracı olarak faaliyetlerini yürüten esnaf kardeşlerimiz kira konusunda dükkan sahipleriyle 
karşı karşıya kalmış durumdalar. Dükkan sahiplerinin üyelerimizin ticari faaliyetlerinin pandemi sonrasında 
da devam edebilmesi için kira ödemeleri konusunda anlayışlı olmalarını bekliyoruz.” dedi.

9. Meslek Komitesinden Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu ve Meclis Üyesi Ömer Arslan ise“Dükkan 
sahipleri bu süreçte herkes gibi ellerini taşına altına koymalı ve kira konusunda hoşgörülü olmalılar.” dedi.

9. Meslek Komitesi

9. Meslek Komitesi
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OKUL ALIŞVERİŞLERİMİZİ 
YEREL İŞLETMELERİMİZDEN 
YAPALIM

Kitap, kırtasiye, basım, reklam, medya ve yayın kuruluşları sektörünü SATSO bünyesinde temsil eden 12. 
Meslek Komitesi, okulların açılmasının gündemde olduğu günlerde kırtasiye alışverişlerinin Sakarya’nın 
yerel fi rmalarından yapılması konusunda çağrıda bulundu.

Konuyla ilgili komitesi adına açıklamalarda bulunan Başkan Zafer; “Alışverişlerimizi yerel esnafl arımızdan 
yapmak, ilimiz ekonomisinin canlı tutulmasına destek olmak demektir. Ürünlerde mutlaka CE işareti 
olmasına dikkat etmeli ve güven duymadığımız işletmelerden, markalardan ürün satın almamalıyız.”

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Her zaman dile getirdiğimiz şifremiz54 farkındalığı ile 
velilerimizin okul ihtiyaçlarına yönelik alışverişlerini de bu doğrultuda yapacaklarına inanıyorum.” dedi.

12. Meslek Komitesi

SATSO 15. MESLEK 
KOMİTESİNDEN SAĞLIK 
ÇALIŞANLARINA DESTEK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Bünyesinde çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu Sağlık, Temizlik 
ve Kozmetik Ürünleri ticareti sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 15. Meslek 
Komitesi, son zamanlarda tüm dünyada hızla etkisini gösteren koronavirüs’e karşı ülkemizde alınan 
tedbirlerin önemine vurgu yapmak ve tüm sağlık çalışanlarına destek olmak amacıyla bir araya geldi.

Desteklerini paylaştıkları bir video ile gösteren 15. Meslek Komitesi Başkanı Davut Acunman ve komite 
üyeleri, vatandaşlarımızın çok gerekmedikçe evlerinden çıkmamaları, sosyal mesafeyi korumaları, hijyen 
kurallarına dikkat etmeleri gibi birçok konuda mesajlar vererek tüm ecza ve sağlık sektörü çalışanlarına 
teşekkür ettiler.

15. Meslek Komitesi Başkanı Davut Acunman, “Ülkemizin bu zor günlerinde insanların sağlığı için canla 
başla çalışan tüm sağlık sektörü çalışanlarımıza SATSO 15. Meslek Komitesi olarak teşekkür ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Başkan Acunman ayrıca, Kocaeli Ticaret Odası’nda çalışmalarını yürüten sağlık sektörü temsilcilerini de 
aynı desteğe davet etti.

15. Meslek Komitesi
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MEDİKAL SEKTÖR GECİKMİŞ 
KAMU ALACAKLARINI 
BEKLİYOR

MERDİVEN ALTI ÜRÜNLERE 
DENETİMLERİN ARTIRILMASI 
SEVİNDİRİCİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu sağlık, temizlik ve 
kozmetik ürünleri ticareti ile iştigal eden üyelerin oluşturduğu 15. Meslek Komitesi, medikal fi rmaların 
kamudaki gecikmiş alacaklarının ödenmesi konusunda değerlendirmelerde bulundu.

Konuyla ilgili görüşlerini bildiren Meclis Üyesi Ercan Başnuh, “Ülkemizde yaklaşık olarak 10 bin civarında 
işletme ile 200 bin kişiye istihdam sağlayan medikal sektörünün gecikmiş ödemelerindeki sorunların 
giderilmesi gerektiğini düşünüyoruz.” dedi.

Meslek Komitesi Başkanı Davut Acunman ise “Kamudaki alacaklarının tahsilinde sorun yaşayan 
işletmelerimiz yakın zamanda Maliye Bakanlığımız tarafından gecikmiş alacaklar için %30 ile %60 
arasında indirim yapılmasını ön gören bir feragatname ile karşı karşıya kalmışlardır. Sektörümüzünvar 
olan alacaklarının kayıtlı değeri ile ödenmesi ve bundan sonraki süreçte de kamu alacaklarının düzenli 
şekilde ödenmesi yönünde bir anlaşma sağlanması gerektiğini düşünüyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sağlık, temizlik ve kozmetik ürünleri sektörünü temsilen Sakarya SATSO bünyesinde çalışmalar yürüten 
15. Meslek Komitesi, kayıt dışı olarak üretilen sağlık ve medikal ürünlerine yönelik son zamanlarda artan 
denetimler konusunda değerlendirmelerde bulundu.

Komite Başkanı Davut Acunman, “Pandemi süreciyle beraber artan dezenfektan, maske, siperlik talebiyle 
birlikte asıl sektörü sağlık ya da medikal olmayan fi rmalar da merdiven altı diye tabir ettiğimiz ürünler 
üretip piyasaya sürmektedirler. 

İnsan sağlığını ciddi tehdit eden bu soruna karşı sektör olarak verdiğimiz mücadeleye kurumlarımız da 
denetimlerini artırarak destek vermeye devam ediyorlar. Komitemizin girişimleriyle denetimlerini artıran;

Sakarya İl Emniyet Müdürlüğü’ne, Ferizli Belediye Başkanlığı Zabıta Müdürlüğü’ne, Sakarya Büyükşehir 
Belediye Başkanlığı Zabıta Dairesi Başkanlığı’na, Sakarya İl Sağlık Müdürlüğü’ne, Serdivan Belediye 
Başkanlığı Zabıta Müdürlüğü’ne, Kaynarca Belediye Başkanlığı Zabıta Müdürlüğü’ne teşekkür ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı

15. Meslek Komitesi
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16. MESLEK KOMİTESİ’NDEN 
SUBÜ ÖĞRENCİLERİNE 
“YANGIN SİGORTASI” 
SEMİNERİ 

SİGORTA POLİÇESİ KESMEK 
SİGORTA SEKTÖRÜNÜN İŞİDİR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten, çoğunluğunu sigortacılık ve fi nans 
sektöründe faaliyet gösteren üye fi rmaların oluşturduğu 16. Meslek Komitesi, Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Geyve Meslek Yüksekokulu Sigorta ve Bankacılık öğrencilerine yönelik “Yangın Sigortası” 
hakkında bilgilendirme semineri gerçekleştirdi.

Söz konusu seminere konuşmacı olarak SATSO 16. Meslek Komitesi Başkanı İ. Engin Adıyaman, Komite 
Başkan Yardımcısı ve TOBB İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz, komiteden Meclis Üyesi 
Oktay Topçu, komite üyesi Yasin Şahin, Sigorta Eksperi Hakan İrkin ve Sigorta Acenteleri İcra Komitesi İl 
Delegesi Özgür Kaya’nın yanı sıra çok sayıda öğretim görevlisi ve öğrenci katılım gösterdi.

Seminerin açılış konuşmasını gerçekleştiren 16. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Oktay Topçu, SATSO’nun 
işleyişi ve komite faaliyetleri detaylı hakkında bilgiler verdi.

Seminerin devamında konuşmasını gerçekleştiren 16. Meslek Komitesi Başkanı İ. Engin Adıyaman,  “ 
Yangın sigortası ile şahıslar ya da fi rmalar konutlarını ve işyerlerini karşılaşabilecekleri yangın riskine 
karlı güvence altına alırlar. Böylece sigortalıların hasar anında mağdur olmaması ve maddi zararların 
karşılanması amaçlanır.” dedi. 

Seminerin devamında sigorta eksper görevleri, hasarın incelenme aşamaları ve sigortanın kapsadığı 
hasar çeşitleri gibi birçok konuda bilgiler dinleyicilere aktarıldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 16. Meslek Komitesi çeşitli bankaların tüketicilere zorunlu sigorta, 
bireysel emeklilik gibi ürünler pazarlamalarının sektörde haksız rekabete neden olduğunu dile getirerek 
tepki gösterdi.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan 16. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Oktay Topçu, “Sigortacılık 
ve fi nans sektörünün Sakarya’daki temsilcileri olarak bizler, ülkemizdeki bankaların müşterilerine zorla 
sigorta yaptırmasına, tüketicinin sigorta şirketlerini seçimine kısıt koymasına tepki gösteriyoruz. Ayrıca 
son dönemde sık sık asıl iş kolu sigortacılık olmayan işletmeler fatura tahsilat merkezleri, muayene 
istasyonları, bakkallar, marketler vb gibi işletmeler sigortacılık yapmaya çalışmaktadır. Bakkaldan, 
marketten dolayısı ile deterjan, biber, domates satılan yerden Sigorta alınmaz.” ifadelerini kullandı.

Uygulamanın sigorta acentelerinin hizmetlerine engel olduğuna dikkat çeken komite üyeleri, tüketici 
konumundaki vatandaşların bu konu hakkında dikkatli olmaları ve haklarını aramaları tavsiyesinde 
bulundular.

16. Meslek Komitesi
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SİGORTA SEKTÖRÜNÜN 
KALİTESİ KORUNMALI

ZEMİN TERASI PROBLEMİNE,  
PLAN NOTU ÖNERİSİ

ADAPAZARI’NDA ZEMİN KAT 
BALKON SORUNU ÇÖZÜLÜYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten, Sigortacılık ve Finans sektörü 
temsilcilerinin oluşturduğu SATSO 16. Meslek Komitesi üyeleri, Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’u 
makamında ziyaret ettiler. 

Sigortacılık ve Finans sektöründe yaşanan son gelişmelerin değerlendirildiği söz konusu ziyarete SATSO 
Yönetim Kurulu Üyesi Yılmaz Dünya, 16. Meslek Komitesi Başkanı İ. Engin Adıyaman, Meslek Komitesi 
Başkan Yardımcısı Mertcan Korkmaz, Meclis Üyeleri; Oktay Topçu ve Zafer Yıldırım. Komite Üyesi Mehmet 
Yasin Şahin ve Meslek Grubu Üyesi Mustafa Tekneci iştirak etti.

Söz konusu ziyarette sektör temsilcileri, Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın ‘sigorta pazarını büyütmek’ adına 
uygulamaya aldığı, ‘Sigortacılık Kapsamında Değerlendirilecek Faaliyetlere, Tüketici Lehine Yapılan Sigorta 
Sözleşmeleri İle Mesafeli Akdedilen Sigorta Sözleşmelerine İlişkin Yönetmelikte Değişiklik Yapılmasına Dair 
Yönetmelik’ ve bu yönetmeliğin uygulama aşamasında sektöre zarar verebileceği görüşleri ifade edildi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten Mimarlık Mühendislik Komitesi (18. 
Meslek Komitesi) Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu’yu makamında ziyaret etti.

Söz konusu ziyarete Komite Başkanı İlker Ergül ve meslek grubundan sektör temsilcileri; M. Nuralp Paker, 
Fehime Diyar, Ahmet Sağır ve Murat Şık iştirak etti. Ziyarette konuşan Komite Başkanı İlker Ergül, “Konut 
yapılarımızın zemin katında yer alan balkonlar, imar yönetmeliğinin Taban alanına dahil edilmeyecek 
hususlar bölümünde (madde 20-8) yer almamaktadır. Bu durum imarı çoğunlukla 3 katlı olan Adapazarı’nda 
zemin katı balkonsuz konut üretilmesine ve daha sonradan kaçak bir şekilde ilave balkon yapılmasına 
sebep olmakta ve çeşitli sıkıntılara yol açmaktadır.” dedi Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu Işıksu da söz 
konusu ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek imar çalışmaları konusunda sorunları çözmek için 
gerekli çalışmaları ivedilikle başlatacaklarını dile getirdi.

Geçtiğimiz aylarda SATSO 18. Meslek Komitesi tarafından gündeme getirilen ve inşaat sektörünü yakından 
ilgilendiren inşa edilen binalardaki zemin terası/zemin kat balkon sorunu, Adapazarı Belediye Belediye 
Meclisi’nde çözüldü. 18. Meslek Komitesi’nden Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, “Zemin kat 
balkon terası uygulaması konusunun Adapazarı Belediye Belediye Başkanımız Sayın Mutlu Işıksu’nun 
gayretleri neticesinde meclis toplantısında alınan bir karar ile çözüme kavuşmasından dolayı kendilerine 
hem sektörüm hem SATSO Yönetimi adına teşekkür ediyorum.” dedi.

SİGORTA SEKTÖRÜNÜN 

16. Meslek Komitesi

ZEMİN TERASI PROBLEMİNE,  

18. Meslek Komitesi

ADAPAZARI’NDA ZEMİN KAT 

18. Meslek Komitesi



2020 Faaliyet Raporu 75

İMAR YÖNETMELİĞİ 
ÇALIŞMALARI SAKARYA İÇİN 
UMUT VERİCİDİR

BAZI BÖLGELERDE OTOBÜS 
VE SERVİS GÜZERGAHLARI 
DEĞİŞECEK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu mühendislik ve 
mimarlık hizmetleri sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 18. Meslek Komitesi, 
Sakarya Büyükşehir Belediyesi İmar ve Şehircilik Dairesi Başkanlığı’nın düzenlediği ‘İmar Yönetmeliği 
Taslağı Toplantısı’na katıldı.

SBB İmar İşleri Dairesi Başkanlığı’nda gerçekleşen söz konusu toplantıya SATSO’yu temsilen 18. Meslek 
Komitesi Başkanı İlker Ergül, Komite Üyesi Halil Atay, Murat Şık, Nuralp Peker ile SBB adına İmar ve 
Şehircilik Dairesi Başkanı Mustafa Deverenli, Şube Müdürü ve daire personelleri ile Sakarya Müteahhitler 
Birliği temsilcileri iştirak etti.

Toplantının ardından değerlendirmelerde bulunan SATSO 18. Meslek Komitesi Başkanı İlker Ergül, “Bugün 
şehrimizin imarı ve geleceği için son derece önem arz eden ve Sakarya’nın kendine ait olacak planlarını 
oluşturmak için önemli bir toplantıya SATSO’yu temsilen katılım gösterdik. Toplantıda sunduğumuz ayrıntılı 
raporda şehrimiz için gerekli olduğunu düşündüğümüz ve imar planına katkı sağlayacak birçok konuda 
ayrıntılı olarak fi kirlerimizi beyan ettik. Yapılacak olan yönetmelik için detaylı bir şekilde çalışılmasının 
Sakarya adına umut verici olduğunu düşünüyor ve daha fazla işbirliği içerisinde destek olmayı istiyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten 19. Meslek Komitesi aylık olağan 
toplantısını gerçekleştirdi. 

Toplantının ana gündem maddesini Sakarya Büyükşehir Belediyesi UKOME Genel Kurulu’nda alınan karar 
gereği; 30 koltuktan fazla kişi sayısına sahip araçların yol güzergahlarının değişmesi konusu oluşturdu.

Toplantıda Büyükşehir Belediyesi UKOME Kurulu tarafından alınan karara göre; 30 koltuktan fazla kapasitesi 
olan araçlar, Adapazarı, Serdivan ve Erenler ilçe merkezine giremeyecek. Yeni yerleşim bölgesine ve 
ilçelere gidecek araçlar ise çevre yolunu kullanacaklar. Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan 19. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi Halit Evin; pandemi sürecinin hafi fl emesi ile bu uygulamanın aktif olarak 
başlayacağını belirterek, söz konusu güzergahların trafi k akışının düzenlenmesi ve ulaşım konusunda 
yaşanmaması adına yapıldığını dile getirdi. 

İMAR YÖNETMELİĞİ 

18. Meslek Komitesi

BAZI BÖLGELERDE OTOBÜS 

19. Meslek Komitesi
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OTOMOTİV SEKTÖRÜNE 
NİTELİKLİ ELEMANLAR 
YETİŞİYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile İl Milli Eğitim Müdürlüğü işbirliğinde gerçekleştirilen protokol ile 
motorlu araçlar teknolojisi alanında nitelikli elemanlar yetiştirilmesine yönelik çalışmalar devam ediyor. 
Bu kapsamda SATSO 21. Meslek Komitesi Başkanı Taner Belge, Başkan Yardımcısı Mustafa Buruşoğlu ve 
SATSO Motorlu Araçlar Teknolojisi Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü Fatih Şumnulu projede yer 
alan fi rmalara ziyaretlerde bulundular.

Proje ortağı Akgün Otomotiv Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Süleyman Akgün, “Bu gibi projelerle tüm 
öğrencilerimiz tecrübeli bir şekilde okullarından mezun olup iş hayatına sorunsuz bir şekilde atılacaktır.” 
dedi.

Otokur Otomotiv yetkilisi ise  “Bizler Otokur Otomotiv olarak servislerimizde kalifi ye eleman sorununu 
proje sayesinde aştık.” ifadelerini kullandı.

Tek Otomotiv Yönetim Kurulu Başkanı Fikret Tek, “Bu gibi projelere her zaman ihtiyaç var ve bizler de 
destek vermeye devam edeceğiz.” diye konuştu.

Ziyaretler hakkında görüşlerini dile getiren SATSO 21. Meslek Komitesi Başkanı Taner Belge; “Sektöre katkı 
sağlayacak geleceği parlak gençlerimizin yetişmesi için gayret ediyoruz.” ifadelerini kullandı.

OTOMOTİV SEKTÖRÜNE 

21. Meslek Komitesi
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AÇIKTA SATILAN ÜRÜNLERE 
DENETİM SIKLAŞTIRILMALI

SATSO 28. MESLEK 
KOMİTESİNDEN ADAPAZARI 
TAPU MÜDÜRÜ’NE ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten, Unlu Mamuller, Et ve Süt Ürünleri 
sektörü temsilcilerinin oluşturduğu 27. Meslek Komitesi, aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Toplantının ana gündem maddesini açık ve semt pazar yerlerinde açıkta satılan ürünlerin denetimi konusu 
oluşturdu.

Konu ile ilgili komite adına açıklamada bulunan 27. Meslek Komitesi Başkanı Gülfer Kılıç, “Tüketicinin 
kaliteli ve hijyenik ürünlere ulaşma hakkı her sektörde geçerlidir. Artık günümüzde paketlenmiş, üzerinde 
üretim yeri, zamanı, kullanılan materyallerin özellikleri ve son tüketim tarihi gibi bilgilerin yer aldığı ürünler 
çok daha fazla tercih edilmektedir. 

Özellikle Pazar yerlerinde açık satılan ürünler insan sağlığını tehdit etmektedir. Her zaman en önemli şeyin 
insan sağlığı olduğunu unutmamalıyız. Pazar yerleri gibi yerlerde gıda hijyenine dikkat etmeli ve günümüz 
şartları neleri gerektiriyorsa bu duruma göre davranmalıyız.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu danışmanlık ve emlak 
müşavirliği sektöründe faaliyet gösteren fi rma temsilcilerinin oluşturduğu 28. Meslek Komitesi Başkanı 
Hüseyin Balta, Başkan Yardımcısı İsmail Başavcı ve komite üyesi Emrullah Terzioğlu, Adapazarı Tapu 
Müdürü Oğuz Keser’i makamında ziyaret etti.

Sorunların karşılıklı olarak görüşüldüğü ziyarette damga vergisi, bayan personel istihdam oranı gibi birçok 
konuda görüş ve öneriler değerlendirildi. İki kurumun iletişim kanallarını daha da geliştirme konusunda 
fi kir birliğine varıldı.

27. Meslek Komitesi

SATSO 28. MESLEK 
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1 MİLYON YAZILIMCI DİJİTAL 
GELECEĞİMİZ İÇİN ÇOK ÖNEMLİ

YERLİ ÜRETİME DESTEKLERLE 
TÜRK MALI ÖNE ÇIKACAK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 31. Meslek Komitesi, Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın başlattığı 1 Milyon 
Yazılımcı projesi ile ilgili değerlendirmelerde bulundular. Komite üyeleri ayrıca Covid-19 salgını ile 
dijital platformların yoğun kullanılması sebebiyle, talepte artış gösteren elektronik ürünleri satın alan 
vatandaşların sahte ya da düşük kaliteli ürünlere karşı dikkatli olmaları konusunda uyarılarda bulundular.

31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Necmettin Kırık; “Hazine ve Maliye Bakanlığı tarafından başlatılan ‘1 
Milyon Yazılımcı’ projesini SATSO 31. Meslek Komitesi olarak sonuna kadar destekliyoruz. Sayının 1 milyon 
olması hiç önemli değil. Önemli olan kaliteli, bilgili yazılımcıların yetiştirilmesidir.” ifadelerini kullandı.

31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak; “Teknolojik ürünlerin birçoğu yurtdışından ülkemize 
ithal olarak gelmektedir. Ancak covid-19 süreci içerisinde  azalan arz ve çoğalan talep nedeniyle piyasaya 
orijinal olmayan ürünlerin sürüldüğü bilinen bir gerçektir. Tüketicilerimizi teknolojik ürün satın alırken 
dikkatli olmaları ve hassas davranmaları konusunda uyarıyoruz. “ diye konuştu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyet gösteren, Bilişim ve Telekomünikasyon sektörü 
temsilcilerinin oluşturduğu 31. Meslek Komitesi aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Video Konferans olarak gerçekleştirilen toplantıda; Covid-19 pandemisi sonrasında sosyal ve ticari 
yaşamda kontrollü normal yaşama dönüş ve yerli üretimin desteklenmesine yönelik ek gümrük vergisi 
uygulamaları hakkında değerlendirmelerde bulunuldu.

31. Meslek Komitesi Başkanı Cemil Kaya, ticari yaşamda kontrollü normalleşmenin başladığını belirterek; 
“Kontrollü yeni normal yaşama girerken şehrimizdeki Oda üyesi ve sektör temsilcimiz olan yüzlerce iş 
yerinin pandemi öncesi çalışma saatlerine dönmeleri sürecinde gerekli önlemleri almaları çok büyük bir 
önem taşıyor.” ifadelerini kullandı.

31. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Behlül Bayrak; “Pandemi sürecinde ülkemizin düşen üretim hacminin 
kısa sürede canlanması ve ithal ürünlerin yerli ürünler karşısındaki baskınlığının artmasını engellemek 
“İthalat Rejimi Kararına Ek Karar” kapsamında bazı ürünlere 30 Eylül’e kadar geçici yüzde 30’a kadar, 01 
Ekim’ den itibaren ise 10 puana kadar daha düşük oranlarda ek gümrük vergisi uygulanacak.  Bu uygulama 
ile Türk malının küresel rekabette öne çıkarak korunması planlanıyor.” dedi.

31. Meslek Komitesi
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İKİNCİ EL CEP TELEFONLARINA 
FATURALI SATIŞ GÜVENCESİ

31. Meslek Komitesi, ikinci el telefonlarla ilgili olarak Resmi Gazete’de yayınlanan “Yenilenmiş Ürünlerin 
Satışı Hakkında Yönetmelik” konusunda değerlendirmelerde bulundu.

Yeni düzenlemede; yeniden ambalajlama, ambalaj üzerinde “yenilenmiş ürün” ibaresine yer verme, fatura 
düzenleme ve en az 1 yıl süreyle garanti verme gibi şartlar bulunuyor.

Konu ile ilgili açıklamalarda bulunan Komiteden Meclis Üyesi Behlül Bayrak, “ Çeşitli istatistiklere göre 
tüketicilerin ciddi bir kısmının cep telefonu değiştirme süresinin 3 yılın altına indiğini gösteriyor. 

Resmi Gazetede yayınlanan söz konusu yönetmelik ile sektörümüzün adının lekelenmesine yol açan 
bir uygulamanın daha düzene girmesi sağlanmıştır. Yönetmelik sayesinde, ikinci el ürün satışında bir 
standart sağlanacak ve tüketici vermiş olduğu parasının karşılığını alarak güvence sahibi olmuş olacaktır. 
Yönetmelik ile ikinci el telefon pazarının daha da hareketleneceğini düşünüyor ve işini layığıyla yapmayan 
işletmelerin azalacağını umuyoruz.” ifadelerini kullandı.

31. Meslek Komitesi
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MÜŞTEREK
MESLEK KOMİTELERİ

TOPLANTILARI
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SATSO, NEFES KREDİSİ’NDE EN BAŞARILI 
İLK 4 ODA ARASINDA

Sakarya ili Oda ve Borsaları Müşterek Meslek Komiteleri Toplantısı’nın konuğu 
TOBB Başkanımız M. Rifat Hisarcıklıoğlu

Söz konusu toplantıya TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun yanı sıra Sakarya Ticaret Borsası 
Başkanı Adem Sarı, Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Z. Şinasi Bayraktar, Akyazı Ticaret Borsası 
Başkanı Ali Şener Bayraktar, Oda ve borsaların 
Meslek Komiteleri,  SATSO İhtisas Komisyon 
Başkanları ve Üyeleri, SATSO Meclis Üyeleri, Meslek 
Komitesi Üyeleri, Sakarya Yüksek İstişare Kurulu 
Üyeleri, MÜSİAD, SASİAD, SAMİB, Sakarya GİAD, 
ASKON Yönetim Kurulu Başkanları ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri iştirak etti.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş, TOBB Başkanı 
Hisarcıklıoğlu’nun görüşlerinin önemli olduğuna 
dikkat çekerek, salgın sürecindeki çalışmaları için 
üyeler adına teşekkür etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Biz 
iş dünyası temsilcileri olarak ülkemizde ilk vakanın 
tespit edilmesinden bu yana üyelerimizin görüş ve 
önerilerini aldık, bunları TOBB başkanımız aracılığı 
ile ilgili bakanlıklara ve cumhurbaşkanlığına ilettik 
ve iletmeye devam ediyoruz. Rıfat Başkanımız her 
zaman üyelerimizin yanında oldu. Sıkıntıları aşma 
noktasında büyük mücadele verdi vermeye de 
devam ediyor.”

Video konferans aracılığıyla yapılan Sakarya ili 
Oda ve Borsaları Müşterek Meslek Komiteleri 
Toplantısı SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ve Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ev 
sahipliğinde gerçekleştirildi. 
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Sakarya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adem Sarı, “Covid-19 pandemi süreci başladığı 
günden bu yana üyelerimizin düşüncelerini üst 
kuruluşumuz TOBB’a iletmeye devam ediyoruz.” 
dedi. 

Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Z. Şinasi Bayraktar; “Ticaret erbaplarımızın 
refaha ermesini umut ediyoruz hepimiz bunun için 
çalışıyoruz.” diye konuştu.

Akyazı Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Ali 
Şener Bayraktar, “Nefes kredisi, Can Suyu kredisi 
gibi destek paketlerinin oluşturulması üyelerimizi 
çok memnun etmiştir.” dedi.

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu; “ Sakarya’da 
bulunan oda ve borsalarımızdan görevlerini 
yürütmelerinden ve üyeleri için çalışmalarından 
oldukça memnunuz. SATSO Nefes Kredisinde 365 
oda arasında en başarılı ilk 4 oda içerisinde yer 
alıyor. Sakarya Odalarımızın ve Borsalarımızın 
vizyonla çalıştığını, üyelerimize hizmete devam 
ettiğini görmekten de ayrıca gurur duyuyorum. 
Sorunlar kişisel değil 1 milyon 500 bin üyenin 
meselesidir. Bugün birlikte hareket etme zamandır. 
İş dünyamızın birlik olması lazımdır.” ifadelerini 
kullandı.
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SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve 
Meclis Başkanı Talip Kuriş’in Oda Hizmet Binasından 
katıldığı toplantıya 34 meslek komitesi temsilcileri 
ve meclis üyeleri iştirak etti. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Büyük sıkıntılara 
rağmen SATSO meclisi, komiteleri, komisyonları 
ve personeli ile düzenli çalışmaya devam ediyor. 
Gücümüzü sizlerden, yani sektörünün sorunlarına 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda meslek 
komitelerinin birbiri ile ilişkisini geliştirmek, 
sorunlarını öğrenmek ve çözüm bulmak adına 
yılda iki defa düzenlenen müşterek meslek 
komiteleri toplantısının 2020 yılı ikinci toplantısı 
video konferans olarak gerçekleştirildi.

BAŞKAN ALTUĞ; “KOMİTELERİMİZİN 
ÇALIŞMALARI BİZLERE REHBER OLUYOR”
BAŞKAN ALTUĞ; “KOMİTELERİMİZİN 

Müşterek Meslek Komiteleri Toplantısı yapıldı
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hakim, şehrine sahip çıkan komitelerimizden alıyoruz. Dileğimiz; bundan sonraki süreçte de komitelerimizin 
desteğinin devamı, aynı düzenin korunması, aynı verimin alınmasıdır.” ifadelerini kullandı.

Başkan Altuğ’un konuşmasının ardından söz alan;  16. Meslek Komitesi Başkanı Engin Adıyaman, 13. 
Meslek Komitesi Başkanı Özgür Karakaş, 28. Meslek Komitesi’nden Meclis Üyesi Ahmet Çubuk, 17. Meslek 
Komitesi Başkanı  Mehmet Çatalbaş, 17. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Adnan, 31. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Behlül Bayrak, 34. Meslek Komitesi’nden Yönetim Kurulu Üyesi Yüksel Avşar, 26. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi Lütfü Sunman, 15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 14. Meslek 
Komitesi Başkanı İlker, 29. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, 11. Meslek Komitesi’nden 
Meclis Üyesi Ahmet Serbes, 10. Meslek Komitesi Başkanı Selami Yüksel, 9. Meslek Komitesinden Yönetim 
Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu, 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin, 18. Meslek Komitesi Başkanı 
İlker Ergül, 33. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, 12. Meslek Komitesi üyesi Oğuzhan 
Durak, 32. Meslek Komitesi Başkanı Çetin Kahya, 16. Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Mertcan Korkmaz, 
19. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Halit Evin sektörel sorunlarını, görüşlerini ve çözüm önerilerini dile 
getirdiler.
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KOMİSYONLAR VE 
KURULLAR
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ile Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve Yönetim Kurulu Üyeleri, SATSO bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten 34 Meslek Komitesi, 11 
Komisyon ile 2 Kurul başkanları ile bir araya geldi.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ şunları dile getirdi; 
“Komitelerimiz, komisyon ve kurullarımız; üye 
ile oda arasında köprü ve odamız ile yönetim 
kurulumuzun itici gücü vazifesi görmektedir. Birlik 
ve beraberlik ruhuyla; ekonomimizi güçlendirmek, 
projeler üretebilmek için değer katan ve güç veren 
görüşleriniz ile hep birlikte çalışmaya devam 
edeceğiz.” ifadelerini kullandı.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş ise “Covid-19 
salgınının toplum ve insan sağlığı üzerinde etkisi 
devam ediyor. İşletmelerin kapatılması, tedarik 
zincirinin düşmesi, sosyalleşmenin düşmesi 
ekonomiye ve insanımıza zarar veriyor. Gelişmekte 
olan bir ülkeyiz ancak asıl kaynağımız milletimizdir. 
Elimizden geleni yapalım ve yolumuza birlikte 
devam edelim.” diye konuştu.

Toplantının devamında sırasıyla söz alan 1. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Turgay Çelik, 2.Meslek 
Komitesi Başkanı Mehmet Akif Özkan, 3.Meslek 
Komitesi Başkanı Mustafa Kemal Yılmaz, 4.Meslek 
Komitesi Başkanı Beşir Özmert, 5.Meslek Komitesi 
Başkanı Hasan Alptekin, 6. Meslek Komitesi Başkanı 

Pandemiye Rağmen İş Dünyası Üretmeye Gayret Ediyor
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Mustafa Köroğlu, 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Şahin, 8. Meslek Komitesi Başkanı Kenan Karaca, 9. 
Meslek Komitesi Başkanı Mehmet Mustafa Kulaksız, 
10. Meslek Komitesi Başkanı Erol Demiralay, 12. 
Meslek Komitesi Başkanı Zafer Bekdemir, 13. Meslek 
Komitesi Başkanı Özgür Karakaş, 14. Meslek Komitesi 
Başkanı İlker Hasköylü, 5. Meslek Komitesi Başkanı 
Davut Acunman, 16. Meslek Komitesi Başkanı 
İ. Engin Adıyaman, 17. Meslek Komitesi Başkanı 
Mehmet Çatalbaş, 18. Meslek Komitesi Başkanı 
İlker Ergül, 20. Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı 
Aydın Özdemir, 21. Meslek Komitesi Başkanı Ziya 
Kural, 23. Meslek Komitesi Başkanı Çetin Serter, 
26. Meslek Komitesi Başkanı Mustafa Okuyan, 28. 
Meslek Komitesi Başkanı Hüseyin Balta, 29. Meslek 
Komitesi Üyesi Ve Yayın Komisyonu Başkanı Mustafa 
Yıldırım, 31. Meslek Komitesi Başkanı Cemil Kaya, 32. 
Meslek Komitesi Başkanı Çetin Kahya, 33. Meslek 

Komitesi Başkanı Emre Beşir, SATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı ve 34. Meslek Komitesi Üyesi 
Yüksel Avşar, Disiplin Kurulu Başkanı Erol Öztürk 
Hacıeyüpoğlu, Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu 
İcra Komitesi Başkanı Zehra Dirim, Sakarya İl Genç 
Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Mertcan 
Korkmaz, Hesapları İnceleme Komisyonu Başkanı 
Vahap Gün, Mevzuat Komisyonu Başkanı Hayrettin 
Kovacıoğlu, Kültür Komisyonu Başkanı Oğuzhan 
Durak, Ticareti Araştırma Ve Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Behlül Bayrak, Sanayii Araştırma Ve 
Geliştirme Komisyonu Başkanı Turgay Çelik, Çevre 
Ve Şehircilik Komisyonu Başkanı Mehmet Tuncer 
Acan, Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge, Tarım 
Ve Hayvancılık Komisyonu Başkanı Tarık Özbay ve 
Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Başkanı Ali İhsan 
Güneş çalışmalar hakkında bilgi vererek sektörel ve 
gündem odaklı problemlere değindiler.
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TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
genel merkezindeki”Girişimcilik, Mentorluk ve Staj İş Birliği Protokolü” ve “TOBB Genç Girişimciler Kurulu İl 
Başkanları” toplantılarına katıldı.

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ev sahipliğinde “TOBB Genç Girişimciler Kurulu İl Başkanları” 
toplantısı öncesinde Gençlik ve Spor Bakanı Dr. Mehmet Kasapoğlu’nun katılımı Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği (TOBB), Gençlik ve Spor Bakanlığı ve TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi arasında “Girişimcilik, 
Mentorluk ve Staj İş Birliği Protokolü” imzalandı. 

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, gerçekleştirdiği konuşmasında Genç Girişimciler Kurulu’nun 8.000 
kişilik bir aile olduğuna vurgu yaptı. 

Toplantılar hakkında görüşlerini belirten TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan 
Korkmaz, “Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu olarak önem verdiğimiz çalışmalarımızı daha da sıklaştırarak 
genç girişimcilerimize destek olmaya devam edeceğiz.” ifadelerini kullandı. 

Genç Girişimciler Kurulu İl Başkanları Toplantısı TOBB’da yapıldı
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GENÇ GİRİŞİMCİLER TOBB 
BİLGİLENDİRME SEMİNERİ’NE 
KATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından düzenlenen Genç Girişimciler 
Bilgilendirme Seminerlerine katıldı.

İki gün süre ile TOBB’da gerçekleşen bilgilendirme seminerlerine Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu 
İcra Komitesi Başkanı Mertcan Korkmaz ve icra komitesi üyelerinden; Bahtiyar Solak, Burak Arığ, Eray 
Sakallıoğlu, Reşit Şamil Dedeoğlu, Samet Tantan ve Zafer Bekdemir iştirak etti. 

Bilgilendirme seminerleri kapsamında TOBB Kurumsal Yapısı, Finansal Yönetim, Protokol Kuralları, TOBB’un 
Girişimcilik Faaliyetleri, İş Hayatında İletişim gibi birçok konuda bilgilendirme yapıldı.

TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Mertcan Korkmaz, “Kurul üyelerimiz ile 
katıldığımız bilgilendirme seminerlerimiz oldukça verimli geçti. Bu seminerlerin girişimci gençlerimize 
yönelik faaliyetlerimize katkı sağlayacağını düşünüyorum. Katılan ve katkı veren herkese teşekkür 
ediyoruz.” dedi. 

GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU İCRA KOMİTESİNDEN SAKARYA VALİSİ 
KALDIRIM’A HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten, gençlerin iş hayatında girişimcilikleriyle 
daha etkin olmaları için çalışmalar yürüten TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi, Sakarya 
Valisi Çetin Oktay Kaldırım’a makamında hayırlı olsun ziyareti gerçekleştirdi.

Söz konusu ziyarete Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Mertcan Korkmaz ve İcra Komitesi 
Üyelerinden; Bahadır Bakırtaş, Bahtiyar Solak, Eralp Şenkardeş ile Reşit Şamil Dedeoğlu iştirak etti.
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Kadınlarımız her şeyin üstesinden gelebilecek güçtedir

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odasında faaliyetlerini sürdüren TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu aylık 
olağan toplantısını gerçekleştirdi. 

Gerçekleştirilen toplantıda, Türk Kadınlar Birliği Sakarya Şube Başkanı Tevhide Yağan ve beraberindeki 
yönetim kurulunu ağırlandı.

Söz konusu ziyaretten ve TKB yönetim kurulunu ağırlamaktan kurulu adına memnuniyet duyduğunu 
belirten KGK Başkanı Zehra Dirim, şehrimizde kadınlar adına yapılacak her projede destekçi olacaklarını 
ve işbirliğine hazır olduklarını belirterek, “Sakarya’da bir kadın kooperatifi  kurmak için kolları sıvadık. 
Kadınlarımızın sosyal ve iş hayatında daha etkin rol oynamalarını sağlayacak her türlü projede işbirliği 
sağlamaya hazırız.” dedi.

TKB Sakarya Şube Başkanı Tevhide Yağan “Kadınların her şeyin üstesinden gelebilecek güçte olduklarını 
biliyoruz. Önceki yıllarda Türk Kadınlar Birliği olarak dünyanın en büyük sorunlarından olan küresel ısınma, 
su fakirliği ve iklim değişikliği gibi konular üzerinde çalışmalar yapmayı planlıyoruz.” ifadelerini kullandı.
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KADIN KOOPERATİFLEŞME 
HAREKETİ SAKARYA’DA 
DEVAM EDECEK

Kadınların ekonomik hayatta çok daha fazla etkin olması amacıyla SATSO bünyesinde çalışmalar yürüten 
TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu çalışmalarına aralıksız devam ediyor.

Çalışmaların kapsamında Ticaret Bakanlığı’nın, Kooperatifçilik Tanıtım ve Geliştirme Projesi çerçevesinde 
Kooperatifçilik otobüsü,  1 hafta boyunca ilimizin çeşitli ilçelerinde kadın girişimcilere kooperatifçilik 
anlatılarak, kooperatif kurmak isteyen girişimcilere rehberlik edildi.

Konuyla ilgili açıklamalarda bulunan İcra Komitesi Başkanı Zehra Dirim, “Kurulumuzun girişimleri ile hayata 
geçen “Kadın İşbirliği Üretimin Geleceği” projemiz ile kadınlarımızın ekonomik hayatta basamakları başarılı 
bir şekilde çıkmasına yardımcı olmaya çalışıyoruz. Bu süreçte kadın kooperatifi kurma çalışmaları için 
ilçelerimizde kadınlarımız ile bir araya gelerek planlamalar gerçekleştirdik.” ifadelerini kullandı. 

TOBB SAKARYA İL KADIN 
GİRİŞİMCİLER KURULU 
‘ZİRVEDEKİ KADINLAR’ 
LANSMANINA KATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinden faaliyetlerini yürüten TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi, TOBB Bursa İl Kadın Girişimciler Kurulu’nun 17 Nisan 2020 tarihinde gerçekleşecek 
olan ‘Zirvedeki Kadınlar’ etkinliğinin lansman programına katıldı.

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Mutfak Akademi uygulama restoranında gerçekleşen lansman programına 
TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı Zehra Dirim, Başkan Yardımcısı Dilek Özel, 
İcra Komitesi Üyesi Nazan Güngörsün, BTSO Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Burkay, BTSO Yönetim Kurulu 
Üyesi Muhsin Koçaslan, TOBB Bursa Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Sevgi Saygın, TOBB Doğu Marmara 
Kadın Girişimciler Kurulu üyeleri, İcra Kurulu Üyeleri ve kadın girişimciler iştirak etti.

Kadınların ekonomiye kazandırılması amaçlanan etkinlikte Türkiye’nin önde gelen girişimci kadınları, 
diğer kadın girişimcilerle tecrübelerini paylaşacak.
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Serdivan Bosna Sancak Kültür ve Yardımlaşma 
Derneği’nin ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
etkinliğe; SATSO Kültür Komisyonu Başkanı 
Oğuzhan Durak, Başkan Yardımcısı Murat Güler 
ile komisyon ve meclis üyesi Nihat Cinoğlu, 
Serdivan Bosna Sancak Kültür ve Yardımlaşma 
Derneği Başkanı Rafet Yatçı, Sakarya Yerel Kültür 
Derneği Başkanı Necmettin Kırık, Sakarya Balkan 
Göçmenleri Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Erdinç Bilaloğlu, Sakarya Abhaz Derneği Başkan 
Yardımcısı Ercan Başnuh ve Gastro Sakarya 
Projesi Kapsamında araştırmalarını yürüyen 
Sakarya Üniversitesinden Araştırma Görevlisi 
Kübra Sultan Yüzüncüyıl ile ilgililer iştirak etti.

Gerçekleştirilen etkinlikte Boşnak kültürüne 
yönelik birçok lezzetli tarifler tanıtılarak 
değerlendirildi.  Boşnak kültürü, bu kültüre 
ait lezzetlerin tarihi, tabağımıza gelene kadar 
hangi aşamalardan geçtiği gibi birçok bilginin 
paylaşıldığı etkinlik, Gastro Sakarya projesinin 
geliştirilmesi açısından verimli geçti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde 
yürütülen “Topraktan Tabağa Gastro Sakarya” 
projesi kapsamında şehrimizin birçok yerel 
kültür derneği temsilcileri bir araya geldi.

BOŞNAK KÜLTÜRÜ VE LEZZETLERİNİ  
İNCELEDİ
BOŞNAK KÜLTÜRÜ VE LEZZETLERİNİ  

SATSO Kültür Komisyon’u 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten Çevre ve Şehircilik Komisyonu, 
Sakarya Üniversitesi Mühendislik Fakültesi Dekanlığı ile imzalanan protokol kapsamında öğrencilere 
ders verdi. 
SAÜ Mühendislik Fakültesi Çevre Mühendisliği Bölümü öğrencilerini iş dünyasının temsilcileri ile 
buluşturup onların sektörel problemlerden, uygulanan projelerden haberdar etmek ve üniversite- 
sanayi işbirliğini artırmanın amaçlanarak düzenlenen eğitimlerin ilki Çevre ve Şehircilik Komisyonu 
Başkan Yardımcısı Fatih Boztepe gözetiminde gerçekleşti.

Gerçekleşen eğitimde çevre bilinci, sanayi atıklarının değerlendirilmesi gibi çevre-sanayi 
entegrasyonuna yönelik birçok konuda bilgiler aktarıldı.

Planlanan eğitimlerin ikincisi SATSO Çevre ve Şehircilik Komisyonu Başkan Yardımcısı S. Gamze 
Ergene gözetiminde gerçekleştirilecek.

SAÜ’LÜ ÖĞRENCİLERE SEKTÖREL DERS 

Çevre ve Şehircilik Komisyonu’ndan 
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ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK 
KOMİSYONU’NDAN KSO İLE 
ORTAK TOPLANTI

Çevre ve Şehircilik Komisyonu 

SAKARYA NEHRİ KİRLİLİĞİNE ÖNLEM ALINMALI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten Çevre ve Şehircilik Komisyonu, Kocaeli 
Sanayi Odasında çalışmalarını yürüten ve çoğunluğunu makine kurulum, hurda atık bertarafı ve enerji 
sanayi sektöründe faaliyet gösteren firma temsilcilerinin oluşturduğu 27. Meslek Komitesi üyeleri ile bir 
araya geldi.

Kocaeli Sanayi Odası’nda gerçekleşen ortak toplantıya;  SATSO Çevre ve Şehircilik Komisyonu Başkanı 
Tuncer Acan, Başkan Yardımcısı Gamze Ergene, Komisyon Üyeleri Fatih Boztepe, Seda Tünay, Alper Tatlı, 
Çetin Kahya, KSO 27. Meslek Komitesi Başkanı Uğur Meral, Başkan Yardımcısı Serjan Tanyeri, Komite Üyesi 
Sinan Sevim, Meclis Üyesi Muhammet Saraç, Meclis Üyesi Sedat Açıldı ve KSO İş Geliştirme Sorumlusu 
Aynur Hacıfettahoğlu iştirak etti.

Toplantıda SATSO Çevre ve Şehircilik Komisyonu, KSO 27. Meslek Komitesi ve KSO Çevre İhtisas 
Komisyonu’nun yapısı, faaliyetleri ve projeleri hakkında karşılıklı olarak bilgi alışverişi gerçekleştirildi. 
Sakarya Nehri’nin son durumu, atık problemleri, şehrimizde gerçekleştirilen “Sakarya’da Tüm Yönleriyle 
Atık Yönetimi Paneli” ve Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri gibi gündem maddelerinin görüşüldüğü 
toplantıda heyet, bundan sonraki çalışmalarda ortak hareket edilmesinin önemini vurgulayarak ortak 
projeler yürütülmesi kararı aldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten Çevre ve Şehircilik Komisyonu, son 
günlerde Sakarya Nehri’ndeki kirlilik ve buna bağlı olarak yaşanan balık ölümlerine yönelik değerlendirmede 
bulundu.

SATSO Çevre ve Şehircilik Komisyonu Başkanı M. Tuncer Acan, “Nehrimiz ne yazık ki günden güne daha 
da çok kirlenmeye devam etmektedir ve kirliliği 4’ncü seviyeye ulaşmış durumda. Nehrimizde maalesef 
kirliliğe bağlı toplu balık ölümleri gerçekleşmektedir. Nehirdeki balıkları yiyen vatandaşlarımızın da 
zehirlenme ihtimali var. Vatandaşlarımıza sağlık açısından nehirde balık tutmamaları, tutulan balıkları da 
tüketmemelerini hassasiyetle öneriyoruz. Nehrin daha fazla kirlenmemesi için denetimler sıklaştırılmalı 
ve önlemler alınmalı” ifadelerini kullandı.
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Toplantı, SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, SATSO Ticareti Araştırma ve 
Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül Bayrak, 
Sakarya İş Kurumu Müdürü Tekin Kaya, Sosyal 
Güvenlik Kurumu İl Müdürü Erhan Çavuş, Çark 
Caddesi Esnaf ve İş Adamları Derneği’nin (CADDER) 
Başkanı Murat Turgaç, Komisyon Üyeleri ve kurum 
yetkililerinin katılımı ile gerçekleştirildi. 

Söz konusu toplantıda, SATSO üyesi olan ticaret 
erbaplarının İŞKUR ve SGK destekleri konusunda 
birebir görüşmeler yapılarak özellikle istihdam 
anlamında faydalanabilecekleri hususlar ile ilgili 
detaylı bilgilendirmelerin yapılması görüşüldü. 
Yapılan istişarelere İş Kurumu İl Müdürlüğü ve 
Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü çalışanlarının Çark 
caddesinden başlayarak ticaret erbaplarının 
ilgili konulardaki sorunlarının dinlenmesi ve 
bilgilendirmelerin yapılması planlanıyor. 

İŞ- KUR VE SGK İŞBİRLİĞİ BAŞLIYOR

SATSO Ticareti Geliştirme Komisyonu

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Ticareti Araştırma ve 
Geliştirme Komisyonu Sakarya İş Kurumu ve 
Sakarya Sosyal Güvenlik Kurumu ile ortak bir 
toplantıda bir araya geldi.
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TARIM VE HAYVANCILIK 
KOMİSYONU

ÖNGÖRÜLEBİLİR VE 
UYGULANABİLİR POLİTİKALAR 

GEREKLİ

TARIM VE HAYVANCILIK 
KOMİSYONU

SAKARYA’NIN ARAZİ 
TOPLULAŞTIRMA ÇALIŞMALARI 

SAKARYA’DAN YAPILMALI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten Tarım ve Hayvancılık Komisyonu, 
Covid-19 pandemisinin tarım ve hayvancılık sektörünün üzerindeki etkilerini, sektörün bu süreçten sonra 
geleceğinin nasıl olması gerektiğini değerlendirdi.

SATSO Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Başkan Yardımcısı Ahmet Bayrak, salgın sürecinde sektörün 
değerinin ve yatırıma ihtiyacı olduğunun anlaşıldığına dikkat çekerek “Covid-19 salgını ve beraberinde 
alınan tedbirler neticesinde arz talep dengesi ciddi oranda değişti. Dolayısıyla tarım ve hayvancılığın da 
vazgeçilemez stratejik bir sektör olduğu bir kez daha kendini gösterdi. 

Sakarya, tarım ve hayvancılık üretiminde önemli bir bölge. Başarılı üretim tesisleri ve çiftlik modelleri yer 
almaktadır. Bu sektörün sürdürülebilirliği açısından öngörülebilir ve uygulanabilir politikaların devreye 
girmesi üretim hacmimiz ile miktarımızı ciddi oranda artıracaktır. Tarım ve hayvancılıkta alınan verimin, 
geleceğe yönelik planların ve yatırımların artması en büyük temennimizdir. Bu konunun da hasat zamanı 
fiyat belirleme politikasından vazgeçilerek uzun vadeli projeksiyonlarla ve sürdürülebilir fiyat politikasıyla 
sağlanması mümkün olacaktır.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten Tarım ve Hayvancılık Komisyonu, arazi 
toplulaştırmasının önemi ve tarım üzerindeki etkileri hakkında değerlendirmelerde bulundu.

Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Başkanı Tarık Özbay,  “Arazi toplulaştırması dediğimiz ve şehrimizin 
tarımsal verimliliğinin önünde engel olan bu konunun acil bir şekilde çözülmesi gerekmektedir.” dedi

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Sakarya’nın arazi 
toplulaştırma faaliyetleri Sakarya İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından yürütülmesi çok daha faydalı 
olacaktır. Arazi toplulaştırma konusunda planlı ve hızlı bir şekilde yol alınmalıdır.” dedi. 

Konuyla ilgili kendi görüşlerini de dile getiren komisyon üyeleri, Sakarya’nın kendine çok rahat yetebilecek 
ve tarım ticaretinde önemli bir merkez olabilecek potansiyelde olduğunu belirttiler.
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ETİYOPYA YATIRIM FIRSATLARI ANLATILDI

Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Etiyopya 
Federal Demokratik Cumhuriyeti İstanbul 
Başkonsolosluğu işbirliğinde Etiyopya Ülke 
Tanıtım webinarı gerçekleştirildi.

SATSO Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu 
girişimleriyle gerçekleşen webinara SATSO Yurtdışı 
İş Geliştirme Komisyonu Başkanı Ali İhsan Güneş, 
Etiyopya Federal Demokratik Cumhuriyeti İstanbul 
Başkonsolosu Wondimu Gezahegn Gebremichael, 
Başkonsolosluk Başkatibi Selam Nigussie Ketsela, 
Weldemicael Tsigabu ve Başkonsolos Asistanı 
Nayad Çor konuşmacı olarak iştirak etti. Online 
platformda gerçekleşen toplantıda aynı zamanda 
Türkiye Etiyopya Dostluk Platformu Başkanı Oğuz 
Atalay ve SATSO üyesi firma temsilcileri iştirak etti.

Toplantıda konuşan SATSO Yurtdışı İş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali İhsan Güneş, SATSO ve 
komisyon çalışmaları, Sakarya’nın yatırım ve 
ihracat potansiyeli hakkında bilgi verdi.

Başkonsolosluk adına sunumlarını gerçekleştiren 
Başkonsolos Asistanı Nayad Çor, şunlara değindi; 
“Etiyopya yatırım yapmanın çok cazip olduğu 
ülkeler arasında bulunmaktadır. Konum olarak orta 
doğuya, Avrupa’ya ve Afrika pazarına yakındır. 
Etiyopya limanları, büyüyen havayolu filosu ve 
altyapısı ile yatırımcılara en uygun konumlardan 
biri olmayı sürdürüyor.” ifadelerini kullandı.

Sunumun ardından sırayla söz alan katılımcılar 
Etiyopya’daki ticari ilişkiler ve yatırım fırsatları 
hakkında ayrıntılı bilgiler paylaşarak SATSO üyesi 
firmalardan yatırım, vergi oranları konularında 
gelen soruları cevaplandırdılar.
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TEMEL 
YETERLİLİK
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İLETİŞİM AĞI
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SAKARYA BASINININ 10 OCAK 
ÇALIŞAN GAZETECİLER GÜNÜNÜ KUTLADI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ev sahipliğinde gerçekleşen basın toplantısına, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyeleri; Bünyamin Müftüoğlu, 
Semih Çokay, Yılmaz Dünya, Sakarya Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Sezai Matur, Sakarya Gazeteciler 
Birliği Başkanı Zeki Aydıntepe,  Marmara Gazeteciler 
Federasyonu Başkan Vekili Müjdat Çetin, RATED 
Başkanı Remzi Adıyaman, Basın İlan Kurumu 
Sakarya Şube Müdürü Engin Kaşdaş ile şehrimizin 
ileri gelen gazetecileri ve basın mensupları yoğun 
katılım gösterdi.

SATSO Medya Buluşmaları kapsamında düzenlenen 
etkinlikte konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ, tüm gazetecilerin gününü kutlayarak 
SATSO faaliyetleri ve şehir gündemi ile ilgili 
açıklamalarda bulundu: “Gazetecilik mesleği, 
özellikle fedakarlık isteyen, zor şartlarda yapılan 
önemli bir meslektir. Hızla büyüyen ve gelişen 
Sakarya’nın gerek ekonomik, gerekse sosyal olarak 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü dolayısıyla “SATSO Medya 
Buluşması” etkinliği düzenledi.

geldiği noktada sivil toplum kuruluşlarının yanı sıra, 
basın kuruluşlarımızın katkısı azımsanmayacak 
derecede büyüktür. Büyük bir özveriyle çalışan tüm 
basın mensuplarımızın 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 
Günü’nü bir kez daha içtenlikle kutluyor, ebediyete 
intikal eden basın çalışanlarını rahmetle anıyorum.

Sakarya Gazeteciler Cemiyeti Başkanı Sezai Matur, 
gazetecilik mesleğinin tarihten bu yana gelişimi,  
gazetecilerin meslek hayatlarında yaşamaya 
devam ettikleri zorluklara değinerek “Bu mesleğin 
hak ettiği yerlere gelebilmesi için çok çalışmalıyız.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Gazeteciler Birliği Başkanı Zeki Aydıntepe, 
çalışan gazetecilerin mesleki hayatındaki 
sorunlarına değinerek Sakarya Gazeteciler 
Birliğinin faaliyetleri hakkında katılımcılara bilgiler 
vererek konuşmasını noktaladı.

Etkinliğin devamında söz alan gazeteciler, 
Sakarya’nın vergi iadesi sorunu, yapılması 
gündemde olan tramvay projesi, yeni organize 
sanayi bölgeleri ve yerli otomotiv konusunda 
SATSO Başkanı Akgün Altuğ’a sorularını yönelttiler. 
Verimli geçen etkinlik sonunda basın mensuplarına 
yönelik SATSO tarafından bir anket çalışması 
gerçekleştirildi. Basın mensupları, telefonlarına 
gönderilen SATSO ve şehir gündemi ile ilgili 3 soruluk 
anketi cevaplandırarak görüşlerini bildirdiler. 
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STRATEJİK KONUM NEDENİYLE 
GÜMRÜKLERDE YOĞUNLUK ARTIYOR

SAKARYA İŞ DÜNYASINDAN GARNİZON KOMUTANI’NA 
ŞEHİTLERİMİZ İÇİN TAZİYE ZİYARETİ

26 Ocak Dünya Gümrük Günü vesilesiyle gerçekleştirilen 
ziyarette, Sakarya’nın ithalat ve ihracatı, Karasu Limanı 
ile yeni yatırımlara yönelik çalışmalara değinildi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Başkan 
Altuğ, “Ülkemizin stratejik konumu, 2 kıtayı birbirine 
bağlaması, önemli ülkelere sınırı olması sebebiyle kara 
gümrük kapılarında yoğunluk her geçen gün artıyor. 
Bu yoğunluğu Ro-Ro seferleri ile çözmeye çalışıyoruz. 
Karasu Limanımız da her geçen gün stratejik önemini 
artırıyor ve süreç ilerledikçe daha da ön plana çıkacağına 
inanıyoruz.” ifadelerini kullandı. 

Sakarya Gümrük Müdürü İbrahim Aksoy, Başkan Altuğ’un 
dünya gümrük gününü kutlayarak, “Dünya Gümrük 
Örgütü 26 Ocak 1952’de ilk toplantısını gerçekleştirdi 
ve o günden bu yana her yıl 26 Ocak günü dünyada 
gümrük günü olarak kabul edilir ve kutlanır. Sakarya’nın 
dünyaya açılan kapısı konumunda bulunan Karasu 
Limanımız ile dünya ticaretinde de söz sahibi olacak bir 
konuma geleceğimize inanıyoruz.” dedi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Sakarya’daki sivil iş dünyası temsilcileri, toplum kuruluşlarının başkanları ve temsilcileri ile birlikte 
Garnizon Komutanı P. Komd. Albay Mustafa Köse’yi ziyaret etti.

Ziyaretle ilgili değerlendirmede bulunan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ, “ İdlib’de gerçekleşen 
hain saldırı sonrası Garnizon Komutanımıza baş sağlığı ziyareti gerçekleştirdik. Sakarya hür teşebbüs 
camiası, meslek kuruluşları ve sivil toplum kuruluşlarının başkanları ile gerçekleştirdiğimiz ziyarette, 
Sakarya iş dünyasının her zaman milletimizin, devletimizin ve ordumuzun yanında olduğumuzu belirttik. 
Üstlendiğimiz sorumluluğun bilincinde olarak hem vatandaş olarak hem de iş dünyası temsilcileri olarak 
bugün de İdlib’te gerçekleşen hain saldırıya ilişkin, ortak tepki gösterdiğimizi dile getirdik. Şehitlerimiz 
için başsağlığı ve taziyelerimizi dile getirdik. Sakarya hür teşebbüs camiası olarak, alınacak her kararın, 
atılacak her adımın arkasındayız.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya 
Gümrük Müdürü İbrahim Aksoy’u 
makamında ağırladı.



2020 Faaliyet Raporu 103

SAKARYA ODA VE BORSALARINDAN 
ELAZIĞ VE MALATYA’YA YARDIM ELİ

SAKARYA ÜRETEREK BÜYÜMEYE DEVAM EDECEK

borsaların katıldığı yardım kampanyası kapsamında, 
Elazığ ve Malatya odaları ile yapılan istişareler 
neticesinde, belirlenen ihtiyaç talebine göre 350 bin 
adet bebek bezi bölgeye gönderildi. 

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, ; 
“Elazığ ve Malatya’da yaşanan deprem hepimizi derinden 
üzmüştür. Öncelikle deprem neticesinde yaşamını 
kaybedenlere Allah’tan rahmet, yaralılara acil şifa, canla 
başla enkaz arama kurtarma operasyonlarını yürüten 
tüm görevlilere başarılar diliyoruz.  Depremin acısını iyi 
bilen bir şehrin insanlarıyız. Yaşanan acıyı yüreğimizde 
hissettik. Biz de, Sakarya ilimizin oda ve borsaları olarak 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Başkanımız Sayın 
Rıfat Hisarcıklıoğlu’nun çağrısına kulak verdik ve bu 
illerimizdeki depremzede kardeşlerimizin ihtiyaçlarını 
gidermek için harekete geçtik. Ülkemiz için deprem her 
zaman acıları, yıkımları hatırladığımız ve ders çıkarmak 
zorunda olduğumuzu anladığımız anlardır. Türkiye, bu 
felaketin yaralarını birlik, beraberlik, dayanışma içinde 
en kısa sürede saracaktır.” dedi.

Toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “SATSO olarak İŞKUR ve SGK İl 
Müdürlüklerimizi önemli bir paydaş olarak görmekteyiz. 
Şehrimiz üreterek büyümeye ve nüfusu artmaya devam 
edecek. Bu büyüme ile beraber de SATSO, İŞKUR, SGK 
gibi şehrimizin tüm paydaşları da bu büyümeye tüm 
birimleri ile kanalize olmalılardır.” ifadelerini kullandı.

İŞKUR Sakarya İl Müdürü Tekin Kaya, “SATSO her zaman 
bizlerin önünü açmaktadır. Hep birlikte geliştirdiğimiz 
projelerin daha da devamının geleceğini umuyoruz. 
İŞKUR Sakarya İl Müdürlüğü olarak her zaman aynı 
heyecan ve aynı gayret ile şehrimize hizmet etme 
arzusundayız.” dedi.

SGK Sakarya İl Müdürü Erhan Çavuş, “SGK ve İŞKUR 
olarak yan yana vatandaşlarımıza çok daha iyi hizmet 
veriyoruz. Yeni fikirler ortaya koyup vatandaşlarımıza 
ve ekonomi dünyamıza destek olmaya çalışıyoruz. 
SATSO’nun yanımızda olduğunu bilmek ve beraber bu 
şehre hizmet etmekten memnuniyet duyuyoruz.” diye 
konuştu.

Elazığ ve Malatya’da yaşanan deprem sonrası 
oluşan acil ihtiyaçlar nedeniyle Sakarya Oda 
ve Borsaları yardım kampanyası başlattı.  
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Sakarya 
Ticaret Borsası, Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası 
ile Akyazı Ticaret Borsası, yakın zamanda 
gerçekleşen depremden etkilenen Elazığ ve 
Malatya illerine yardım için harekete geçti.

TOBB önderliğinde 81 ilde bulunan oda ve 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim 
Kurulu Üyeleri, İŞKUR Sakarya İl Müdürü Tekin 
Kaya, SGK Sakarya İl Müdürü Erhan Çavuş 
müşterek bir  toplantıda bir araya geldi.

İŞKUR İl Müdürlüğünde gerçekleştirilen 
toplantıda, iş dünyasının istihdam ihtiyacı 
ve Sosyal güvenlik ile ilgili çözüm bekleyen 
konular üzerine değerlendirmelerde 
bulunuldu.

Elazığ ve Malatya’da yaşanan deprem sonrası oluşan acil ihtiyaçlar nedeniyle Sakarya Oda ve 
Borsaları yardım kampanyası başlattı.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Kültür Komisyonu 
öncülüğünde Sanatçı Metin Aşoğlu’nun endüstriyel 
metal atıklarından ve malzemelerinden oluşturduğu 
“Atıklar Harekete Geçince” isimli dikkat çeken 
sergisi SATSO Hizmet Binası Fuaye alanında SATSO 
üyeleri ve sanatseverlerle buluştu.

Serginin açılış töreni SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ev sahipliğinde, Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Cem Gün, Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis 
Üyeleri, SATSO Kültür Komisyonu üyeleri, Sakarya 
Güzel Sanatlar Derneği (SAGÜSAD) Üyeleri ve çok 
sayıda sanatseverin katılımı ile gerçekleştirildi. 

Açılışta konuşan SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, “Endüstriyel atık metal malzemelerden 
oluşan bu güzel eserler geri dönüşümün bir 
sınırının olmadığını bizlere kanıtlar niteliktedir. Bu 
anlamda böyle özel bir sergiye SATSO olarak ev 
sahibi olmaktan mutluluk duyuyoruz.SATSO olarak 
sanatın her dalını desteklemeye devam edeceğiz.” 

ifadelerini kullandı.

Sanatçı Metin Aşoğlu, “ Bu sergiyi oluşturmamda 
emeği geçenlere ve sanatseverler ile buluşturmam 
konusunda destek olan SATSO’ya şükranlarımı 
sunuyorum. Endüstride atık sayılan en ufak demir 
tozlarının bile burada bir sanata dönüştüğünü 
göreceğiz. Umuyorum bu sergi atıklar konusunda 
herkese farkındalık yaratacaktır. dedi.

ATIKLARIN SANATA DÖNÜŞTÜĞÜ
SERGİ SATSO’DA AÇILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) ile Türkiye 

Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) öncülüğünde, 
Bahar Kalkanı Harekatı’na destek vermek amacıyla 
Sakarya’daki hür teşebbüs camiası temsilcileri, 
Oda ve Borsalar, meslek kuruluşları, sivil toplum 
kuruluşları ve iş dünyası temsilcileri bir araya 
gelerek bir basın bildirisi yayınladı.

KATILANLAR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Akgün Altuğ ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen toplantıya, Sakarya Baro Başkanı 
Abdurrahim Burak, Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı, Akyazı Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Ali Şener Bayraktar, 
Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Şinasi Bayraktar, Türkiye Ziraat Odaları 

“BİZ HER TÜRLÜ ZORLUĞU AŞMASINI BİLEN BİR 
MİLLETİZ”

SAKARYA İŞ DÜNYASINDAN BAHAR KALKANI HAREKATINA TAM DESTEK
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Birliği Sakarya Şube Başkanı Ercan Ateş,  Sakarya 
Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Ertuğrul Kocacık, Müstakil Sanayici 
ve İş Adamları Derneği Sakarya Şube Başkanı 
Yaşar Çoşkun, Sakarya Esnaf Ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Genel Sekreteri Mevlüt Cengiz Alkın, 
Sakarya Sanayici ve İş Adamları Derneği Başkanı 
Ümit Karayaka, Sakarya Genç Girişimciler ve İş 
Adamları Derneği Başkanı Zafer Bekdemir,  Hak-
İş / Hizmet-İş Sakarya İl Temsilcisi Mehmet Mesut 
Gökdemir, Türk-İş / Demiryol-İş Sakarya Şube 
Başkanı Cemal Yaman, Memur-Sen Sakarya 
Şube Başkanı Murat Mengen, Anadolu Aslanları 
İş Adamları Derneği Sakarya Şube Başkanı Engin 
Tumbaz, Türkiye Emekliler Derneği Sakarya Şube 
Başkanı Sinan Turan, Sakarya Noter Odası Başkanı 
Mehmet Ermiş, Sakarya Eczacılar Odası Başkanı 
Orhan Yontar, Arifiye Esnaf ve Sanayici İş Adamları 
Derneği Başkanı Fatih Fahri Yeter, TOBB Sakarya 
Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu, SATSO Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Meclis Üyeleri ve meslek komitesi 
temsilcileri ve çok sayıda basın mensubu iştirak 
etti.

Bahar Kalkanı Harekatı’na destek vermek amacıyla 
düzenlenen basın toplantısında ortak açıklama 
metnini okuyan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ; “Şu 
an Sakarya’da olduğu gibi, 81 il’de Türkiye’nin 
önde gelen 30’a yakın meslek örgütü, sendika 
konfederasyonu ve sivil toplum kuruluşu, hep 
birlikte bu açıklamayı yapıyoruz  

Bizler, her kritik dönemde milletimizin ve devletimizin 
yanında durduk. Üstlendiğimiz sorumluluğun 
hakkını vererek hareket ettik. Bugün de, İdlib’te 
gerçekleşen hain saldırıya ilişkin, ortak tepkimizi 
gösteriyoruz. Öncelikle vatanın huzuru, güvenliği 
ve mazlumları müdafaa etmek üzere üstlendikleri 
görevde şehit olan tüm kahraman askerlerimizin 
ruhları şad olsun. Rabbim şehitlerimizin mekânını 
cennet, eylesin. Yakınlarına sabır ve metanet, 

yaralılarımıza acil şifalar nasip eylesin. Milletimizin 
başı sağ olsun. 

Bugün her zamankinden daha güçlü şekilde biriz, 
bütünüz ve birlikteyiz. Türkiye’nin tüm kesimlerini 
temsil eden Mesleki ve Sivil Toplum Örgütleri olarak, 
bayrağımızın altında kenetlendik. Katil rejime karşı 
kararlı şekilde mücadele eden devletimizin ve 
kahraman ordumuzun yanındayız. Alınacak her 
kararın, atılacak her adımın arkasındayız. Cenabı 
Hak ülkemizi korusun, milletimizin birliğini ve 
dirliğini muhafaza etsin, ordumuzu muzaffer kılsın.” 
ifadelerini kullandı.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, üyelerine 
kültür sanat faaliyetleri kapsamında yürüttüğü 
çalışmalara bir yenisini daha ekledi. 

SATSO Hizmet Binası fuaye alanında Sakaryalı 
Sanatçı Hamdi Çınar’ın atık ürünler, antika ve 
kullanma ömrü dolmuş malzemelerden oluşan 
“Müdahale” isimli sergisi sanatseverlerin ilgisi ile 
karşılandı. 

SATSO Şubat Ayı Olağan Meclis Toplantısı öncesinde 
gerçekleştirilen açılış törenine SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı 
Talip Kuriş, Yönetim Kurulu Üyeleri, Disiplin Kurulu 
Başkanı Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, Sakaryaspor 
Başkanı Cumhur Genç, SASKİ Genel Müdürü İlyas 
Demirci, Adapazarı Belediye Başkan Yardımcısı 
Hilmi Kızılcık ile SATSO Meclis Üyeleri katıldı.

Açılışta konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “İlimizde kültür sanat anlamında 
da üretimin artması ve desteklenmesi adına 
çalışmalarımıza devam ediyor, sanatçılarımızın 
değerli eserlerini Odamız fuaye alanında 
sergiliyoruz. Bu anlamda değerli sanatçımız Sayın 
Hamdi Çınar’ın sergisinin memnuniyet duyuyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Eserlerinde eklektik bir yapı sergileyen Sanatçı 
Hamdi Çınar,ise birçok dönem ve kültürün 
parçalarını bütünleyerek kendi yorumunu farklı 
boyut ve üslupla izleyiciye sunduğunu belirtti.

Açılışın ardından eserleri inceleyen sanatseverler, 
özel çalışmalar ile ilgili bilgi aldı.

ÖMRÜ DOLAN MALZEMELER SANATA DÖNÜŞTÜ

MÜDAHALE SERGİSİ AÇILDI



2020 Faaliyet Raporu108

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Türkiye Vagon Sanayi 
A.Ş. (TÜVASAŞ)’ı ziyaret ederek yerli üretim raylı 
araçları yerinde inceledi. 

Cumhurbaşkanlığı tarafından Türkiye Cumhuriyeti 
Devlet Demiryolları İşletmesi’nin bağlı ortaklıkları 
olan Türkiye Vagon Sanayi A.Ş. (TÜVASAŞ), 
Türkiye Lokomotif Motor Sanayi A.Ş. (TÜLOMSAŞ) 
ve Türkiye Demiryolu Makinaları Sanayi A.Ş. 
(TÜDEMSAŞ) birleştirilerek ‘Türkiye Raylı Sistem 
Araçları Sanayii Anonim Şirketi (TÜRASAŞ) 
kurulması kararı alınmıştı.

Bu gelişme ile birlikte TÜVASAŞ Genel Müdürü 
Prof. Dr. İlhan Kocaarslan’a hayırlı olsun dileklerini 
ileten SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, milli tren projesini, yeni yatırımları ve 
çalışma alanlarını yerinde inceledi. Programın 
ardından değerlendirmelerde bulunan Başkan 
A. Akgün Altuğ, “Genel Müdürümüz Sayın İlhan 
Kocaarslan’ın daveti ile milli tren projemizi, 
teknolojik gelişmeleri ve tesisteki yatırımları 
inceleme fırsatı bulduk. Amacımız, Sakarya’nın 
yerli üretimde bir marka olmasıdır. Kurulacak yeni 
oluşum ile ülkemizin demiryolu endüstrisindeki 
başarılarının artmasını temenni ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

BAŞKAN ALTUĞ; “SAKARYA, TECRÜBESİ VE POTANSİYELİ 
İLE DEMİRYOLU ENDÜSTRİSİNİN GELİŞEN YÜZÜ OLACAK”

TÜVASAŞ ZİYARET EDİLDİ
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SATSO’DAN SAĞLIK ÇALIŞANLARINA DESTEK

BAŞKAN ALTUĞ PANDEMİ SÜRECİNDE 
SATSO’NUN ÇALIŞMALARINI ANLATTI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, son günlerde ülkemizde de etkisini artıran koronavirüs salgınına 
karşı canla başla mücadele eden tüm sağlık çalışanlarına destek vermek için bir mesaj yayınladı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası adına; SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ öncülüğünde, 
Yönetim Kurulu Üyelerinin ve Oda Personelinin bir araya geldiği bir video ile tüm sağlık çalışanlarına 
teşekkür edilerek destek mesajı verildi.

Konu ile ilgili görüşlerini paylaşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “ Kısa bir zamanda tüm 
dünyayı etkisine alan koronavirüs salgını maalesef ülkemiz için de ciddi bir problem olmaktadır. Virüsün 
ülkemizde görüldüğü ilk günden bu yana yaşanan zorlu süreçte gece-gündüz demeden hastalarımızı 
sağlığına kavuşturmak için fedakarca çalışan tüm sağlık personelimize Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu ve odamızın 10 bini aşkın üyesi adına teşekkürlerimizi sunuyor, kendileri ile gurur 
duyuyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası adına; 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
öncülüğünde, Yönetim Kurulu Üyelerinin ve Oda 
Personelinin bir araya geldiği bir video ile tüm 
sağlık çalışanlarına teşekkür edilerek destek 
mesajı verildi.

Konu ile ilgili görüşlerini paylaşan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “ Kısa bir zamanda 
tüm dünyayı etkisine alan koronavirüs salgını 
maalesef ülkemiz için de ciddi bir problem 
olmaktadır. Virüsün ülkemizde görüldüğü ilk günden 
bu yana yaşanan zorlu süreçte gece-gündüz 
demeden hastalarımızı sağlığına kavuşturmak 
için fedakarca çalışan tüm sağlık personelimize 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu ve 
odamızın 10 bini aşkın üyesi adına teşekkürlerimizi 
sunuyor, kendileri ile gurur duyuyoruz.” ifadelerini 
kullandı.
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BAŞKAN ALTUĞ’A SOSYAL GÜVENLİK HAFTASI ZİYARETİ

ÜYELERİMİZE DESTEKTE EN BAŞARILI ODALAR 
ARASINDAYIZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Sosyal Güvenlik Kurumu 
Sakarya İl Müdürü Erhan Çavuş ve beraberindeki heyeti sosyal mesafe çerçevesinde makamında 
ağırladı.

Sosyal Güvenlik Haftası vesilesiyle gerçekleştirilen ziyarette işbirliği mesajları verilerek, SGK’nın önemi 
vurgulandı.

Ziyaret ile ilgili görüşlerini dile getiren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “İçinde bulunduğumuz 
pandemi sürecinde vatandaşlarımızın sağlık, işsizlik gibi durumlarda güvencelerinin sağlandığını 
görüyoruz ve sosyal güvencenin önemini çok daha iyi kavrıyoruz.” ifadelerini kullandı.

Ziyarette konuşan SGK Sakarya İl Müdürü Erhan Çavuş, “Yaşadığımız pandemi sürecinde sosyal 
güvencenin önemi çok ciddi bir şekilde anlaşıldı. Ülkemizin bu konudaki başarılı altyapısı sayesinde 
salgın sürecini yönetmeyi başarıyoruz.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, TV 264 ekranlarında 
yayınlanan, Aziz Güvener’in hazırladığı ‘Gündem 
264’ programının konuğu oldu.

Covid-19 salgınına ilişkin görüşlerini dile getiren 
SATSO Başkanı Altuğ, süreç ve süreç sonrası ile 
ilgili soruları yanıtladı.

Başkan Altuğ; “Üyelerimizin ekonomik faaliyetlerini 
devam ettirmeleri için Oda olarak yoğun bir 
şekilde çalışıyoruz. Sürecin üyelerimiz üzerindeki 
etkilerini en az indirmek için Nefes, Can Suyu, İşe 
Devam gibi birçok kredi destek paketlerini devreye 
soktuk. Salgın sonrasında üretim, ticaret ve hizmet 
sektörlerinde çarkların aynı şekilde kaldığı yerden 
dönmesini sağlamak istiyorsak firmalarımıza daha 
da çok destek olmalıyız.” ifadelerini kullandı.
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PANDEMİ SÜRECİNİ EKONOMİK OLARAK AVANTAJA 
ÇEVİRMELİYİZ

YATIRIMLARI İSTEMİYORUZ DİYEMEYİZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Bloomberg HT kanalında Gözde 
Özköseoğlu’nun sunuculuğunu yaptığı ‘Günden Kalanlar’ programının canlı yayınına telefon bağlantısı ile 
konuk oldu.

Covid-19 pandemisinin ekonomi üzerindeki etkilerine yönelik kendisine yöneltilen soruları cevaplandıran 
SATSO Başkanı Akgün Altuğ; “Dünya olarak farklı dönemden geçiyoruz. Bu yüzden normalleşmeye 
geçerken de yine toplumsal sağlığı öncelemek gerekiyor. Ülkemizin önündeki seçenekleri ve fırsatları iyi 
değerlendirmemiz ve süreci kendi lehimize çevirmeliyiz. Üst kuruluşumuz TOBB önderliğinde 365 oda ve 
borsa olarak üyelerimize karşı sorumluluğumuzun her zaman bilincindeyiz ve bunun için çalışmalarımıza 
hız kesmeden devam ediyoruz. Üyelerimizin finansmana ulaşımı konusundaki sorunlarının çözümü 
noktasında bu tür destekleri önemsiyor ve daha da fazlası için çalışmalarımızı gerçekleştiriyoruz.” 
İfadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Haberlisin.com haber portalı canlı yayınında Gazeteci Güven 
Hasbaş’ın konuğu oldu.

Haberlisin.com sosyal medya platformları üzerinde gerçekleştirilen 
canlı yayında Güven Hasbaş’ın soruları cevaplayan Başkan Altuğ, 
Covid-19 pandemi sürecinde yürütülen çalışmalar, gelecek planları, 
ekonomi, sosyal hayat gibi birçok konuda öngörülerde bulundu.

Başkan Altuğ konuşmasında genel olarak şunlara değindi; “ Yeni 
normal dünya düzeni sadece üretmek değil üretmeyi dijital dönüşümle 
gerçekleştirme, AR-GE ve teknolojiyi işin içine katmak çok önemli. 
Bundan sonra firmalar dijital dönüşüme girecek, e-ticaret, e-ihracat 
çok daha büyüyecek. Bu sürecin ardından bu sahip olduğumuz 
avantajlar yatırımların Sakarya’ya gelmesinde çok etkisi olacaktır. 
Şehrimiz 1 milyon nüfusta ve mevcut yatırımlarda kalmaz, çok daha 
gelişir ve büyür. Üretimin artması şehrimi sporuna, kültür çeşitliliğine, 
sosyal yaşamına, turizmine etkisi olacaktır.” dedi.
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BAŞKAN ALTUĞ, KORONAVİRÜS SÜRECİNİ TRTHABER’DE DEĞERLENDİRDİ

DEĞİŞEN DÜNYAYA UYGUN YATIRIMLAR YAPMALIYIZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, TRT HABER kanalında Gülçin 
Üstün Can’ın sunduğu Ekonomi 7/24 
programının canlı yayınına online 
bağlantı ile konuk oldu.

 Programda Covid-19 salgın süreci 
ve ekonomiye etkileri, kontrollü 
normalleşme süreci, pandemi 
sonrasında sektörlerin gelişimi ve 
ekonomik destek paketleri hakkında 
değerlendirmelerde bulunan Başkan 
Altuğ, sunucu Gülçin Üstün Can’ın 
sorularını cevapladı.

Başkan Altuğ, konuşmasında;“ Bugün küresel ölçekte bir salgın ile karşı karşıyayız. Tabi ki hem sağlık 
sektörü, hem ekonomi ve toplumsal anlamda büyük bir sınav verdik. Gelecek aylarda normalleşme 
adımlarının sürmesi ile ekonominin her alanda güçlenmesini bekliyoruz. Kademeli olarak sanayi 
üretimimizin, ihracatımızın artacağını umuyoruz. Bu anlamda iş dünyası üretmeye, hükümetimiz de 
desteklemeye devam edecektir.

Bu süreçte teknolojiyi daha da çok kullandık. Bundan sonrası için yeni nesil teknolojilere sahip olmak güç 
demektir. Ayrıca tarım topraklarımızı katma değeri yüksek ürünlerle değerlendirmeliyiz. Ülke olarak tarım 
yarışına önde başlayabiliriz.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Sakarya Üniversitesi’nin medya 
platformlarından olan SAÜ TV canlı 
yayınında, İşletme Fakültesi Öğretim 
Üyesi Doç Dr. Özlem Balaban’ın 
sunuculuğunu yaptığı ve İSEFAM 
Müdür Yardımcısı Dr. Mücahit 
Özdemir’in de katıldığı “Başkan İle Baş 
Başa” programına konuk oldu.

Programda sık sık kendisine yöneltilen 
soruları cevaplayan Başkan Altuğ 
gündem hakkında birçok önemli 
bilgiler verdi ve değerlendirmelerde 
bulundu. Başkan Altuğ konuşmasında 
şu ifadelere yer verdi:

“Bu salgının kısa sürede bu denli yayılması ve alınan önlemler ile dünya ticaretinin durma noktasına 
gelmesini hiçbir dünya ülkesi hesaplamamıştı. Krizin bu denli büyük olması ülkelerin sağlık yayılmaya 
başladığı andan itibaren alınan tedbirlerin karşılığını aldık. Bu süreci avantaja çevirmenin başında 
dünyanın artık değiştiğinin, yeni fırsatların, yeni iş alanlarının, üretim faaliyetlerinin ve yeni taleplerin 
olduğunu kabul etmemiz, buna uygun yatırımlar yapmamız gerekiyor. Kendi kendine yetebilen bir ülke 
olmalıyız. Güçlü sağlık sistemimiz, koyulan kurallar ve vatandaşlarımızın bilinci ile çok süreci yönetebildik. 
Birlik olduğumuz bu süreçte de salgının daha üst boyutlara ulaşmaması için aynı düzende çalışmaya 
devam edeceğiz.” ifadelerini kullandı.
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SATSO’DAN VİDEO KONFERANS’LI BAYRAMLAŞMA TÖRENİ 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, ‘Geleneksel 
Bayramlaşma Töreni’ni bu yıl video konferans 
yöntemiyle gerçekleştirdi. 

Online olarak gerçekleştirilen Bayramlaşma 
Töreni’ne SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş’in yanı sıra, 
SATSO Meclis Üyeleri, Meslek Komitesi Üyeleri, 
İhtisas Komisyon Başkanları, Genç ve Kadın 
Girişimciler Kurulu Başkanları iştirak etti.

Tüm SATSO camiasının Ramazan Bayramı’nı 

kutlayan Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, “Yıllardır SATSO camiası olarak bu 
bayram maalesef evlerimizde birbirimize online 
mesafede kalarak kutlamak zorundayız. Çeşitli 
video konferans uygulamaları sayesinde de 
bayramlaşma geleneğimizi sürdürebildiğimiz için 
mutluluk duyuyoruz. Sağlıklı, huzurlu, bolluk ve 
bereket içerisinde günlerde buluşmak üzere.” 

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş ise tüm 
Sakaryalıların ve SATSO camiasının bayramını 
kutlayarak “Umuyoruz ki; Kurban Bayramı’na 
kadar bu salgını geride bırakırız.Herkese hayırlı 
bayramlar.

Video konferanslı SATSO Geleneksel Bayramlaşma 
Töreni’nde katılımcılar tek tek söz alarak bayram 
mesajlarını ilettiler. 
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VALİ NAYİR’DEN SATSO’YA VEDA ZİYARETİ: 
“SAKARYA GÜZEL İNSANLARIN ŞEHRİDİR”

Son yayınlanan Valiler Kararnamesi ile Mülkiye 
Başmüfettişi olarak atanan Sakarya Valisi Ahmet 
Hamdi Nayir, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’na 
veda ziyaretinde bulundu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip 
Kuriş’in ev sahipliğinde gerçekleştirilen ziyarette 
ayrıca, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, Yönetim Kurulu Üyeleri;  Hüseyin Ür, 
Bünyamin Müftüoğlu, Yılmaz Dünya ve Erhan Fidan 
da hazır bulundu. 

Vali Ahmet Hamdi Nayir; “Sakarya, birçok insan 
çeşitliliğini kendinde barındıran güzel insanların 
şehridir. Bundan sonraki süreçte Sakarya’dan ve 
SATSO’dan gelecek güzel haberler bizleri çok daha 

mutlu edecektir.” ifadelerini kullandı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Sayın Valimiz görevde olduğu süre boyunca 
şehrimizin tüm kurum ve kuruluşlarıyla, iş 
dünyasıyla yakın ilişkiler geliştirdi. Sakarya’yı 
tüm konularda ileriye götürmek için çaba sarf etti. 
Şehrimize katkıları ve hizmetleri için kendisine 
teşekkür ediyoruz.” diye konuştu.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş ise; “Sayın 
Valimizin yaptığı hizmetler, destekleri ve işbirlikleri 
için kendisine şükranlarımızı sunuyoruz.” dedi.

Ziyaretin sonunda SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş Vali 
Ahmet Hamdi Nayir’e SATSO plaketi ve Sakarya 
Taraklı Evleri’nin yer aldığı bir tablo takdiminde 
bulundular.

CHP SAKARYA İL BAŞKANLIĞINDAN SATSO’YA ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Cumhuriyet Halk Partisi 
Sakarya İl Başkanı Ecevit Keleş ve beraberindeki 
heyeti makamında ağırladı.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ, “SATSO olarak 
Sakarya’nın en büyük mesleki ve aynı zamanda sivil 
toplum kuruluşuyuz. Temsil ettiğimiz 13 bin’e yakın 
üyemiz ile bu şehir için düşünüyor ve çalışıyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Ecevit Keleş, ziyarette gerçekleştirdiği konuşmasında şunlara değindi.“ SATSO Sakarya’ya bakış açısı, 
yaptığı hizmetler ve şehrimizin gelişmesi adına gösterdiği çaba neticesinde Sakarya açısından yol 
gösterici nitelikte olan önemli bir kuruluştur. SATSO’nun şehrimizde olması bu şehir için bir fırsattır.” dedi.
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SATSO HEYETİNDEN VALİ KALDIRIM’A
HAYIRLI OLSUN ZIYARETI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası heyeti, Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım’a makamında hayırlı olsun 
ziyareti gerçekleştirdi.

Söz konusunu ziyaret Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’un yanı 
sıra, Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları; Cem Gün ve Yüksel Avşar, SATSO 
Genel Sekreteri Teyfik Öztürk iştirak etti.,

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım; “Sakarya tarım, sanayi ve turizm üçlüsünü aynı anda kendinde 
barındıran nadide bir şehir. Şehrimizi sahip olduğu güçlü potansiyeli ile daha da rekabetçi bir il haline 
getirmeliyiz. Geleceğin şehirleri arasına Sakarya’nın girmemesi için hiçbir neden yok.” ifadelerini kullandı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Sayın Valimizin donanımı Sakarya açısından bu bir şanstır. 
SATSO olarak şehrimizin dinamikleriyle birlikte bu şehre hizmet etmek öncelikli sorumluluğumuzdur. Yeni 
Valimiz ile birlikte işbirliği, pozitif iletişim içerisinde Sakarya’nın çok daha iyi yerlere gelmesi için gayret 
edeceğiz

İYİ PARTİ ADAPAZARI İLÇE BAŞKANLIĞI’NDAN SATSO’YA ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, İyi Parti Adapazarı İlçe Başkanı 
Serdip Dokumacı ve beraberindeki yönetim kurulu üyelerini makamında ağırladı.

Söz konusu ziyarette Sakarya’nın ekonomik potansiyeli, gelişimi ve sosyal konular hakkında görüşülerek 
fikir alışverişinde bulunuldu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren SATSO Başkanı Altuğ;“ SATSO olarak şehrimizin en büyük sivil 
toplum kuruluşuyuz. 13 bin’e yakın kayıtlı ve temsil 
ettiğimiz üyemizle şehrimizin ekonomik, sosyal, 
eğitim, kültür konularında nabzını tutuyoruz..” 
ifadelerini kullandı.

İyi Parti Adapazarı İlçe Başkanı Serdip Dokumacı;  
“SATSO şehrimizin en önemli yapılarından biri ve 
ekonomik anlamda şehrimizin yükünün çok büyük 
bir bölümünü taşıyan güçlü bir topluluktur. Bu şehre 
bu zamana kadar verdikleri SATSO ailesine Sakarya 
adına teşekkür ediyoruz.” dedi.
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SAKARYA İL MİLLİ EĞİTİM MÜDÜRLÜĞÜ’NDEN 
SATSO’YA ZİYARET

SATSO YÖNETİM KURULUNDAN MÜSİAD 
SAKARYA’YA HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü 
Fazilet Durmuş ve beraberindeki heyeti makamında ağırladı.

Ziyarette İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş ve heyetinin yanı sıra SATSO Meclis Başkan Yardımcısı 
Necmettin Kırık, Genel Sekreter Teyfik Öztürk ve Genel Sekreter Yardımcısı Refik Özkorkmaz da hazır 
bulundu.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren Başkan Altuğ, iki kurum arasında yıllardan beri devam eden 
işbirliklerinin daha da geliştirilmesi, şehrin eğitim kalitesinin her zaman ileriye taşınarak mesleki eğitimde 
de öncü olacak projeleri birlikte yürütmek amacında olduklarını ifade etti. 

Ziyarette konuşan İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, şehrimizdeki nitelikli gençlerimizin yetişmesi 
konusunda SATSO ile yapılan tüm işbirliklerinin Sakarya’nın geleceğine çok katkı sağlayacağından emin 
olduklarını dile getirdi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Heyeti, Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği 
(MÜSİAD) Sakarya Şubesi Yeni Başkanı İsmail 
Filizfidanoğlu’na hayırlı olsun ziyareti gerçekleştirdi.

Söz konusu ziyarete Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları Yüksel Avşar ve Cem Gün, 
Sayman Üye Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu 
Üyeleri; Bünyamin Müftüoğlu, Ramazan Sezer, 
Hüseyin Ür, Erhan Fidan, Semih Çokay, İbrahim 
Arabul ve Genel Sekreter Teyfik Öztürk iştirak etti. 
Ziyaretin karşılama heyetinde ise Şube Başkanı 
İsmail Filizfidanoğlu’nun yanı sıra Şube Başkan 
Yardımcıları Kadir Tecelli ve Mustafa Gavasoğlu ile 
yönetim kurulu üyeleri hazır bulundu.

Ziyarette konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ,  “SATSO olarak bizler MÜSİAD gibi 
Sakarya için önem arz eden kuruluşlar ile bu şehre 
ortak hizmet etmeye her zaman özen gösteriyoruz. 
MÜSİAD Sakarya ile birlikte katkı sunacak, fark 

yaratacak yeni projeler geliştirmek için her zaman 
hazırız.” ifadelerini kullandı.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş; “Sayın 
Başkanımıza ve Yönetim Kurulumuza yeni 
görevlerinde nice başarılar diliyor, şehrimiz için 
fayda sağlamalarını temenni ediyorum.” diye 
konuştu. 

MÜSİAD Sakarya Şube Başkanı İsmail Filizfidanoğlu; 
“ SATSO bu şehir için çok önemli ve işbirliğine her 
zaman önem verdiğimiz kuruluşların başında 
geliyor. Yanımızda bulundukları ve gösterdikleri 
destek için Yönetim Kurulu başta olmak üzere tüm 
SATSO camiasına şükranlarımızı sunuyoruz.” dedi.
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J. KD. ALBAY AYDIN KUTLU’DAN SATSO’YA İADE-İ ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya İl Jandarma 
Komutanlığı’na atanan J. Kd. Albay Aydın Kutlu’yu 
makamında ağırladı.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren SATSO 
Başkanı Altuğ, J. Kd. Albay Aydın Kutlu’ya yeni 
görevinde başarılar dileyerek SATSO tarihi, işleyişi, 
Sakarya için önemi ve ekonomik birçok konuda 
bilgiler aktardı.

Karşılıklı olarak iyi niyet sohbetlerinin gerçekleştiği 
görüşmede iki taraf da Sakarya için her konuda iş 
birliği vurgusunu dile getirdi.

ŞEHRIN OLUMSUZ ALGISINI DÜZELTMELIYIZ
Müstakil Sanayici ve İş Adamları Derneği (MÜSİAD) 
Sakarya Şubesi Yönetim Kurulu, Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ’a makamında iade-i ziyaret gerçekleştirdi.

MÜSİAD Sakarya Yönetim Kurulu Başkanı İsmail 
Filizfidanoğlu başta olmak üzere yönetim kurulu 
üyelerinin iştirak ettiği ziyarette SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, Yönetim Kurulu 
Üyeleri; Semih Çokay, Erhan Fidan da hazır bulundu.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ, “Biz, iş 
dünyasını temsil eden kuruluşlar olarak Sakarya’yı 
ileriye götürme sorumluluğumuzun her zaman 
bilincindeyiz.” ifadelerini kullandı.

MÜSİAD Sakarya Yönetim Kurulu Başkanı İsmail 
Filizfidanoğlu, “Sakarya iş dünyası temsilcileri 
olarak şehrimizin potansiyeline ulaşması için 
gerçekleştirilecek göreve hazırız.” dedi.
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BAŞKAN ALTUĞ’DAN SAKARYA VERGİ DAİRESİ BAŞKAN’I AKÇAY’A 
HAYIRLI OLSUN ZİYARETİ

ÜYELERİMİZİN HER ZAMAN YANINDAYIZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Vergi Dairesi 
Başkanı olarak atanan İlhan Akçay’a hayırlı olsun 
ziyareti gerçekleştirdi. 

Ziyarette Sakarya’nın ekonomik olarak gidişatı ve 
gelecek hedefleri, yatırımlar ve verginin önemi gibi 
konular hakkında istişare edildi.

SATSO Başkanı Altuğ; Vergi Dairese Başkanı İlhan 
Akçay’a hayırlı olsun dileklerini iletirken birlikte 
Sakarya’ya güzel hizmetler vermeyi temenni ettiğini 
dile getirdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Oda üyeleri ile iletişimin sürekliliği ve güçlendirilmesi 
adına üye ziyaretleri gerçekleştirmeye devam ediyor.

Bu doğrultuda SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, tarım ürünleri üretimi ve ticareti ile 
iştigal eden 1. Meslek Komitesi Meclis Üyeleri; Turgay 
Çelik ve Bayram Ali Çatalbaş, Sakarya Ticaret 
Borsası Meclis Başkanı Avni Uçar eşliğinde birlikte 
Karasu ve Kocaali ilçelerinde bulunan üye firmaları 
ziyaret ederek üyelerle fındık sezonu sonrası 
değerlendirmelerde bulunuldu.

Söz konusu ziyaretlerde her bir firma temsilcisinden 
sektörel değerlendirmelerini ve önerilerini dinleyen 
Başkan Altuğ; “Odamızın temel yapı taşı olan 
ve SATSO’yu ilimizin en güçlü STK’sı yapan oda 
üyelerimizin sorunlarını yerinde dinleyerek çözüm 
odaklı faaliyetler yürütmeye gayret ediyoruz. 
Sakarya’yı marka yapan tüm üye firmalarımıza 
teşekkür ediyoruz.” ifadelerini kullandı.
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SATSO HEYETINDEN BASIN TURU
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası yönetiminden 
oluşan bir heyet, 24 Temmuz Gazeteciler ve Basın 
Bayramı dolayısıyla ilimizde bulunan yerel basın 
kuruluşlarına ziyaretler gerçekleştirdi.

Sakarya’da faaliyet gösteren yerel gazeteler, web 
siteleri, ajanslar başta olmak üzere birçok basın 
kuruluşuna kutlama amacıyla gerçekleştirilen 
ziyaretlere Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Yüksel 
Avşar ve Cem Gün, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, SATSO  Genel Sekreteri Teyfik 
Öztürk, Genel Sekreter Yardımcısı Refik Özkorkmaz 
ile Basın-Yayın ve Halkla İlişkiler Müdürü Derya 
Çakır iştirak etti.

Gerçekleştirilen ziyaretleri değerlendiren Sakarya 

Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ; “24 Temmuz Gazeteciler ve Basın 
Bayramı dolayısıyla ilimizdeki birbirinden değerli 
işler yapan basın kuruluşlarımıza bir dizi ziyaretler 
gerçekleştirdik. Tüm basın mensuplarımızın 
24 Temmuz Gazeteciler ve Basın Bayramını 
kutluyoruz.” dedi.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş de “Yerel, ulusal ve 
uluslararası ölçekte daha doğru; daha ilkeli haber 
yapma adına gece gündüz demeden çalışan basın 
mensuplarımızın bu özel gününü kutluyorum.”
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YEREL EKONOMİ CANLANSIN DİYE 
“SATSO ALIŞVERİŞİNİ SAKARYA’DAN YAPIYOR”
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ticareti 
Araştırma ve Geliştirme Komisyonu organizasyonu 
öncülüğünde, yerel ekonominin canlanmasına 
katkıda bulunmak ve farkındalık oluşturmak 
amacıyla Çark Caddesi ve Uzun Çarşı’da faaliyet 
gösteren üyelerin ziyaret edildiği bir program tertip 
edildi.

Programa; SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim 
Kurulu Üyeleri, SATSO Ticareti Geliştirme Komisyon 
Başkanı Behlül Bayrak ve Komisyon Üyeleri, Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi üyeleri, CADDER Başkanı 
Kemal Turgaç, Uzun Çarşı Yaşatma ve Güzelleştirme 
Derneği Başkanı Murat Uslu ve çok sayıda basın 
mensubu  iştirak etti.

“SATSO Alışverişini Sakarya’dan Yapıyor” sloganı 
ile yapılan ve geleneksel hale getirilmesi planlanan 
ziyaret programı çerçevesinde ticaret erbapları 
ziyaret edildi. Uzun Çarşı sakinlerini ziyaret eden 
SATSO Heyetine Sakarya Milletvekili Çiğdem 
Erdoğan Atabek de eşlik etti. Program çerçevesinde 

halka 1000 adet alışveriş çantası dağıtıldı. Ayrıca 
yerel işletmeleri ziyaret eden SATSO Heyeti, Arifiye 
Çocuk Yuvasındaki çocuklar için bayram alışverişi 
de yaptı.

Program ile ilgili değerlendirmelerde bulunan 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“ Hepimiz Sakaryalıyız, kültürümüz, geçmişimiz, 
geleceğimiz Sakarya’da olduğuna göre ticaretimiz 
ve alışverişimizde Sakarya’da olmalı. Ticaret erbabı 
bir şehrin bereketidir. Sakaryalı vatandaşlarımızın 
alışverişlerini ilimizden yerel işletmelerimizden 
yapmasını özellikle rica ediyorum..”

Sakarya Milletvekili Çiğdem Erdoğan Atabek ise söz 
konusu programın esnafa dokunmak anlamında 
özel bir çalışma olduğunu belirterek emeği geçen 
herkese teşekkürlerini iletti. 

SATSO Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyon Başkanı Behlül Bayrak ise, “Sakaryalı 
hemşehrilerimize alışverişlerini Sakarya’dan 
yapmalarını, tavsiye ediyoruz.” ifadelerini kullandı.
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KARASU LIMANI ILIMIZ IÇIN BÜYÜK BIR ŞANS

SIGORTA SEKTÖRÜNE SAHIP ÇIKALIM, HERKES KENDI IŞINI YAPSIN

Sakarya’nın dünyaya açılan kapısı konumunda 
olan Karasu Limanı, stratejik önemini ve dünya 
ticaretine yönelik katkısını her geçen gün artırıyor. 
Bu bağlamda Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
öncülüğünde ilimiz erklerinden oluşan bir heyet 
Karasu Limanında incelemelerde bulundu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün ve Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen ziyarete başta 
Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım olmak üzere 
vekaleten Karasu kaymakamlığını yürüten Kocaali 
Kaymakamı Dr. Emre Nebioğlu, Sakarya Gümrük 
Müdürü İbrahim Aksoy, Karasu Belediye Başkanı 
İshak Sarı, SATSO Yönetim Üyeleri ve Meclis Üyeleri 
iştirak etti.

Gerçekleştirilen ziyarette liman yönetimi tarafından 
bir sunum gerçekleştirildi. 

Ziyarette konuşan Sakarya Valisi Çetin Oktay 
Kaldırım; “Karasu Limanı Sakarya için gerçekten 
önemli bir şanstır. Gelişmiş bir liman yatırımlar 
anlamında Sakarya’nın cazibe merkezi olmasına 
katkı sağlayacaktır.” ifadelerini kullandı.

SATSO Başkanı A. Akgün Altuğ; “Karasu Limanımız 
şehrimiz ekonomisi için gerçek bir nimet. Özellikle 
çevresinde devam eden yeni otoyol, demiryolu 
projeleri ile stratejik önemi oldukça fazla olacak. 
Sakarya’nın dünya ticaretinde büyük rol almasında 
etkili olacak.” diye konuştu.

Programın ardından SATSO Heyeti, Karasu Limanı 
içerisinde bulunan ve Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Geçiş Belgesi Dağıtım Ofisi’ni ziyaret etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
hizmet sektöründe önemli bir yere sahip 
olan ve finans sektörünün temelini oluşturan 
sigorta acentelerinin yaşadığı sorunların sektör 

temsilcilerini telafisi olmayan mağduriyetlere 
doğru ittiğini ifade etti.

Başkan Altuğ, sigorta acentelerinin özellikle son 
yıllarda yapılan yönetmelik değişiklikleri nedeniyle 
hizmet alanlarının ve kazançlarının kısıtlandığını dile 
getirerek; “Bir banka şubesi poliçe kesebiliyorken, 
ya da bir bakkal dükkanında sigorta yapılabilir 
tabelası görülebiliyorken, mesleğini hakkıyla 
yapan acentelerimiz uygulamada zorlukları olan 
yönetmelikleri yerine getirmeye, nitelikli personel 
istihdamını sağlamaya gayret ediyor. Bu haksızlığın 
önüne geçilebilmesi için gerekli uygulamalar ve 
denetimlerin yapılması gerekiyor.” ifadelerini 
kullandı.
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‘EROL ÖZTÜRK HACIEYÜPOĞLU’ İSMİ SATSO MECLİS 
SALONU’NA VERİLDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Temmuz Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı öncesinde SATSO’da 
16 yıl süreyle Yönetim Kurulu Başkanlığı yapmış 
olan, şu anda da Disiplin Kurulu Başkanı olarak 
SATSO’ya hizmet etmeye devam eden Erol Öztürk 
Hacıeyüpoğlu’nun adı gerçekleştirilen bir tören ile 
meclis toplantı salonuna verildi.

Törene Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı 
Talip Kuriş, Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis Üyeleri 
ile SATSO’ya geçmiş dönemlerde hizmet etmiş olan 
Yönetim Kurulu Üyeleri ve Meclis Üyeleri  iştirak etti.

Törenin açılış konuşmasını gerçekleştiren SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş; “Odamız adına anlamlı 
birgün.  Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu isminin meclis 
salonumuza verilmesinden büyük mutluluk 
duyuyoruz. SATSO’ya ve Sakarya’ya hizmetlerinden 
ve katkılarından dolayı Erol başkanımıza tüm SATSO 
camiası adına teşekkürlerimi sunuyorum.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 

“SATSO’nun bugünlere sağlam temellerde 
ulaşmasında ve şehrimizin gelişmesinde Erol 
Başkanımızın  payı oldukça büyüktür. SATSO’ya 
yapmış tüm hizmetler için şükranlarımızı 
sunuyoruz.” diye konuştu.

Meclis Salonuna isminin verilmesinden ötürü onur 
duyduğunu belirten Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu; “ 
Odamız meclis salonuna ismimin verilmesi benim 
için bir onur ve büyük bir hediyedir. Odamızın bu 
günlere gelmesinde hizmet e t m i ş 
herkese teşekkür ediyorum.”

Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu’nun 
ardından kürsüye gelen 
SATSO Geçmiş dönem 
yönetim kurulu ve meclis 
üyeleri Oda ile ilgili anıları 
paylaşarak duygularını 
dile getirdiler.

için bir onur ve büyük bir hediyedir. Odamızın bu 
günlere gelmesinde hizmet e t m i ş 
herkese teşekkür ediyorum.”

Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu’nun 
ardından kürsüye gelen 
SATSO Geçmiş dönem 
yönetim kurulu ve meclis 
üyeleri Oda ile ilgili anıları 
paylaşarak duygularını 
dile getirdiler.
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SATSO VE STB’DEN KONGRELERI GERÇEKLEŞEN 
IL BAŞKANLARINA ZIYARET
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Sakarya Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Adem Sarı, kongrelerini 
gerçekleştirerek partilerinin yeni il başkanları 
seçilen Milliyetçi Hareket Partisi Sakarya İl Başkanı 
Ahmet Ziya Akar, İyi Parti Sakarya İl Başkanı Selçuk 
Kılıçaslan ve Cumhuriyet Halk Partisi Sakarya İl 
Başkanı Ecevit Keleş’e hayırlı olsun ziyaretleri 
gerçekleştirildi.

İki kurumun ortak ziyaretlerinde SATSO heyetinden 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, 
Yönetim Kurulu Üyeleri; Doğan Çatalbaş, Erhan 
Fidan, Semih Çokay, ve Yılmaz Dünya ile Genel 
Sekreter Teyfi k Öztürk iştirak ederken Sakarya 
Ticaret Borsası heyetinden ise Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Nizamettin Sarı ile Meclis 
Başkanı Avni Uçar iştirak etti. 

İl Başkanlarına yeni görevlerinde başarılar dileyen 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “İlimiz 
ekonomisinin çatı kuruluşları SATSO ve STB 
olarak il başkanlarımızın yeni görevlerinin hayırlı 

olmasını diliyoruz. Odamız öncülüğünde paydaş 
kurumlarımızın katkılarıyla oluşturulan Sakarya 
Stratejik Planı’nın ilimizin geleceğine ciddi faydalar 
sağlayacağını düşünüyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adem Sarı; “SATSO ile STB olarak işbirliği içerisinde 
güzel bir ahenk yakaladık ve ortak paydamız 
Sakarya için çalışmaya devam ediyoruz.” dedi.

MHP Sakarya İl Başkanı Ahmet Ziya Akar; “ 
Kurumlarımız ve özel sektörün sinerjisi ile üreten 
ve yükselen bir Sakarya oluşturmak için hepimiz 
gayret gösteriyoruz.” dedi.

İyi Parti Sakarya İl Başkanı Selçuk Kılıçaslan ise; 
“Sakarya’nın geleceği ile ilgili hepimizin benzer 
dertleri var ve çözmek için işbirliği içerisinde 
hareket etmeye özen gösteriyoruz.”dedi.

CHP Sakarya İl Başkanı Ecevit Keleş de; “SATSO 
öncülüğünde oluşturulan Sakarya Stratejik 
Planı’na tüm kurumlarımız sahip çıkar ise şehrimiz 
için çok faydalı bir çalışma olacaktır.” diye konuştu.
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ÜRETEN İŞ DÜNYAMIZ İLE GURUR DUYUYORUZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Valisi Çetin Oktay 
Kaldırım’ın katılımıyla Hendek 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’nde bir inceleme ziyaretinde bulundu. 

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım öncülüğünde 
gerçekleştirilen ziyarette SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ’ın yanı sıra Hendek 
Kaymakamı Halil İbrahim Acır, SATSO Meclis 
Başkanı Talip Kuriş, SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı ve Hendek 2. OSB Yönetim Kurulu Üyesi 
Cem Gün, Hendek Belediye Başkan Yardımcısı Hızır 
Çağrı Güngör, Hendek İlçe Jandarma Komutanı 
Hasan Alataş, Hendek 2. OSB Yönetim Kurulu 
Başkanı Şükrü Bodur ve OSB Yönetim Kurulu Üyeleri 
de iştirak etti.

Heyet, ilk olarak SATSO öncülüğünde gerçekleştirilen 

ve OSB Bölgesi içerisinde inşası tamamlanmak 
üzere olan Doku Kültürü Laboratuvarı’nı ziyaret 
ederek incelemelerde bulundu ve ardından 
firmaların üretim tesisleri inceleyerek yetkililerden 
bilgi aldı.

Ziyaretlerin ardından değerlendirmelerde bulunan 
Başkan Altuğ; “Şehrimizden tüm dünyaya yayılan 
binlerce kalem üründe Made In Sakarya damgasının 
olması geleceğimiz adına mutluluk vericidir. Üreten 
iş dünyamızla her zaman gurur duyuyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Vali Çetin Oktay Kaldırım ise şunları dile getirdi: 
“Günümüzde en önemli konu, bence üretimdir. 
Bu doğrultuda 2. Organize Sanayi Bölgemizi ve 
firmalarımızı üretim odaklı değerli çalışmalarından 
dolayı tebrik ediyorum.” dedi. 
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SAKARYAGIAD’DAN SATSO’YA IADE-I ZIYARET

ÜTIK YÖNETIM KURULU’NDAN SATSO’YA ZIYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Genç Girişimciler 
ve İş Adamları Derneği (SAKARYAGİAD) Yönetim 
Kurulu Başkanı Zafer Bekdemir ile Yönetim Kurulu 
Üyeleri’ni makamında ağırladı.

Ziyarette SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yüksel Avşar ile TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler 
Kurulu İcra Komitesi Başkanı Mertcan Korkmaz da 
hazır bulundu.

Ziyaretten memnuniyet duyduğunu belirten Başkan 
Altuğ, “SAKARYAGİAD ilimizdeki genç girişimci 
potansiyelinin en büyük temsilcisidir. Sakarya GİAD 
ile iş birliği içerisinde projeler yürütmeye hazırız.” 
ifadelerini kullandı.

SAKARYAGİAD Başkanı Bekdemir ise, “Gençlerimizin 
iş dünyasında daha etkin olmasını sağlamak adına 
ortak çalışmaktan ve katkı sunmaktan yapmaktan 
memnuniyet duyarız.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Üretim ve 
Ticaret Kurulu (ÜTİK) Yönetim Kurulu Başkanı 
Özkan Pınar ile Yönetim Kurulu Üyeleriyle bir 
araya geldi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ; “ 
SATSO bir meslek örgütü olmasının yanı sıra 12 
bini aşkın üyesinden aldığı destek ile şehrin en 
büyük sivil toplum kuruluşudur. Mesleki kurum, 

kuruluş ve dernekler en büyük paydaşımızdır.” 
ifadelerini kullandı. 

ÜTİK Yönetim Kurulu Başkanı Özkan Pınar ise; 
“SATSO Sakarya ekonomisinin çatı kuruluşu 
konumunda ciddi bir öneme sahiptir. Bu yolda 
SATSO’nun desteği ve tecrübesi bizler için çok 
önemli. İşbirliklerine hazırız.” dedi.
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BAŞKAN ALTUĞ; 
“KENTSEL DÖNÜŞÜM VE DEPREM ŞEHRİN ERTELENME 
LÜKSÜ OLMAYAN BİR KONU BAŞLIĞIDIR”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi tarafından düzenlenen Depreme Hazırlık 
ve Kentsel Dönüşüm Çalıştayı’na online olarak 
iştirak etti.

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce 
ev sahipliğinde online olarak gerçekleştirilen 
çalıştaya Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım başta 
olmak üzere Sakarya Milletvekili ve TBMM Deprem 
Araştırma Komisyonu Başkanı Recep Uncuoğlu, 
SAÜ Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan, SUBÜ Rektörü 
Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık, STK başkanları, öğretim 
görevlileri iştirak etti. Söz konusu çalıştaya 
ayrıca sektörü temsilen SATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları; Cem Gün ve Yüksel Avşar, 18. 
Meslek Komitesi Başkanı İlker Ergül, 34. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi İbrahim Kahya, Komite 
Üyesi Fatih Enes İlkay da online olarak katıldılar.

Çalıştayda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ;“ Depreme hazırlık; bizim en önemli, 

erteleme lüksümüzün olmadığı, çözülmesi gereken 
bir konu başlığımız. Biz şehir olarak 1999 depremin 
ardından üreterek büyüdük, yeniden ayağa kalktık. 
Yine olası bir depremde can ve mal kaybının yanı 
sıra üretimin durması ile şehir çok geriye gider. 
Bu yüzden tedbirimizi almalı eylem planlarımızı 
yapmalı, hazırlıklı olmalıyız. Bu yüzden öncelikle 
hasarlı yapı stoğumuzu ortadan kaldırmalıyız. 
Ve deprem görmüş binaların da performans 
analizlerini yaparak çözüm bulmalıyız.” dedi.

Başkan Altuğ’un konuşmalarının ardından konu 
ile ilgili olarak SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcıları; Cem Gün ve Yüksel Avşar, 18. 
Meslek Komitesi Başkanı İlker Ergül, 34. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi İbrahim Kahya, Komite 
Üyesi Fatih Enes İlkay da detaylı paylaşımlarda 
bulunarak kentsel dönüşüm ve depreme hazırlık 
konusunda sunumlarını gerçekleştirdiler. 
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TOBB VE ZIRAAT BANKASI’NDAN IŞ DÜNYASI IÇIN 
GÜVENLI TICARETTE ÖNEMLI BIR ADIM

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu, Ziraat Bankası Genel Müdürü 
Hüseyin Aydın, 81 il Oda ve Borsa Yönetim Kurulu 
Başkanları ve 61 Sektör Meclisi başkanın katılımıyla 
düzenlenen Bankkart Tedarik Zinciri Finansman 
Projesi Lansman ve protokol imza törenine katıldı. 

Protokol ile Ziraat Bankası garantisi altında alıcı 
ve satıcının güven içinde alışveriş yapmasına 
imkan tanınacak. Bankkart Başak ile yapılacak 
alışverişlerde satıcı, tahsilat ile uğraşmadan 
güvenle malını satıp malın bedelini alacak riski 
taşımadan Ziraat Bankası garantisi ile peşin ya da 
taksitli alabilecek. 

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, “Anlaşmayla 
alıcı ve satıcı tahsilatla uğraşmadan, alacak riski 
taşımadan ticaret yapacak. Alıcı Ziraat Bankası 
kanalıyla 1.5 yıl vadeye ulaşan kredi imkânına sahip 

olacak. “ dedi. 

Ziraat Bankası Genel Müdürü Hüseyin Aydın da, 
“TOBB ve bağlı 365 oda/borsa ile 61 sektör meclisi 
üyesi işyerleri Bankkart Başak ile yapacakları 
alımlarda 540 güne kadar vade ve finansal 
avantajlardan yararlanabilecek” dedi. 

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, “Tedarik zincirini güven altına alan bu 
sistemle SATSO üyesi firmalarımız da bu imkandan 
faydalanabilecekler. Ziraat Bankası güvencesi ile 
garantili bir şekilde mal alıp satabilecekler. Ayrıca 
KOBİ’lerimizi yatırım anlamında da teşvik edecek 
yatırım ortamını güçlendirecektir. 

İş dünyası bu tür finansman kolaylığı sağlayan 
uygulamalarla daha çok üretmeye ve yatırım 
yapmaya devam edecek.”
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SAKARYA YAZARLARINI OKUMAYA DEVAM EDECEK

SATSO ÜYELERİ TİCARİ ALIM-SATIMLARDA FİNANSMAN RİSKİ YAŞAMAYACAK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 
“Sakarya Yazarların Okuyor” isimli kitap çekiliş 
kampanyası sosyal medya hesapları üzerinden 
gerçekleştirildi.

Sakaryalı 7 yazarın kitapları çekilişe katılarak 
kazanan 10 kişiye teslim edildi. 

Toplam 2250 kişinin katıldığı çekiliş, SATSO54 
İnstagram hesabı üzerinden gerçekleştirildi. 
Çekilişi kazananlar takipçilere kitaplar yazar 
imzalı şekilde teslim edildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ; “Günümüz teknoloji dünyasında sosyal 
medyanın gücünün farkındayız ve hedef 
kitlelerimize bu mecralardan da ulaşmayı 
hedefliyoruz. Bu çalışmamızın bir amacı da 
bu birlikteliği ve iletişimi güçlendirmektir. 
Sakaryalılar yazarlarını bu kampanyalarla 
okumaya devam edecek” dedi. Kazanan sosyal 
medya takipçileri de okumaya ve edebiyata 
teşvik etmek anlamında SATSO bu çalışmasının 
çok önemli olduğunu belirterek teşekkür ettiler. 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ile 
Ziraat Bankası arasında gerçekleşen “Bankkart 
Başak Tedarik Zinciri Finansman Projesi” 
kapsamında Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ile Ziraat Bankası Sakarya Şube Müdürlüğü 
arasında protokol imzalandı.

İmzalanan protokol törenine Sakarya Ticaret ve 

Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ’un yanı sıra Ziraat Bankası Sakarya Bölge 
Yöneticisi İbrahim Arslan, Sakarya Erenler 
Girişimci Şube Müdürü Serpil Aksoy, Sakarya 
Bölge Satış ve Performans Yöneticisi Volkan 
Çelik, ile SATSO Genel Sekreteri Teyfik Öztürk 
iştirak etti.
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TÜRKIYE BIRINCISI EVRIM3 SAUTO SATSO’DA TANITILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ve Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Fatih Savaşan ve Sakarya Üniversitesi 
İleri Teknolojiler Uygulama Topluluğu (SAİTEM) 
öğrenci topluluğunu ağırladı. 

Sakarya Üniversitesi SAITEM ekibi, Teknofest 
Robotaksi Binek Otonom Araç Yarışları Türkiye 
Birincisi EVrim3 Sauto aracını tanıttılar. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“SAİTEM topluluğuna Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası camiası olarak destek olmaya gayret 
ediyoruz. Sakarya’nın ve üniversitemizin böyle 
başarılı çalışmalarla gündeme gelmesi bizleri 

gururlandırıyor.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Başkanı 
Talip Kuriş ise; “SATSO olarak Teknofest 
Robotaksi Binek Otonom Araç Yarışları 
Türkiye Birincisi EVrim3 Sauto aracına altın 
sponsor olduk. İş dünyasının da destekleriyle 
daha başarılı çalışmalara imza atılacağına 
inanıyorum.” dedi.

Sakarya Üniversitesi Rektörü Fatih Savaşan; 
“Çalışkan, geleceğe dönük hayalleri 
olan, memlekete katkı sağlamaya çalışan 
öğrencilere ve bu öğrencilere değer veren bir 
şehre sahibiz.” dedi.
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SATSO YENİ ÜYELERİ İLE BÜYÜMEYE DEVAM EDİYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 2020 yılında 
Oda camiasına katılan yeni üyelerine yönelik 
tanıtım toplantısı gerçekleştirdi.

Webinar platformu eşliğinde gerçekleşen 
toplantıya Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Genel 
Sekreter Teyfik Öztürk SATSO Yönetim Kurulu 
Toplantı Salonundan iştirak ederken, çok 
sayıda yeni üye firma temsilcisi de online 
olarak katıldı

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ şunları dile 
getirdi; “Sakarya Ticaret Ve Sanayi Odası 
olarak 100 yılı aşkın tarihimizle şehrin en büyük 

mesleki ve sivil toplum örgütüyüz. Sizlerden 
aldığımız güç bizlere şehrin her konusunda söz 
sahibi olma ayrıcalığını da veriyor. Bu dönemde 
hep beraber omuz omuza çalışarak şehrimizi 
daha güçlü, daha yaşanabilir hale getirmek 
için çalışacağız.” ifadelerini kullandı.

Başkan Altuğ’un konuşmasının ardından SATSO 
Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, yeni üyelere 
yönelik detaylı bir sunum gerçekleştirdi. 

Toplantı sonunda SATSO Camiasına katılan 
yeni üyeler birlik mesajları vererek düzenlenen 
toplantı için Başkan Altuğ başta olmak üzere 
tüm oda çalışanlarına teşekkürlerini ilettiler. 
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POLİTİKA 
TEMSİL
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos Ayı 
Olağan Meclis Toplantısının onur konuğu Sakarya 
Valisi Çetin Oktay Kaldırım oldu. Toplantıya online 
olarak bağlanan Vali Kaldırım Sakarya ile ilgili 
değerlendirmelerde bulunarak meclis üyelerinin 
sorularını cevaplandırdı.

Vali Kaldırım’a SATSO Ağustos Ayı Olağan Meclis 
Toplantısına teşrifl erinden dolayı teşekkür ederek 
sözlerine başlayan Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Bizler bu 
ilin iş dünyası temsilcileri şehir erklerimizle birlikte 
işbirliği ve güç birliğine büyük önem veriyoruz. 
Sayın Valimizin de işbirliği ve destekleriyle çok 
güzel, başarılı ve aynı zamanda keyifl i bir hizmet 
dönemi geçireceğimize inanıyoruz.” ifadelerini 
kullandı.

Sakarya Valisi Sayın Çetin Oktay Kaldırım; “Bizlere 
düşen şehrimizin erkleri olarak el birliği ile şehrimizi 
ileri götürmektir. Özellikle SATSO’nun “Sakarya 
Stratejik Planı’nın oluşturulmasına verdiği önem 
buna çok güzel bir örnektir. Özel sektörümüz 
Sakarya’nın gelişiminde önemli bir lokomotiftir. 
SATSO Başkanımız ve şehrimizdeki diğer STK’lar 
ile şehrimiz çok önemli güçlü bir kadroya sahiptir. 
SATSO çok doğru yolda ilerliyor ve yaptıkları bu 
şehir için her zaman önem arz ediyor. Tüm SATSO 
camiasının bu şehir için yapmış olduğu hizmetleri 
takdir ediyorum” dedi. 

“SATSO DOĞRU YOLDA İLERLİYOR”

SAKARYA VALİSİ ÇETİN OKTAY KALDIRIM 
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Sakarya 1. OSB ve kamulaştırma çalışmaları 
tamamlanan Doğu Marmara Makine İmalatçıları 
İhtisas OSB projesinde birtakım incelemelerde 
bulunuldu.

İnceleme ziyaretlerine Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’un 
yanı sıra Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım, T.C. 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Bakan Yardımcısı 
Hasan Büyükdede, Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, Türk Standartları Enstitüsü 
Başkanı Prof. Dr. Adem Şahin iştirak ettiler.

Sakarya 1. Organize Sanayi Bölgesi’nde bulunan İlaç 
fi rmasını ziyarette bulunan heyet, fi rmanın üretim 
süreçleri, ihracat potansiyeli, geliştirmiş olduğu 
patentli ürünler gibi birçok konuda incelemelerde 
bulunarak bilgi sahibi oldular.

Firma ziyareti ardından SATSO Başkanı A. 
Akgün Altuğ, T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
Bakan Yardımcısı Hasan Büyükdede ve Türk 
Standartları Enstitüsü Başkanı Prof. Dr. Adem 
Şahin, kamulaştırma çalışmaları tamamlanan ve 
altyapı çalışmalarına başlanacak olan Sakarya’nın 
Kaynarca ilçesindeki Doğu Marmara Makine 
İmalatçıları İhtisas OSB projesi arazisinde bir takım 
incelemelerde bulundular. Mevcut heyeti; Kaynarca 
Belediye Başkanı Murat Kefl i, DOMİ OSB Yönetim 
Kurulu Başkanı Turgay Çelik, Yönetim Kurulu Üyeleri 

ve OSB Müdürü karşılayarak projenin gidişatı 
hakkında bilgilendirdiler. 

İncelemeler esnasında konuşan T.C. Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı Bakan Yardımcısı Hasan 
Büyükdede; “Şehrin arazilerinin hem tarımsal 
hem de sanayi anlamda verimli kullanılması 
amacıyla Tarım ve Orman Bakanlığımız ile koordineli 
çalışıyoruz. DOMİ OSB çok büyük bir yatırım ve şehre 
ciddi katkılar sağlayacaktır.” ifadelerini kullandı.

Ziyaretlerin ardından görüşlerini dile getiren SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Sakarya 
üretim yatırımları anlamında çok dikkat çeken bir il 
haline geliyor. Hem tarım hem de sanayi anlamında 
güçlü olan potansiyelimizi verimli bir şekilde 
geliştirmeyi hedefl iyoruz.” dedi.

“TARIM VE SANAYİ ENTEGRE OLARAK BÜYÜMELİ”

T.C. SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANLIĞI BAKAN YARDIMCISI HASAN BÜYÜKDEDE
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ekim ayı olağan 
meclis toplantısının onur konuğu Sanayi ve 
Teknoloji Bakanı Mustafa Varank oldu. 

Toplantıya online olarak bağlanan Bakan Varank, 
Sakarya ile ilgili bilgiler vererek değerlendirmelerde 
bulundu ve meclis üyelerinin sorularını 
cevaplandırdı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Sakarya olarak kendi potansiyelinin farkında, 
ne istediğini bilen, hedefl eri olan, hızla gelişen, 
yatırımların her geçen gün arttığı bir iliz. Günden 
güne olması gereken potansiyelimizi ileriye taşımak 
ve üretim konusunda pazara yön veren bir şehir 
olmak için çalışıyoruz.” dedi.

SATSO Başkanı Altuğ’un ardından sözlerine 
başlayan Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank; “Bakanlığımız ilk 8 ayda 5 milyar dolar 
seviyesinde 64 farklı yatırımı onayladı ve 
Sakarya en fazla yeni yatırım başvurusu alan 6. 
il konumundadır. Salgın ile global markalar üretim 
üslerini değiştiriyor. Sakarya iş dünyası olarak 

dünyanın en iyi fi rmaları ile ortak işler yapabilir ve 
entegre olabilirsiniz, bu konuda kritik öneme sahip 
bir il konumundasınız. Bakanlık olarak iş dünyasının 
yanında olmaya devam edeceğiz. İş insanlarımız 
ile bir arada olmayı önemsiyor, piyasa ile görüş 
alışverişi gerçekleştirmekten mutluluk duyuyoruz.” 
dedi.

“SAKARYA EN FAZLA
YENİ YATIRIM BAŞVURUSU ALAN 6. İL”

SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKANI MUSTAFA VARANK
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Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası bünyesinde kurulan, 
Sakarya’nın önde gelen 
işadamları, yöneticileri ve 
kanaat önderlerinden oluşan 
Yüksek İstişare Kurulu SATSO 
yönetimi ile yılın son toplantısını 
gerçekleştirdi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ Moderatörlüğünde 
online platformda gerçekleşen 
toplantıya Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve Kurul Üyelerinden 
Mustafa Gültepe, Necdet 

Şentürk, İpek Üstündağ, Kemal 
Demircioğlu, Kenan Demir, İsmail 
Filizfi danoğlu, Zafer Bekdemir, 
Engin Tumbaz, Ümit Karayaka’nın 
yanı sıra SATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları Cem Gün 
ve Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyelerinden 
Hüseyin Ür, Semih Çokay ve 
Bünyamin Müftüoğlu, SATSO 
Disiplin Kurulu Başkanı Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu ve SATSO 
Danışmanı Prof. Dr. Mustafa İsen 
iştirak etti.

Toplantıda konuşmasını 
gerçekleştiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Altuğ; “Değişimin 
hızla gerçekleştiği tarihi bir 

sürece tanıklık ediyoruz. Her 
zaman söylediğimiz bir şey var; 
biz her alanda iddialı bir iliz. 
Dalgalı ekonomik seyir devam 
ederken birçok sektör de ciddi 
bir şekilde etkileniyor. Ancak 
Türk iş dünyası şartlar ne 
olursa olsun çalışıyor, üretiyor, 
hizmet ediyor ve var olanın 
üzerine yenisini ekliyor. Biz de 
salgının ülkemizde görüldüğü ilk 
günden itibaren faaliyetlerimizi 
aksatmadan yürütmeye devam 
ettik.” ifadelerini kullanarak 
toplantıya katılımları için tüm 
kurul üyelerine teşekkür etti.

Başkan Altuğ’un ardından 
sırasıyla söz alan kurul üyeleri 
görüş ve önerilerini aktardılar. 

HER ZAMAN SÖYLEDİĞİMİZ BİR ŞEY VAR; 
BİZ HER ALANDA İDDİALI BİR İLİZ. 

YILIN SON YÜKSEK İSTİŞARE KURULU TOPLANTISI ONLİNE GERÇEKLEŞTİRİLDİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Kasım ayı olağan 
meclis toplantısının konuğu Prof. Dr. Özgür Demirtaş 
oldu.

Toplantıya online olarak bağlanan Prof. Dr. 
Demirtaş, ülke ve dünya gündemini, Covid salgınının 
dünya ekonomisine etkileri gibi birçok konuda 
değerlendirmelerde bulunarak SATSO meclis 
üyelerinin sorularını cevaplandırdı.

Prof. Dr. Özgür Demirtaş, “Bazı ülkeler belli başlı 
üretimlerde önde olup sadece iki sanayi ürünü 
ihracat ederken; biz tekstil, gıda, otomotiv, çelik 

gibi birçok kalem üründe ihracat gerçekleştiriyoruz. 
Büyüme trendine tekrar girmek için geçmişimizi iyi 
tanımalı ve bugün sahip olunan koşullarda diğer 
ekonomileri de örnek almalıyız. 

Dünya Covid-19 sürecinin ardından Çin’deki üretim 
Endonezya, Malezya ve Türkiye başta olmak 
üzere başka ülkelere kayacak. Bizler, bu fırsatı iyi 
değerlendirerek yeni sanayi kuruluşları ile üretim 
kapasitemizi de yeterli hale getirmeliyiz.” ifadelerini 
kullandı.

COVİD-19 SÜRECİNİN EKONOMİK YANSIMALARINI 
SATSO MECLİSİNDE ANLATTI

PROF. DR. ÖZGÜR DEMİRTAŞ 
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BİLGİ VE 
DANIŞMANLIK
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BAŞKAN ALTUĞ, SİNERJİ GRUBU TOPLANTISINDA 
SATSO’NUN ÇALIŞMALARINI ANLATTI
Sakarya’daki Kamu Kurumları, Üniversiteler, Meslek 
Odaları ve Örgütleri ile Sivil Toplum Kuruluşları 
temsilcilerinden oluşan Sakarya Sinerji Grubu, 
istişare toplantısında bir araya geldi.

Sakarya Serbest Muhasebeciler ve Mali Müşavirler 
Odası ev sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıya 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir ve Vali Yardımcısı 
Mehmet Fatih Çiçekli, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, 
SUBÜ Rektörü Mehmet Sarıbıyık, Sakarya SMMMO 
Başkanı Ertuğrul Kocacık,  SGK Sakarya İl Müdürü 
Erhan Çavuş, İŞKUR Sakarya İl Müdürü Tekin Kaya, 
Sanayi ve Teknoloji İl Müdürü Özcan Keskin, Ticaret 
İl Müdürü Mitat Onay, akademisyenler, bürokratlar 
ile ilimiz Kamu Kurumları ve Sivil Toplum Kuruluşları 
temsilcileri iştirak etti.

Kurumlar arası işbirliğinin güçlendirilmesi adına 
belirli aralıklarla bir araya gelen grup üyeleri, 2019 
yılında şehrimize ilişkin faaliyetlerini ve 2020 yılına 
ait planlarını aktardılar. Toplantıda, şehrimizin 
sosyal, ekonomik, kültürel, eğitim gibi birçok 
konusunda görüş alışverişinde bulunuldu.

Söz konusu toplantıda konuşmasını gerçekleştiren 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, ekonomiyi geliştirici 
projeler, oda faaliyetleri, 2020 planları, şehrin 
gelişen yönleri gibi birçok konu hakkında bilgiler 
verdi.

Programın devamında kamu kurum ve kuruluşları 
ile sivil toplum kuruluşlarından katılımcılar ve 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir, şehir gündemine 
ilişkin görüşlerini, yapılan faaliyetleri ve gelecek 
planlarını katılımcılara aktardılar.

SATSO’DAN BİLİŞİM VE YAZILIM MESLEK LİSESİ TALEBİ 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkan Vekili 
Necmettin Kırık, Milli Eğitim Bakanlığı Mesleki ve 
Teknik Eğitim Genel Müdür Prof. Dr. Kemal Varın 
Numanoğlu’nu makamında ziyaret etti.

Söz konusu ziyarette “Bilişim ve Yazılım Meslek 
Lisesi”ve mevcut meslek liselerinde motorlu araçlar 
teknolojisi alanında “İş Makinesi” dalının kurulması 
talebi dile getirildi.

Ziyareti değerlendiren SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, “Odamız 31. Meslek 
Komitesi’nin üzerinde çalıştığı “Bilişim ve 
Yazılım Meslek Lisesi” kurulması talebimizi dile 

getirdik. Ayrıca, mevcut meslek liselerimizde 
bulunan motorlu araçlar teknolojisi alanında “İş 
Makinesi” dalının açılmasının da sektörel nitelikli 
eleman ihtiyacına ciddi anlamda cevap vereceği 
konusundaki talebimizi de ilettik. Bakanlığımıza 
iletme fırsatı veren Milli Eğitim Bakanlığı Mesleki 
ve Teknik Eğitim Genel Müdür Prof. Dr. Kemal Varın 
Numanoğlu’na teşekkür ediyorum.
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‘SATINALMA ZIRVESI’ GERÇEKLEŞTIRILDI
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten TOBB Sakarya İl Genç 
Girişimciler Kurulu ve Patronlar Platformu Sakarya 
Grubu işbirliği ve SASAYDER desteği ile ‘Satınalma 
Zirvesi’ gerçekleştirildi.

Söz konusu Satınalma Zirvesi’nin onur konuğu Nef 

Gayrimenkul İcra Kurulu Başkanı Erden Timur, oldu. 

Yaklaşık 80 firmanın stand açtığı ve 200’ e yakın 
ziyaretçi firmanın yer aldığı Sakarya Satınalma 
Zirvesine, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu 

Başkanı Mertcan Korkmaz ve Genç Girişimciler 
Kurulu Üyeleri,Patronlar Platformu Sakarya Grubu 
Başkanı Özkan Pınar ve Platform Üyeleri, Sakarya 
Satın Alma Yöneticileri Profesyonelleri Derneği 
Başkanı Emre Salihoğlu ve Dernek Üyeleri ile çok 
sayıda firma temsilcisi ve basın mensupları iştirak 

etti.

Programın açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Patronlar Platformu Sakarya Grubu Başkanı 
Özkan Pınar, “Bir ürün satın alırken sadece 
ürünü değil satıcının ödeme erdemini, nezaketini, 
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muhasebesini, iyi çalışmasını da satın alıyoruz. 
Bütün bu satın alma süreçlerinin temelinde de iyi 
insanlarla bir arada olmak yatıyor.” dedi.

TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mertcan Korkmaz, “Gerçekleştirdiğimiz bu zirve ile 
amacımız büyük ekonomi aktörlerimizle şehrimizin 
tedarikçilerini bir araya getirmek ve Sakarya’nın 
ticaret potansiyelini üst noktalara taşımaktır.” diye 
konuştu. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, “Firmalarımızın yaptığı 
satın alımlarda ürünü satın alırken bile kazanmaları 
gerekmektedir. Şehrimiz ciddi anlamda üretim ve 
ihracat gerçekleştirmektedir. Bizler bu ekonomik 
gücümüzü kendi içimizde kullanmalı ve şehrimiz 
firmalarının birbirini tanımasına ve ticaretlerini 
şehrimiz içerisinde yürütmelerini sağlamalıyız. 
Alışverişinizi Sakarya’dan yapın sloganı ile yerel 
ticareti destekliyoruz. “ diye konuştu. 

Nef Gayrimenkul İcra Kurulu Başkanı Erden Timur,  “ 
İş hayatında başkasının hakkını da kendi hakkımız 
gibi korumamız bizlere fayda sağlayacaktır. Parayla 
herkes ürün satın alabilir, bu çok kolaydır. Önemli 
olan iki tarafın da hakkını koruyarak satın alma 
başarısını göstermektir.” ifadelerini kullandı.

Konuşmaların ardından Nef Gayrimenkul İcra 
Kurulu Başkanı Erden Timur, SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ ile tüm standları ziyaret 
ederek firmaların faaliyet alanları , üretim ve ticari 
yöntemleri hususunda bilgi aldılar. 
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SIFIR ATIK YAKLAŞIMINA SAKARYA IMZASI 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
öncülüğünde Çevre ve Şehircilik İl 
Müdürlüğü, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi ve Sakarya 
Üniversitesi işbirliğinde “Sıfır 
Atık Yaklaşımının Çevreye ve 
Ekonomiye Olumlu Etkisi” konulu 
Sakarya’da Tüm Yönleriyle Atık 
Yönetimi Paneli gerçekleştirildi.

PremierInn Sakarya Otel’de 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen panele; Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir 
başta olmak üzere T.B.M.M. 

Çevre Komisyonu Başkanı 
Trabzon Milletvekili Muhammet 
Balta, T.C. Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı Çevre Yönetimi Genel 
Müdür Yardımcısı Sebahattin 
Dökmen, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Ali Oktar, İl Milli Eğitim 
Müdürü Fazilet Durmuş, Çevre 
ve Şehircilik İl Müdürü Nedim 
Arsal, ilçe belediye başkanları, 
il protokolünden temsilciler, 
konferans konuşmacıları ve 
davetliler iştirak etti.

Panelin açılış konuşmasını yapan 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı A.Akgün 
Altuğ, “Oda olarak çevre bilincini 
hem kurumsal olarak benimsiyor 
hem de üyelerimizi bu anlayışla 
yönlendiriyoruz. Bu yüzden de 
sloganımızda olduğu gibi “Attık 
Atık, Atmadık Kazandık” diyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

T.C. Çevre ve Şehircilik Bakanlığı 
Çevre Yönetimi Genel Müdür 
Yardımcısı Sebahattin Dökmeci, 
“Yenilenebilir enerji, geri 
dönüşüm ve yeniden kullanım, 
ürün yaşam kullanımını 
açısından çok önemlidir. Bu 
alanda toplumsal farkındalık 
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düzeyi arttırılmalıdır.” dedi.

T.B.M.M. Çevre Komisyonu 
Başkanı / Trabzon Milletvekili 
Muhammet BALTA, “ Hedefimiz 
çevreyi korumak, Türkiye’yi 
geliştirmek ve gelecek nesillere 
temiz bir dünya bırakabilmektir.” 
dedi.

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi 
NAYİR, “Çevremizin farkında 
olmalıyız ve devamlılığının 
temiz bir şekilde ilerlemesi 
için çalışmalar yapmalıyız.” 
ifadelerini kullandı.

Panelin ilk bölümündeki protokol 
konuşmalarının ardından Sanatçı 
Hamdi Çınar’ın atık nesnelerden 
oluşan “Müdahale” isimli sergisi 
gezildi. İkinci bölümde kürsüye 
gelen panel konuşmacıları; 

- İstanbul Teknik 
Üniversitesi Çevre Mühendisliği 
Bölümü Prof. Dr. İbrahim DEMİR, 

“Atıkların Çevre ve İnsan 
Sağlığına Doğrudan Etkisi’’,

- Sakarya Çevre ve Şehircilik 
İl Müdürlüğü Ç.E.D ve Çevre 
İzinleri Şube Müdürü Mustafa 
Yurten, ‘’Sıfır Atık Yaklaşımı ile 
Tüm Atıkların Yönetimi’’,

 - Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Çevre Koruma Kontrol 
Daire Başkanı Sungur Mehmet 
Yeni, “Sıfır Atık Yaklaşımı ile 
Belediye Uygulamaları’’, 

- İZAYDAŞ Genel Müdürü ve 
TAYÇED Yönetim Kurulu Başkanı 
Muhammet Saraç,“Tehlikeli 
Atıkların (Katı, Sıvı, Çamur) 
Yönetimi ve Saha Uygulamalarına 
Genel Bakış”

- Bolu Çimento Fabrikası 
Alternatif Kaynaklar Yönetim 
Şefi Sercan Belkıran,“Tehlikesiz 
Atıkların Yönetimi ve Atık 
Yönetiminde Çimento Sektörünün 

Katkısı” 

- T.C. Çevre ve Şehircilik 
Bakanlığı Ç.E.D İzin ve Denetim 
Şube Müdürü Hasan Ayaz, “Atık 
Yönetiminde Saha Denetimleri’’ 

- Sakarya Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Çevre 
Mühendisliği Bölümü Dr.Öğr.
Üyesi A.Suna Erses Yay, “Evsel 
ve Endüstriyel Atık Yönetimine 
Bakış’’ başlıklı sunumlarını 
gerçekleştirdiler. 

Panelin kapanış konuşmasını 
gerçekleştiren Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu Başkanı Mehmet 
Tuncer Acan,“ Her üretimde 
muhakkak ‘Sıfır Atık’ yaklaşımı 
benimsemeliyiz. Toplumun 
bilinçlenmesi ve farkındalık 
düzeyinin artması için bu tarz 
çalışmalara ağırlık verilmelidir.” 
ifadelerini kullandı.
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SARAN; “BAŞARIYA ASANSÖRLE ÇIKILMAZ, 
TIRMANMAYI ÖĞRENIN”
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler 
Kurulu öncülüğünde gerçekleştirilen Girişimcilik Zirvesi’nin konuğu  SARAN Holding Yönetim Kurulu 
Başkanı Sadettin Saran oldu.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda, Merve Toy’un moderatörlüğünde gerçekleşen programa SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, Genç Girişimciler 
Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz ve Kurul Üyeleri, Meclis Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ve üyeleri, 
Komisyon ve Kurul Başkanları ile Üyeleri, Gazeteci ve Spor Yazarı Şansal Büyüka, SAÜ ve SUBÜ öğrencileri, 
iş dünyasından temsilciler ve çok sayıda davetli iştirak etti.

TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz, “Sayın Sadettin Saran’ın, iş hayatında 
nasıl ilerlediğini ve başarıya nasıl ulaştığını gençlerimizin birinci ağızdan tanık olması için bu programı 
gerçekleştirmekten büyük memnuniyet duyuyoruz.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Bizim ülkemizde başarılı 
insanlara ve onların hayat hikayelerine çok önem veriliyor. Ben, Sadettin Saran’a bugün aramızda 
olmasından dolayı çok memnuniyet duyduğumu belirterek kendisine Odamız adına teşekkür ediyorum.” 
dedi.

SARAN Holding Yönetim Kurulu Başkanı Sadettin Saran, “Vizyon demek, başkasının düşünemediğini 
düşünmek demektir. Eğer ders çıkarmayı bilirseniz, hatalarınız da lehinize dönebilir. Başarıya asansörle 
çıkılmaz, tırmanmayı öğrenin..” ifadelerini kullandı.

Etkinlik sonunda SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mertcan Korkmaz tarafından Sadettin Saran’a plaket takdim edildi. 
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ENGELLİ BİREYLERİN SORUNLARINA 
SATSO’DA ÇÖZÜM ARANDI
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde çalışmalarını yürüten, 15. Meslek Komitesi ile 29. Meslek 
Komitesi işbirliğinde Özel Eğitimli Çocukların Eğitimi ve Sağlık Raporları konulu interaktif toplantı 
gerçekleştirildi. 

Söz konusu toplantıya Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 15. Meslek 
Komitesi Başkanı Davut Acunman, 29. Meslek Komitesi Başkanı Ebru Kırtaş, 15. Meslek Komitesinden 
meclis üyeleri; Ercan Başnuh, Ekrem Seçgin, Komite üyeleri; Özer Durmuş, 29. Meslek Komitesi üyesi 
Merve Hilal Coşar ile Sağlık İl Müdürlüğü, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Aile ve Sosyal Politikalar İl Müdürlüğü, 
Sosyal Güvenlik İl Müdürlüğü, Kamu Kurum ve Kuruluşları, Özel Eğitim Kuruluşları ve Engelli Dernekleri 
temsilcileri iştirak etti.

SATSO 15. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, “15. Meslek Komitesi olarak, burada alınacak 
her kararın, sorunun çözülmesine katkı sunacağını umuyoruz.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, “Bu toplantıdan çıkacak olan 
sonuçları yetkililere ileteceğiz ve takibini her zaman sürdüreceğiz.” ifadelerini kullandı.

15. Meslek Komitesi Başkanı Davut Acunman, “Bugün burada hepimizin bildiği fakat dikkatleri çekmeyen 
konuları gün yüzüne çıkarabileceğimize ve alacağımız kararlar ile bu sorunların çözümüne katkı 
sunacağımıza inanıyoruz. kullandı.

15. Meslek Komitesi Başkanı Davut Acunman’ın ardından söz alan davetli temsilciler; konu ile ilgili doğru 
ve yanlışları, olması gerekenleri değerlendirerek görüş ve önerilerini sundular.

Toplantının ikinci oturumu, katılımcıların karşılıklı sorunlar ve çözüm önerileri hakkında istişare ettiği 
soru-cevap bölümüyle sona erdi. Görüş ve önerilerin dile getirildiği interaktif toplantının ardından kısa 
sürede hazırlanacak sonuç raporu ilgili kurumlarla paylaşılarak konu ile ilgili çözüm odaklı girişimler 
devam edecek. 
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NİTELİKLİ İSTİHDAM SORUNUNA 
ÇÖZÜM SATSO’DA ARANDI 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile İnsan Kaynakları 
Profesyonelleri Derneği (PİKDER) işbirliğinde İnsan 
Kaynakları Çalıştayı gerçekleştirildi.

SATSO toplantı salonunda gerçekleştirilen çalıştaya 
Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş 
ve Şube Müdürü Osman Cansız, SATSO Genel 
Sekreteri Teyfik Öztürk, PİKDER Yönetim Kurulu 
Başkanı Emre Eğur ve Başkan Yardımcısı Duygu 
Yedekçi ile üniversitelerimizden öğretim görevlileri 
ve üye firmaların insan kaynakları birimlerinden 
temsilciler iştirak etti.

3 etapta gerçekleştirilen çalıştayda şirket 
bazlı, masa bazlı ve toplu olarak çalışmalar 
gerçekleştirerek sorunlar hakkında çözüm önerileri 
geliştirildi.

Çalıştayın açılış konuşmasını gerçekleştiren SATSO 
Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, “Üyelerimizin en temel 
sorunlarından birini nitelikli eleman ihtiyacıdır. En 
temel çözüm ise eğitimdir. Çalıştayımızda bu sorunu 
ele alarak çözüm için doğru adımlar atılacağını 
umuyoruz.’’ ifadelerini kullandı.

Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, “Hatrı 
sayılır bir genç nüfusa sahibiz yani elimizde bir 
cevher taşıyoruz. Firmaların iş alanları ile meslek 
liselerinin bölümlerini aynı paydada bir araya 
getirebilirsek bu soruna çözüm bulmuş olacağız.” 
ifadelerini kullandı.

PİKDER Yönetim Kurulu Başkanı Emre Uğur, 
“PİKDER’in kurulma amacı gençlere, üniversite 
öğrencilerine ve şehrimize sektör konusunda 
yardımcı olabilmek ve fayda sağlamaktır. 
Çalıştayımızda tüm sektörlerin ortak sorununa 
yönelik fayda sağlanmasını umuyoruz.’’ dedi.

PİKDER Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Duygu 
Yedekçi gerçekleştirdiği sunumunda, sektörel 
bazda çalışan oranları, meslek lisesi bölümleri ve 
beklenen istihdam durumlarıve meslek liselerinde 
bulunan bölümlerin nereye doğru yönlendiği gibi 
birçok konuda istatistiksel bilgiler verdi. 

Verimli geçen çalıştay, sorunlara yönelik masa 
bazlı çalışmaların ve anket uygulamasının ardından 
sona erdi.
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SAKARYALI İŞ ADAMI’NDAN
COVİD-19 SÜRECİNDE ÖNEMLİ ÜRETİM

SATSO ÜYELERİ COVİD-19 SÜRECİNDE TOPLUMSAL 
DAYANIŞMA ÖRNEĞİ GÖSTERİYOR

Koronavirüs (COVİD-19) vakasının ülkemizde ortaya 
çıktığı ilk günden beri hem halk sağlığını korumak, 
hem de ekonomiye vereceği hasarı en aza indirmek 
üzere sürekli çalışmalar yürüten Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, hastanelerin 
bu süreçteki ihtiyaçlarını karşılamaya yönelik bir 
çözüm üretti. 

SATSO Başkanı A. Akgün Altuğ öncülüğünde yapılan 
Yönetim Kurulu istişare toplantıları neticesinde 32. 
Meslek Komitesi’nden Yönetim Kurulu Üyesi Semih 
Çokay sahibi bulunduğu Çokay Plastik bünyesinde, 
sağlık sektöründe bu süreçte oldukça önemli olan 

koruyucu siperlik üretimine başladı.

Sakarya Eğitim ve Araştırma Hastanesinin acil 
ihtiyaçları arasında yer alan koruyucu siperlikten 
hastaneye hibe edilmek üzere 5000 adet üretilerek 
hazır hale getirildi. 

Konu ile ilgili açıklama yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Üyesi Semih Çokay, “SATSO Yönetim Kurulu 
olarak; bu doğrultuda, mevcut imkan ve fırsatlar 
doğrultusunda elimizden geleni yapmaya çalıştık. 
Neticesinde; Çokay Plastik ailesi olarak koruyucu 
siperlikli maskelerimizi seri şekilde üretmeye 
başladık. Önceliğimiz olan Sakarya Eğitim ve 
Araştırma Hastanesi için 5000 adet bağışta 
bulunduk. Üreten kesim olarak desteğimizi vermeye 
devam edeceğiz.”

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Yönetim Kurulu Üyem ve çok değerli iş insanı 
Semih Çokay, bu dönemin en önemli ihtiyacı haline 
gelen koruyucu siperlik üretti. Sakarya Eğitim ve 
Araştırma hastanesine bağışta bulunduk. Kendi 
imkanları ile ilk defa tecrübe ederek önemli bir açığı 
kapatmak üzere yaptığı girişimden dolayı tebrik 
ediyor, camiam adına teşekkür ediyorum.”  

Dünyayı etkisi altına alan 
COVİD-19 salgın sürecinde 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
üyelerini desteklemek adına 
üretimin ve tedarik zincirinin 
devamlılığını sağlamaya yönelik 
çalışmalar yaparken; üyeler de 
bu sürecin kolay atlatılması için 
çalışmalar yaparak örnek oluyor. 

34. Meslek Komitesi’nden Meclis 
Üyesi Sakaryalı iş adamı Hüseyin 
Yavuzyiğit de Karasu’da bulunan 
otelini ücretsiz olarak sağlık 
çalışanlarının kullanımına tahsis 
etti.

Konu ilgili açıklamada bulunan 
SATSO Meclis Üyesi Hüseyin 

Yavuzyiğit, “Karasu’da bulunan 
otelimizi bu mücadele boyunca 
tamamen sağlık çalışanlarımıza 
mesai dışında dinlenmeleri 
ve konaklamaları için tahsis 

ettik. Ülkemiz için verdikleri 
bu mücadelede, sağlık 
çalışanlarımızın da yanında 
olmaya devam edeceğiz.” dedi

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ;“ Sakarya iş dünyası 
da hem sağlık çalışanlarına hem 
de vatandaşlara yardım etmek 
amacıyla elini taşın altına koydu. 
Değerli Meclis üyem Hüseyin 
Yavuzyiğit’e ve destek veren 
üyelerimize sürece katkılarından 
dolayı camiam adına teşekkür 
ediyorum.”



2020 Faaliyet Raporu 147

SAĞLIK ÇALIŞANLARINA SATSO ÜYELERİNDEN BİR DESTEK DAHA 

SATSO ÜYELERİ ÜRETMEYE DEVAM EDİYOR

BAŞKAN ALTUĞ; “ÜYELERİMİZİN TÜM ÖNLEMELERİNİ ALARAK SÜRECİ 
YÖNETECEKLERİNE İNANIYORUM.”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası üyesi olan Ecoplas 
firması, sağlık çalışanlarının ihtiyaçlarına cevap 
verebilmek amacıyla koruyucu siperlik üretmeye 
başladı. Firma ürettiği korucuyu siperliklerden 5 
bin adet Sakarya Sağlık İl Müdürlüğü’ne bağışta 

bulunarak salgın günlerinde sağlık çalışanlarına 
destek oldu.

Konu ile ilgili açıklama yapan Ecoplas Firma 
sahibi Bülent Yazıcı, “Bu süreçte iş dünyası olarak 
üretmeye devam ediyoruz. Bu zorlu sürecin en az 
hasarla atlatılabilmesi için sorumlulukla çalışmaya 
devam edeceğiz.” dedi.

Konu ile ilgili görüşlerini dile getiren Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “Covid-19 salgınına karşı tüm 
dünyada özellikle sağlık çalışanları gece-gündüz 
durmaksızın mücadele veriyorlar. Ecoplas firmamız 
gerçekleştirmiş oldukları bu destek ile Sakarya 
iş dünyasının gücünü ve yüreğini bir kez daha 
göstermiş oldu.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası camiası yaşanan 
Koronavirüs pandemisi sürecinde üretmeye ve 
sağlık ekiplerine destek olmaya devam ediyor.

SATSO Meclis Üyesi Onur Kansu sahibi olduğu 
KNS otomotiv firması bünyesinde ürettiği yüz 

siperlikleriyle sağlık çalışanlarına destek olmayı 
hedefliyor. 

Konu ile ilgili açıklamada bulunan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Meclis Üyemiz 
Onur Kansu’ya da ürettiği yüz siperlikleriyle sağlık 
camiamıza katkı sağlayacak olmalarından dolayı 
tekrar teşekkür ediyor, başarılı çalışmalarının 
artarak devam etmesini temenni ediyorum.”

SATSO Meclis Üyesi Onur Kansu ise “Ülke genelinde 
Koronavirüsle mücadele kapsamında başlatılan 
Milli Dayanışma Kampanyası kapsamında firma 
olarak sağlık çalışanlarımız için yüz siperliği 
üreterek destek olmayı hedefledik. Üretimimiz 
neticesinde ilerleyen günlerde 5000 adet siperliği 
ilgili kurumlara bağışlayarak ihtiyaca katkı 
sağlamayı hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Adapazarı kaymakamlığında 
gerçekleştirilen İlçe Hıfzı Sıhha 
Kurulu toplantısına iştirak etti.

Söz konusu toplantı ile ilgili 
değerlendirme yapan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Altuğ, SATSO üyeleri tarafından 

dile getirilen talepleri kurula 
ilettiklerini ve yapılan istişareler 
neticesinde kapama kararı 
getirilen caddelerin bundan 
sonraki süreçte haftaiçi  10.00 
ile 15.00 saatleri arasında 
açılabileceği kararı alındığını dile 
getirdi. 

Başkan Altuğ açıklamasında 

“Üyelerimiz halk sağlığını 
gözeterek gerekli tedbirleri 
maksimum seviyede alarak ticari 
faaliyetlerine hafta içi 10.00 ile 
15.00 saatleri arasında devam 
edecekler. Ticaret erbabımızın 
tüm önlemelerini alarak süreci 
yöneteceklerine inanıyorum.” 
ifadelerini kullandı.
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SATSO ÜYELERİNE BİR DESTEK DAHA; KÜÇÜK İŞLETMELERE 
“CAN SUYU KREDİSİ” 

SATSO’DAN GELECEK İÇİN FİDAN BAĞIŞI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’ndan, üyelerinin 
ekonomik olumsuzluklardan en az şekilde 
etkilenmesi ve ticari faaliyetlerini sürdürebilmesi 
için çalışmalarına devam ediyor. 

Covid-19 sürecinde küçük işletme düzeyinde olan 
ve ihtiyaç duydukları kredi kaynaklarına ulaşmakta 
zorluk çeken şahıs fi rmalarına yönelik Küçük 
İşletme Cansuyu Kredisi verilmeye başlandı.

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ; “Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası üyesi 
olan ticaret erbaplarımızın talepleri doğrultusunda 
yaptığımız girişimler olumlu netice verdi.  Talebimiz 
üzerine Halkbank’ın Can Suyu Paketi’nden 
SATSO üyesi gerçek kişi şahıs işletmeleri de 
faydalanacak. Şahıs işletmesi üyelerimiz, 25 bin 

TL krediyi yüzde 7.5 faiz oranıyla kullanabilecekler. 
Talebimizi, karşılıksız bırakmayan Hazine ve Maliye 
Bakanımıza ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Başkanımız Sayın Rifat Hisarcıklıoğlu’na ilgi ve 
desteklerinden dolayı, üyelerimiz adına teşekkür 
ederim.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu, 
SATSO Meclis’i adına Ormancılığı Geliştirme 
ve Orman Yangınları ile Mücadele Hizmetlerini 
Destekleme Vakfı‘na (OGEM) fi dan bağışında 
bulundu.

Daha yeşil bir Türkiye oluşturmaya destek vermek 
adına gerçekleştirilen bağışta Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve meclis üyelerinin her birini temsilen 87 
adet fi dan bağışı gerçekleştirildi

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ konuyla ilgili şunları dile 
getirdi: “ SATSO meclis üyelerimizin talebiyle,  
geleceğe nefes olmak, çevreye duyarlılığa örnek 
olmak için OGEM Vakfı’na her meclis üyemizi 
temsilen 87 adet fi dan bağışında bulunduk. Tüm 
fi danlarımızı, zorlu Covid-19 günleri boyunca 
ülkemizi adeta ayakta tutan, bizlere nefes olmak 
için soluksuz çaba gösteren sağlık çalışanı 
kahramanlarımıza adadık.” ifadelerini kullandı.
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A. AKGÜN ALTUĞ “ÜRETİMDE ÖNE GEÇMELİYİZ”

SEKTÖRÜN İLERLEYİŞİNDE FESTİVALİN KATKISI ÇOK BÜYÜK

YENİ NORMALE DÖNÜŞ AFİŞLERİ
SATSO TARAFINDAN ÜYE İŞYERLERİNE DAĞITILIYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Sakarya Genç Girişimciler ve İş Adamları Derneği Yönetim Kurulu 
Başkanı Zafer Bekdemir ile birlikte sosyal medya platformu üzerinden 
gerçekleştirilen canlı yayında gündemi değerlendirdi. 

Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Bu senaryoda en avantajlı 
olarak gözüken ülkelerin başında üretim kalitesi, sağlam ve genç iş 
gücü ile jeopolitik konumu neticesinde Türkiye gelmektedir.  Pandemi 
süreci sonrasında özellikle tarım sektörü ve tarıma dayalı endüstrinin 
hızla gelişeceği ön görülüyor. Sakarya’nın toprak verimliliği, mevcut 
sanayi alt yapısı beşeri sermayesi ile yeni normalde önemli bölgelerden 
biri olacağına inanıyorum.” dedi

SAKARYAGİAD Yönetim Kurulu Başkanı Zafer Bekdemir ise, “Şehrimizin 
bu süreçte önemi artacaktır. Ciddi tarım havzaları, verimli toprakları, 
organize sanayi bölgeleri ile Sakarya daha güçlü bir konumda 
gözükmeye başlayacaktır. SATSO ile işbirliği içerisinde her türlü göreve 
hazırız.” dedi.

Sakarya’nın Peyzaj ve Süs Bitkiciliği sektöründeki potansiyelini 
ve başarısını ülke çapında duyuracak 3. Sakarya Peyzaj ve Süs 
Bitkiciliği Festivali’nin basın tanıtım toplantısı Sapanca Kırkpınar’da 
gerçekleştirildi. 

Toplantıya Sakarya Büyükşehir Belediyesi Başkanı Ekrem Yüce, Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar, Sakarya Ticaret Borsası Başkanı Adem Sarı, Sapanca Belediye 
Başkanı Özcan Özen, Arifiye Belediye Başkanı İsmail Karakullukçu, 
Festival Organizatörü Remzi Adıyaman, sektör temsilcileri ve basın 
mensupları iştirak etti.

Sağlık Bakanlığı tarafından Bilim Kurulu’nun önerileri ile normalleşme 
sürecinde faaliyet gösterecek iş yerleri için hazırlanan uyarı afişleri, 
SATSO tarafından tüm üyelere dağıtılmaya başladı.Dağıtımı başlayan 
afişlerde hem bütün sektörler için ortak tedbirler hem de sektörlere 
özel tedbirler yer alıyor. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “SATSO olarak kontrollü 
yeni normal sürecinde üyelerimizin faaliyetlerini ve hizmetlerini en 
güvenilir şekilde sürdürebilmesi adına bu afişlerden bastırıp ilgili 
sektörlerde iş yerlerine dağıtımına başladık. Vatandaşlarımızın 
yoğun olarak bulunduğu caddelerdeki her iş yeri hizmet verdiği 
sektörüne göre düzenlenmiş olan tedbirlere uymak zorunda olacaktır. 
Üyelerimizden ve vatandaşlarımızdan afişlerde yer alan tedbirlere göre 
önlem almalarını, sosyal mesafe kuralına uymalarını ve toplum sağlığını 
riske atmayacak şekilde faaliyetlerine devam etmelerini arzuluyoruz.” 
ifadelerini kullandı.
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ÜYELERİMİZİ YENİ DÜNYA DÜZENİNE HAZIRLAMAK İÇİN ÇALIŞIYORUZ 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesindeki 
Meslek Komitelerinin faaliyetlerinin ve sorunlarının 
görüşüldüğü ‘Meslek Komiteleri Başkanları İstişare 
Toplantısı” gerçekleştirildi.

Video Konferans eşliğinde, uzaktan erişimle 
gerçekleştirilen toplantıya, Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş SATSO Yönetim 
Kurulu Salonu’ndan iştirak etti. 

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Meclis Başkanı Talip Kuriş şunları dile getirdi, 
“Meslek komitelerimiz, bizim hizmet zincirimizin 

önemli bir halkasıdır. Bizler hiç ara vermeden 
üyelerimizle temasta olup, sıkıntı ve önerileri 
toplamayı sürdürelim..”

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “. 
Meslek komitelerimiz üyelerimizle aramızdaki en 
önemli köprüdür. Üyelerimizden direk gelen sorunlar 
ve çözüm önerilerinin yanı sıra komitelerimizin de 
aktif çalışmaları ve önerileri bunun ispatıdır. Bu 
gayreti hep birlikte devam ettirelim.” dedi.

Meslek Komitesi Başkanlarının katıldığı toplantıda, 
Koronavirüs süreci ve devamında sektörlerin 
yaşadığı sıkıntılar ve çözüm önerileri üzerine 
istişarelerde bulunuldu. 
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KOMİSYON BAŞKANLARI ÇALIŞMALARINI PAYLAŞTI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, SATSO bünyesinden faaliyetlerini yürüten 
komisyon ve kurul başkanları ile online toplantıda 
bir araya geldi.

Söz konusu toplantıya SATSO Başkanı A. Akgün 
Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş’in yanı sıra 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu, ile 
komisyon ve kurulların temsilcileri katılım gösterdi.

Toplantının açılışı konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Komisyonlarımızın 
ve kurullarımızın paydaşlığı bizler için çok önemli. 
Biz; ulaşamadığımız, sorunlarına dokunamadığımız 
üyemiz kalmasın istiyoruz.  Bu anlamda sahada 
en önemli hizmet ortağımız sizlersiniz. Mayıs ayı 
itibariyle toparlanmaya başlayan ekonominin bu 
kontrolsüzlükle tekrar inişe geçmesini istemiyoruz. 

Ekonominin ayağa kalkmasında, salgının 
üstesinden gelmek kadar bireysel olarak her 
birimize görev düşüyor.” ifadelerini kullandı. 

Video konferans eşliğinde gerçekleşen toplantıda 
Disiplin Kurulu Başkanı Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, 
Kadın Girişimciler Kurulu Başkan Vekili Öykü Sena 
Köprülüoğlu, Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mertcan Korkmaz, Hesapları İnceleme Komisyonu 
Başkan Yardımcısı Oktay Topçu, Mevzuat 
Komisyonu Başkanı Hayrettin Kovacıoğlu, Kültür 
Komisyonu Başkanı Oğuzhan Durak, Ticareti 
Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül 
Bayrak, Sanayi ve Ar-Ge Komisyon Başkanı Turgay 
Çelik, Çevre Ve Şehircilik Komisyonu Başkanı 
Mehmet Tuncer Acan, Turizm Komisyonu Başkanı 
Taner Belge, Tarım ve Hayvancılık Komisyonu 
Başkanı Tarık Özbay, Yurtdışı İş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali İhsan Güneş faaliyetler, 
projeler ve planlar hakkında bilgiler vererek 
değerlendirmelerde bulundular.
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KOOPERATİFÇİLİK OTOBÜSÜ SAKARYA’DA

Ticaret Bakanlığı 2020 yılında başlattığı, 
Kooperatifçilik Otobüsü olarak adlandırılan 
Kooperatifçilik Tanıtım ve Geliştirme Projesi 
Programının açılışı Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Ali Coşkun Konferans Salonu’nda Ticaret Bakanlığı, 
Sakarya Valiliği ve Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
işbirliğinde gerçekleştirildi. 

Sakarya Vali Yardımcısı Ömer Bedrettin Sağsöz, 
“İlimizdeki kadın kooperatifi sayısını her geçen 
gün daha da artırmak için çalışmalarımıza hız 
vereceğiz..” dedi. 

AK Parti Sakarya Milletvekili Çiğdem Erdoğan 
Atabek, “Yaptığımız işin sürekliliği ticarette başarıyı 
getirecektir. Öncü kadınları bulacağız, güzel 
kooperatifler kuracağız.”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ,“ Ben kadın girişimcilerimize 
güveniyorum ve çok güzel başarı hikayelerinin bu 
şehirden, kadınlarımızın gayretleriyle çıkacağına 
inanıyorum.” ifadelerini kullandı.

Ticaret Bakanlığı Esnaf, Sanatkârlar ve 
Kooperatifçilik Genel Müdürü Necmettin Erkan, 
Sakarya’da Karasu, Serdivan, Geyve ve Hendek 
ilçelerine de gideceklerini ve buralarda sivil 

toplum örgütleri, kamu kurumları ve vatandaşlarla 
buluşup tanıtım ve bilgilendirme toplantıları 
düzenleyeceklerini ifade etti.

TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Zehra Dirim “ Kadın İşbirliği Üretimin Geleceği” 
projemiz kadınların yerel ekonomik faaliyetlere 
katılımını sağlamak, amacıyla eğitim ve danışmanlık 
faaliyetleri içermektedir.” dedi.

TESKOMB Sakarya Bölge Birliği Başkanı Ali Yılmaz, 
“Sakarya’da 13.500 kayıtlı esnafımız var ve 9500 
adet esnafımıza kredi desteği verdik ve vermeye 
devam ediyoruz.” diye konuştu.

Konuşmaların ardından Esnaf, Sanatkarlar ve 
Kooperatifçilik Genel Müdürlüğü yetkilisi Ayten 
Esra Zeyrek tarafından Kooperatifçilik Tanıtım ve 
Geliştirme Projesi ile Kooperatiflerin Desteklenmesi 
Programı (KOOP-DES) tanıtıldı. Tanıtımın ardından 
protokol tarafından üç kadın kooperatifine Kuruluş 
Beratı takdimi yapıldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Fuaye alanında 
stant açan kadın kooperatiflerinin sergisi ve 
Kooperatifçilik Otobüsünün ziyaretiyle program 
sona erdi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, İstanbul Sanayi Odası tarafından (İSO) ilk 500 büyük sanayi 
kuruluşun listesinde yer alan Sakarya firmalar ile ilgili değerlendirmede 
bulundu. 

1993 yılından bu yana İstanbul Sanayi Odası tarafından düzenli olarak 
her yıl ülkemizin en büyük 500 sanayi kuruluşunun açıklandığı listede 
2019 yılı verilerine göre Sakarya’dan 35 firma yer aldı.

Konuyla ilgili değerlendirmelerde bulunan SATSO Başkanı A. 
Akgün Altuğ; “Öncelikle bu önemli listeye girme başarısı gösteren 

firmalarımızı tebrik ediyor ve şehrimiz adına teşekkür ediyoruz. Bizler de SATSO olarak her sene açıklanan 
bu önemli listede çok daha fazla Sakarya’dan sanayici görmek için çalışmalarımızı yürütüyoruz. 

Sıra No Yıl 500 Büyük Kuruluş 
2019- Sıra No

500 Büyük Kuru-
luş 2018 - Sıra No Kuruluşlar

1 2019 3 3 Toyota Otomotiv Sanayi Türkiye A.Ş.
2 2019 51 61 BMC Otomotiv San. ve Tic. A.Ş.
3 2019 56 48 Türk Traktör ve Ziraat Makineleri A.Ş.
4 2019 65 62 ASAŞ Alüminyum San. ve Tic. A.Ş.
5 2019 66 86 Şenpiliç Gıda Sanayi A.Ş.
6 2019 92 49 Otokar Otomotiv ve Savunma Sanayi A.Ş.
7 2019 98 87 Goodyear Lastikleri T.A.Ş.
8 2019 101 83 Köksan Pet ve Plastik Ambalaj San. ve Tic. A.Ş.
9 2019 104 95 C.P. Standart Gıda San. ve Tic. A.Ş.
10 2019 117 154 Oba Makarnacılık San. ve Tic. A.Ş.
11 2019 130 63 Et ve Süt Kurumu Genel Müdürlüğü
12 2019 131 173 Cargill Tarım ve Gıda San. Tic. A.Ş.
13 2019 133 123 Federal Mogul Powertrain Otomotiv A.Ş.
14 2019 139 171 Progıda Tarım Ürünleri San. ve Tic. A.Ş.
15 2019 147 431 İstikbal Mobilya San. ve Tic. A.Ş.
16 2019 156 127 Çimsa Çimento San. ve Tic. A.Ş.
17 2019 173 121 Tırsan Treyler San. ve Tic. A.Ş.
18 2019 175 216 Daikin Isıtma ve Soğutma Sistemleri San. Tic. A.Ş.
19 2019 185 144 Durak Fındık San. ve Tic. A.Ş.
20 2019 187 170 Toyota Boshoku Türkiye Otomotiv San. ve Tic. A.Ş.
21 2019 202 269 Balsu Gıda San. ve Tic. A.Ş.
22 2019 209 228 Çekok Gıda San. ve Tic. A.Ş.
23 2019 236 234 Elvan Gıda San. ve Tic. A.Ş.
24 2019 250 237 Çamsan Entegre Ağaç San. ve Tic. A.Ş.
25 2019 263 283 Sırmagrup İçecek San. ve Tic. A.Ş.
26 2019 273 118 Yazaki Otomotiv Yan San. ve Tic. A.Ş.
27 2019 290 308 Turkuvaz Plastik ve Temizlik Ürünleri San. Tic. A.Ş.
28 2019 295 291 Gazi Metal Mamülleri San. ve Tic. A.Ş.
29 2019 309 215 Noksel Çelik Boru Sanayi A.Ş.
30 2019 377 312 Küçükçalık Tekstil San. ve Tic. A.Ş.
31 2019 451 450 Akpa Alüminyum San. ve Tic. A.Ş.
32 2019 467 392 Uğur Konfeksiyon San. ve Tic. A.Ş.
33 2019 478 467 Gizem Seramik Frit ve Glazür San. ve Tic. A.Ş.
34 2019 486 458 Ege Kimya San. ve Tic. A.Ş.
35 2019 491 414 Teknopanel Çatı ve Cephe Panelleri Üretim San. ve Tic. A.Ş.
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İstanbul Sanayi Odası tarafından her yıl yapılan “Türkiye’nin İkinci 
500 Büyük Sanayi Kuruluşu” araştırmasında 2019 yılı sonuçlarına 
göre listeye girme başarısı gösteren firmalar belli oldu. 

Türkiye’nin En Büyük İkinci 500 Sanayi Kuruluşun listesinde 2019 
yılında Sakarya’dan 18 firma yer aldı. Konuyla ilgili değerlendirmelerde 
bulunan Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “Geleneksel olarak her sene açıklanan “İSO İlk 500 
Sanayi Kuruluşu” ve “İSO İkinci 500 Sanayi Kuruluşu” listesinde her 
geçen sene Sakarya’dan daha da fazla firmanın bulunması bizleri 
gururlandırıyor. Türkiye’nin en büyük ilk 1000 sanayi kuruluşu 

arasında 53 firmamız ile şehrimizi temsil etmekten gurur duyuyoruz. Ekonomik zorluklarla mücadele 
ettiğimiz dönemlerde üretimi benimsemiş ve büyümeyi kendine hedef edinmiş iş dünyamızı tebrik ediyor, 
şehrimiz adına teşekkür ediyorum.” ifadelerini kullandı.

Yıl İkinci 500 Büyük 
Kuruluş 2019 - Sıra 
No

Kuruluşlar Bağlı Bulunduğu Oda / 
Kamu

Şube/Merkez

2019 44 Arma Filtre Sistemleri San. ve Tic. A.Ş. Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası

Merkez

2019 93 TÜVASAŞ-Türkiye Vagon Sanayi A.Ş. Kamu Merkez
2019 168 Özgüllü Süt Mamülleri Hayvancılık ve İnşaat 

San. ve Tic. Ltd. Şti.
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası

Merkez

2019 215 Aydın Endüstri San. ve Tic. A.Ş. Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası

Merkez

2019 249 Güneşoğlu Süt Gıda San. ve Tic. A.Ş. Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası

Merkez

2019 490 Sarılar Dış Ticaret Ltd. Şti. Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası

Merkez

Yıl İkinci 500 Büyük 
Kuruluş 2019 - Sıra 
No

Kuruluşlar Bağlı Bulunduğu Oda / 
Kamu 

MERKEZ / 
ŞUBE 

2019 10 B-Plas Bursa Plastik Metal İnşaat Enerji 
Madencilik Jeotermal Turizm Sivil Havacılık ve 
Tarım San. ve Tic. A.Ş. 

Bursa Ticaret ve Sanayi 
Odası 

Şube 

2019 32 As Ofis Damızlık Yumurta Yem Gıda San. ve Tic. 
A.Ş. 

Ankara Sanayi Odası Şube 

2019 81 Ak-Pres Metal Yedek Parça Makine San. ve Tic. 
A.Ş. 

Bursa Ticaret ve Sanayi 
Odası 

Şube 

2019 111 Özlem Tarım Ürünleri A.Ş. Salihli Ticaret ve Sanayi 
Odası 

Şube 

2019 112 Della Gıda San. ve Tic. A.Ş. İstanbul Sanayi Odası Şube 
2019 140 Gedik Kaynak San. ve Tic. A.Ş. İstanbul Sanayi Odası Şube 
2019 141 Oğuz Gıda San. ve Tic. A.Ş. Adana Sanayi Odası Şube 
2019 421 Formfleks Otomotiv Yan San. ve Tic. A.Ş. Bursa Ticaret ve Sanayi 

Odası 
Şube 

2019 434 Ecoplas Otomotiv San. ve Tic. A.Ş. Kocaeli Sanayi Odası Şube 
2019 438 Nuh Beton A.Ş. İstanbul Sanayi Odası Şube 
2019 443 Pınar Su ve İçecek San. ve Tic. A.Ş. Ege Bölgesi Sanayi Odası Şube 
2019 447 Prefabrik Yapı İnşaat San. ve Tic. A.Ş. İstanbul Sanayi Odası Şube 

SAKARYA MERKEZLİ ODAMIZ ÜYELERİ

SAKARYA’ DA ŞUBESİ OLAN ÜYELERİMİZ
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COVİD-19’A KARŞI GÜVENLİ FİRMALAR BELGELERİNİ ALDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde “TSE COVİD-19 Güvenli Üretim, Güvenli Hizmet, Güvenli 
Turizm Belgesi ve Okulum Temiz” belgesi takdim töreni gerçekleştirildi. 

Türk Standartları Enstitüsü tarafından gerçekleştirilen denetimlerde Sakarya’dan 25 firma, Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası ve Sakarya Ticaret Borsası olmak üzere toplam 27 kurum ve kuruluş; “TSE COVİD-19 
Güvenli Üretim, Güvenli Hizmet, Güvenli Turizm Belgesi ve Okulum Temiz” belgesini almaya hak kazandı.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen belge takdim töreni, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş ev sahipliğinde, Sakarya Valisi 
Çetin Oktay Kaldırım, T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Bakan Yardımcısı Hasan Büyükdede, Sakarya 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, Türk Standartları Enstitüsü Başkanı Prof. Dr. Adem Şahin, 
Sakarya Ticaret Borsası Başkanı Adem Sarı, SATSO Yönetim Kurulu Üyeleri, il müdürleri belgeyi almaya 
hak kazanan firma temsilcileri ve SATSO Meclis Üyeleri iştirak ettiler.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Bugün Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odamızın ve Ticaret Borsamızın da araların da bulunduğu kurum ve kuruluşlar daha önce tecrübe 
edilmemiş bu süreci doğru yönetme ve eksiklerini görerek tamamlama gayreti ile bir adım öndeler. 
Firmalarımıza Covid-19 ile ilgili başarılı süreç yönetimleri için de tebrik ediyorum.” ifadelerini kullandı.

Türk Standartları Enstitüsü Başkanı Prof. Dr. Adem Şahin; “Denetimlerimiz sonucunda süreçlerini 
programlarımıza göre yürüten belgelendirdik. Belgelerimiz kuruluşlarımıza hayırlı uğurlu olsun.”

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce ise; “Bu belgeyi almaya hak kazananları gösterdikleri 
hassasiyetten ötürü tebrik ediyor, şükranlarımı sunuyorum.” dedi.

T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Bakan Yardımcısı Hasan Büyükdede; “Denetimi geçen kuruluşlarımızı, 
işletmelerimizi, okullarımızı ve turizm tesislerimizi; Güvenli Üretim, Güvenli Hizmet, Okulum Temiz ve Güvenli 
Turizm Belgesi ile belgelendirdik. Teşekkür ediyoruz.” ifadelerini kullandı

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım; “Hem tarım sektörünü koruyarak hem turizmi ve hizmet sektörünü 
hem de sanayi alanında kirletmeden yeni nesil sektörleri, alanları iyi yakalayarak, bu harmoniyi, bu uyumu 
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sağlayabilirsek, bundan da başarılı çıkarız. ” şeklinde konuştu

Konuşmaların ardından TSE COVİD-19 Güvenli Üretim, Güvenli Hizmet, Güvenli Turizm Belgesi ve Okulum 
Temiz” belgesi almaya hak kazanan firmalara belgeleri takdim edildi. 

OKULUM TEMİZ BELGESİ
AKİF YILMAZ EĞİTİM KURUMLARI LTD. ŞTİ. (TED SAKARYA)
GÜNSO İNŞAAT GIDA EĞİİTM VE YURT HİZMETLERİ VE TİC. SAN. A.Ş. ÖZEL ERENLER GÜNEŞ OKULLARI 
GÜVENLİ TURİZM BELGESİ
KRAAS GIDA DAYANIKLI TÜKETİM MALLARI TEKSTİL ÜRÜNLERİ TURİZM OTELCİLİK VE İNŞAAT TAAHHÜT 
SANAYİ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ (RAMADA SAKARYA OTEL)
SAKARYA GRAND OTELCİLİK TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ - SAKARYA GRAND OTEL
SEÇKİN HOTEL
GÜVENLİ ÜRETİM BELGESİ
ADA ÖZNUR YEMEK TEMİZLİK BİLİŞİM TURİZM TAŞIMACILIK SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
AK GIDA SANAYİ VE TİCARET A.Ş.
ASAŞ ALÜMİNYUM ALÜMİNYUM PROFİL KOMPOZİT PANEL FABRİKA
ASAŞ ALÜMİNYUM SANAYİ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ(YASSI MAMÜLLER FAB)
ASAŞ ALÜMİNYUM SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ-ASAŞPEN FABRİKA
BEŞİROĞLU YEMEKÇİLİK 
ÇAĞ KURUMSAL YEMEK GIDA SANAYİ VE TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ
ER AKKAYALAR YEMEK VE TEMİZLİK HİZMETLERİ SANAYİ VE İCARET LİMİTED ŞİRKETİ
GİZEM SERAMİK FRİT VE GLAZÜR SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ
İSTİKBAL MOBİLYA SAN. VE TİC. A.Ş. (SAKARYA ŞUBESİ)
KAR-SU ÇAMLICA KÖYÜ SU İŞLETMELERİ A.Ş.
MAHMUDİYE KAYNAK SUYU LTD. ŞTİ. - SAPANCA ŞUBESİ
NEUTEC INHALER İLAÇ SAN.TİC. A.Ş.
NEUTEC İLAÇ SAN. TİC. A.Ş.
NEUTEC MEDİKAL DEPOLAMA VE LOJİSTİK HİZMETLERİ SAN.TİC.LTD.ŞTİ.
OTOKAR OTOMOTİV & SAVUNMA SANAYİ A.Ş.
SELİ KAYNAK VE MEYVE SULARI İŞLETMELERİ SANAYİ TİCARET ANONİM ŞİRKETİ
SIRMAGRUP İÇECEK SANAYİ VE TİCARET ANONİM ŞİRKETİ  SAPANCA ŞUBESİ
TIRSAN TREYLER SANAYİ VE TİCARET A.Ş.
TÜRK TRAKTÖR VE ZİRAAT MAKİNALARI A.Ş. - SAKARYA ŞUBESİ
GÜVENLİ HİZMET BELGESİ
SAKARYA TİCARET BORSASI
SAKARYA TİCARET VE SANAYİ ODASI
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SAKARYA ILI STRATEJIK PLANI ILIMIZE HAYIRLI OLSUN

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde hazırlanan ve Sakarya’nın kısa, orta ve uzun vadede 
geleceğini şekillendirecek olan “Sakarya’nın Stratejik Planı” il protokolüne sunuldu.

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım başta olmak üzere, Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, 
Sakarya Milletvekilleri; Çiğdem Erdoğan Atabek ile Recep Uncuoğlu, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO Danışmanı ve geçmiş dönem Sakarya Milletvekili Prof. Dr. 
Mustafa İsen, Sakarya Üniversitesi Dr. Öğr. Üyesi Tuba Canvar Kahveci ile ilgili bürokratların katılımı ile 
Sakarya Büyükşehir Belediyesi Afet Koordinasyon Merkezi’nde gerçekleştirildi.

Söz konusu toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,  “Sakarya’nın beşeri, 
ticari, sosyal yapısını bu değişimi karşılayacak şekilde çalışmalarına başladığımız Sakarya Stratejik Planı 
ilimizin rehber kitabı olacaktır. Stratejik Planı’nın ilimize ve tüm vatandaşlarımıza hayırlı, faydalı olmasını 
diliyorum.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Stratejik Planı’nın hazırlanmasına katkılar sunan Prof. Dr. Mustafa İsen, “Türkiye’de pek az şehir 
böyle bir yol haritasına sahip. Sakarya olarak genel bir örnek sağlamış olacağız.” dedi.

Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce,“ Hâlihazırda yapılan bu çalışmada detaylı bir stratejik bir planın 
Sakarya’nın 2030 yılı yolculuğunda rehber olacaktır.” dedi.

AK Parti Milletvekilleri Çiğdem Erdoğan Atabek ve Recep Uncuoğlu, Sakarya için önemli olan bu çalışmanın 
hayırlı olması temennisinde bulundular. 

Vali Çetin Oktay Kaldırım ise “Milletvekillerimiz, Büyükşehir Belediye Başkanımız, SATSO Başkanımız ve 
ilgili paydaşlarla, Sakaryamızın 2030 vizyonu, hedefleri ve projelerini masaya yatırdık.” dedi.
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3. SAKARYA PEYZAJ VE SÜS BİTKİCİLİĞİ FESTİVALİ KAPILARINI 
ZİYARETÇİLERİNE AÇTI
Sakarya Büyükşehir Belediyesi himayesinde düzenlenen 3. Sakarya Peyzaj ve Süs Bitkiciliği Festivali, 
bugün gerçekleştirilen açılış töreni ile ziyaretçilere kapısını açtı. 

Söz konusu açılış törenine Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım, Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem Yüce, Sakarya Milletvekilleri Çiğdem Erdoğan Atabek ve Muhammed Levent Bülbül, SAÜ Rektörü 
Prof. Dr. Fatih Savaşan ve SUBÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ile Meclis Başkanı Talip Kuriş, Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Nizamettin Sarı, Geçmiş Dönem Milletvekilleri, Antalya Milletvekili Abdurrahman 
Başkan, Orman Genel Müdürü Bekir Karacabey, SÜSBİR Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet Dündar, İlçe 
Kaymakamları, İlçe Belediye Başkanları, İl Müdürleri ve İl Başkanları, STK ve Dernek Temsilcileri ile çok 
sayıda sektör temsilcisi ve basın mensubu iştirak etti. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Dış mekan süs bitkisi yetiştiriciliğinde Türkiye’de ikinci 
sırada olan Sakarya, genel üretimin yüzde % 38’ini karşılayarak bölgemizde de üretim anlamında birinci 
sırada yer almaktadır. “ diye konuştu.

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce; “Tüm dünyada insanoğlunun bu önemli ihtiyacını 
karşılamak için gayretle çalışan siz sektörün önemli temsilcilerini teker teker tebrik ediyorum.” ifadelerini 
kullandı.

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım; “Bilimsel üretim, bilgi ve sektörün içerisindeki temsilcilerin katkıları 
ile bu sektör şehrimizde çok daha iyi bir konuma gelecektir. Umuyoruz ki bu festival ileri yıllarda bir 
uluslararası fuar haline gelecektir. ” dedi.

Programın devamında il, ve devlet temsilcisi protokol üyeleri ile sektörel kuruluş temsilcileri kürsüye 
gelerek birçok konuda görüş bildirdiler. Açılış programı ve kurdele kesiminin ardından festival alanında 
ürünlerini sergileyen firma stantlarını ziyaret ederek ürünler hakkında bilgi aldılar. 
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BILIŞIM LISESI IÇIN ADIM ADIM

“SAKARYA SÜS BITKILERI ILE GÜZELLEŞIYOR” PROJESINDE IMZALAR ATILDI 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve beraberinde Yönetim Kurulu 
Üyesi Erhan Fidan, 31. Meslek Komitesi’nden Meclis Başkan Vekili Necmettin Kırık, Meclis Üyesi Behlül 
Bayrak ve 31. Meslek Grubu Üyesi Ahmet Şehit ile Oda Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, Adapazarı ilçemizde 
hizmete açılan SATSO Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde inceleme ziyaretinde bulundular.

Söz konusu ziyarette SATSO heyetini, Adapazarı İlçe Milli Eğitim Müdür Çoşkun Bakırtaş, Lise Müdürü 
Engin Arı ile lise öğretmenleri karşılayarak okul hakkında ayrıntılı bilgi verdiler.

Beraberindeki heyet ile birlikte lise içerisinde incelemelerde bulunan Başkan Altuğ, “Şehrimizdeki iş 
dünyasının çatı örgütü olarak üretimi çeşitlendirmek ve tecrübeli, nitelikli ve üretime katkı sağlayacak 
gençler yetiştirmek için çalışmalarımızı yürütüyoruz. Umuyoruz ki okulumuz şehrimizde nitelikli gençlerin 
yetişmesine çok katkı sağlayacaktır.” ifadelerini kullandı.

SATSO Meclis Başkan Vekili Necmettin Kırık, “Sakarya için çok önemli bir proje olan SATSO Mesleki Ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nin bilişim teknolojileri konusunda da gençlerimize ve şehrimize fayda sağlayacağından 
çok eminiz” diye konuştu.

Adapazarı İlçe Milli Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş ise, “Umuyoruz ki okulumuz bilişim konusunda nitelikli 
gençler yetiştirecek bir okul konumuna gelecektir.” dedi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi’nin ortaklığı ‘2020 
Sosyal Gelişmeyi Destekleme Programı (SOGEP)’ 
kapsamında “Sakarya Süs Bitkileri ile Güzelleşiyor” 
Projesi’nin protokol imza töreni gerçekleştirildi. 

Sakarya Büyükşehir Belediyesi Meclis Toplantısı 
sonrasında gerçekleştirilen protokol imza törenine 
Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve MARKA 
Genel Sekreteri Dr. Mustafa Çöpoğlu iştirak etti.  

Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’nın destekleri 
ve Büyükşehir Belediyesi FİDAN A.Ş. firmasının 
iştirakleri ile gerçekleştirilecek proje Sapanca 
Yanık mevkiinde hayata geçirilecek. Proje ile birlikte 
sosyal yardıma ihtiyacı olan 18 kadın ve 4 üniversite 
mezunu erkek sürekli olarak istihdam edilecek. 
Ek olarak da sözleşme modeli ile 40 üretici kadın 
girişimci ile de ortak üretim gerçekleştirilerek katkı 
sağlanacak. 
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SATSO’DA “ACİL DURUM HASTANESİ” İSTİŞARE TOPLANTISI

SANAYİ VE TEKNOLOJİ BAKAN YARDIMCISI DÖNMEZ SATSO TEK DURAK 
HİZMET BİNALARINI İNCELEDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım, Sakarya Milletvekilleri; Ali İhsan Yavuz, Recep Uncuoğlu, Çiğdem 
Erdoğan Atabek ve Levent Bülbül, Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, Ak Parti İl Başkanı 
Yunus Tever, MHP İl Başkanı Ahmet Ziya Akar’ı ağırladı. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu Üyeleri; Doğan Çatalbaş, Semih 
Çokay, Bünyamin Müftüoğlu, Erhan Fidan’ın da hazır bulunduğu ziyarette Sakarya’ya kazandırılması 
planlanan “Acil Durum Hastanesi” ile ilgili değerlendirmelerde bulunuldu.

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım yapılması planlanan Acil Durum 
Hastanesi’nin 250 yataklı ve afet durumlarında hem bölgenin hem Sakarya’nın ilçelerinin faydalanabileceği 
bir şekilde tasarlanacağını ifade etti.

Sakarya Milletvekili ve Ak Parti Genel Başkan Yardımcısı Ali İhsan Yavuz, “Böyle bir hastane ilimiz için 
bir ihtiyaçtır. SATSO gibi kurumlarımız, Toyota gibi kuruluşlarımız da destek verirse el birliği ile sağlık 
sektörümüze önemli bir katkı sunmuş olacağız.”dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ise; “Sakarya iş dünyasını temsil 
eden bir kurum olarak; şehrimiz adına yapılacak böyle güzel bir çalışmaya yetkilerimiz dahilinde elimizden 
geleni yapmaya hazırız.” dedi.

Ziyarette konuşan Sakarya Milletvekilleri bu konuda şehrin ortak akılla hareket etmesinden halkın kazançlı 
çıkacağını ve söz konusu hastanenin büyük bir birliktelik örneği olarak inşa edileceğini ifade ettiler. 

Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez, 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’u ziyaret etti.

KOSGEB Sakarya İl Müdürü Onur Kurtçu’nun da hazır 
bulunduğu ziyarette, SATSO Tek Durak Ofis Hizmet Binaları 
projesinde yer alacak olan KOSGEB Sakarya İl Müdürlüğü 
ile Doğu Marmara Kalkınma Ajansı Sakarya Yatırım Destek 
Ofisi’nde devam eden çalışmalar Başkan Akgün Altuğ 
eşliğinde yakından incelendi.

Bakan Yardımcısı Dr. Çetin Ali Dönmez, SATSO tarafından 
YAPILAN Tek Durak Hizmet binalarının kurumsal hizmet 
anlayışı açısından başarılı bir çalışma olduğuna dikkat çekti.
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BAŞKAN ALTUĞ: “SAKARYA BU STRATEJIK PLAN’LA ÖRNEK OLACAK”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
koordinatörlüğünde; Sakarya Valiliği, Büyükşehir 
Belediyesi, Sakarya Üniversitesi, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi, Sakarya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği, Sakarya Ticaret Borsası, 
sivil toplum kuruluşları ilgili kurum ve kuruluşların 
katkıları ile hazırlanan, Sakarya’nın önümüzdeki 
10 yıllık yol haritasının ve hedeflerinin belirlendiği 
“Sakarya Stratejik Planı” tanıtım toplantısı online 
olarak gerçekleştirildi.

Proje Koordinatörlüğün görevini yürüten Prof. Dr. 
Mustafa İsen’in moderatörlüğünde gerçekleştirilen 
tanıtım toplantısı Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ev sahipliğinde; Sakarya Valisi 

Çetin Oktay Kaldırım, Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, Sakarya Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Fatih Savaşan, Sakarya Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet 
Sarıbıyık, Sakarya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği Başkanı Hasan Alişan, Sakarya Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Adem Sarı, sivil 
toplum kuruluşlarının temsilcileri, il protokolü, 
daire müdürleri ve basın mensuplarının katılımı ile 
gerçekleştirildi.

İsen, konuşmasında şunlara değindi: “Bu proje ile 
Sakarya İli ile ilgili orta vadeli stratejik hedeflerin 
ortaya konması yanında, bunlara birlikte çözüm 
üretme ve çalışma kültürünü güçlendirmeyi de 
hedefledik.” dedi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, “Hazırladığımız plan belli 
bir strateji ile gideceğimiz limanı gösteren bir yol 
haritası, şehrimizin geleceğini planladığımız bir 
kılavuz olacaktır. Sakarya Stratejik Planı Sakarya’da 
farkındalık yaratan çalışmaları ortaya koyacağına 
ve ülkemizde de pek çok ilimize örnek olacağına 
inanıyorum.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret Borsası Başkanı Adem Sarı 
konuşmasında şunları dile getirdi: “Strateijk plan 
asla bir çıktı veya sonuç değil; kurumsallaşmaya 
girişte sürekliliğinin bir aracıdır.”

SESOB Başkanı Hasan Alişan da, “Yaşadığımız 
bölgeyi birlikte kalkındırmak arzusundayız. Biz 
büyükşehiriz ve büyük düşünmek zorundayız. 
Bu planın hazırlanmasında emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum.” diye konuştu

Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan, 
“Ortak paydanın Sakarya olduğu ve paydaşların da 
Sakarya’nın geleceği için sorumluluk içerisinde 
çalışacağı, diğer illerimizin örnek alacağı bir plan 

hayata geçmiştir.” dedi.

Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık, “Ortak payda içerisinde 
Sakarya’nın geleceği için ortak akıl ile ortak bir 
dil konuşarak sorumluluk içerisinde hedeflere 
birer birer ulaşılacağını düşünüyorum.” ifadelerini 
kullandı.

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce 
ise “Bu plan, tüm kurumlar için bir üst rehber 
niteliğindedir. Ortak bir yol haritasıdır.” diye konuştu.

Sakarya Valisi Çetin Oktay Kaldırım ise, “Sakarya 
Stratejik Planı’nın Tabana yayılmış sahiplendirilmiş 
bir çalışma olduğunu görüyoruz. Söz konusu planın 
hazırlanışı süreçleri çok kıymetli ama uygulanması 
da çok önemlidir.” ifadelerini kullandı.

Proje Danışmanı Sakarya Üniversitesi Öğretim 
Üyesi Dr. Tuba Canvar Kahveci; “Şehrimiz için fayda 
sağlayacak, tüm kurum ve kuruluşların görüşleri, 
önerileri ile şekillenen bir proje hayata geçmiştir. “ 
dedi.
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IŞ MAKINELERI TEKNOLOJISI BÖLÜMÜ ISTIHDAM IHTIYACINI 
KARŞILAYACAK
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 2. ve 17. Meslek Komitelerinin talebi ve Yönetim Kurulu’nun girişimleriyle 
Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi bünyesindeki Motorlu Araçlar Teknolojisi Alanı altında açılan İş 
Makineleri Teknolojisi Dalı ile ilgili değerlendirme ziyareti ve istişare toplantısı gerçekleştirildi.

Gerçekleştirilen ziyarette SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ başta olmak üzere Yönetim Kurulu 
Üyesi Yılmaz Dünya, Adapazarı İlçe Milli Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş, 2. Meslek Komitesinden Başkan 
Mehmet Akif Özkan ve Komite Üyesi Hasan Genç katılım sağlarken 17. Meslek Komitesinden ise Başkan 
Mehmet Çatalbaş, Başkan Yardımcısı Cevdet Koç ile Meclis Üyeleri; Adnan Borazancıoğlu, Adem Sezer 
ve Komite Üyesi Nihat Baltaoğlu katıldı. Fatih EML heyetinden ise; Lise Müdürü İrfan Karaçayır ve bölüm 
öğretmenleri iştirak etti.

Toplantıda konuşan Başkan Altuğ; “Meslek Liselerimiz ile işbirliği gerçekleştirerek nitelikli personel 
sorununun geleceğe yönelik aşılması için gayret gösteriyoruz. 2. ve 17. Meslek Komitelerimizin taleplerine 
istinaden kurulan İş Makineleri Dalı’na elimizden geldiği kadarıyla sahip çıkıp destek olmaya çalışacağız.” 
ifadelerini kullandı.

Adapazarı İlçe Milli Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş; “İş dünyasının ihtiyaçlarına yönelik açılan bölümlerimiz 
ile nitelikli gençler yetiştirerek geleceğimize katkı sunmayı amaçlıyoruz.” dedi.

Lise Müdürü İrfan Karaçayır ise; “Komitelerimizin ihtiyaçları doğrultusunda Motorlu Araçlar Teknolojisi 
Alanı altında İş Makineleri Teknolojisi Dalı’nı oluşturduk.” diye konuştu.

Toplantının devamında söz alan 2. ve 17. Meslek Komitesi Başkanları ve Üyeleri bölümün sürdürülebilir 
olmasının sağlanması için her türlü desteğe hazır olduklarını ifade ettiler.



2020 Faaliyet Raporu164

TEMATİK  LİSEMİZ TOBB TARAFINDAN ÖRNEK GÖSTERİLİYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
SATSO Motorlu Araçlar Teknolojisi Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’ni ziyaret etti.

Söz konusu ziyarette ayrıca Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar ile Otomotiv ve Yedek Parça 
Sektörünü Temsil eden 21. Meslek Komitesi Başkanı Ziya Kural, Başkan Yardımcısı Mustafa Buruşoğlu, 
Meclis Üyesi Taner Belge, Komite Üyesi Ömer Bayrak, OTOKAR A.Ş’den Mali İşler Direktörü İrfan Özcan ve 
SATSO Genel Sekreteri Teyfik Öztürk iştirak etti.

Ziyaretler esnasında konuşan Başkan Altuğ; “Nitelikli istihdam alanında attığımız adımların en 
önemlileri arasında yer alan okulumuz üst kuruluşumuz TOBB tarafından diğer Odalarımıza örnek olarak 
gösterilmektedir.” dedi.

Lise Müdürü Fatih Şumnulu ise; “Okulumuz şehrimizin en çok tercih edilen meslek lisesidir. Öğrencilerimizi 
buradan nitelik kazanmış ve iş hayatına katkı sağlayacak bireyler olarak mezun etmeye çalışıyoruz..” 
ifadelerini kullandı.

Ziyarette görüşlerini belirten komite üyeleri; nitelikli altyapının gelecek için önemli olduğuna dikkat çektiler.
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SAKARYA ODA VE BORSALARI MÜŞTEREK TOPLANTIDA BIR ARAYA GELDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Ticaret Borsası ev sahipliğinde gerçekleştirilen Sakarya İli Oda ve Borsa Müşterek Yönetim 
Kurulları Online Toplantısı’na katıldı.

Toplantıya ayrıca; SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Cem Gün ve Yüksel Avşar, Sakarya Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Adem Sarı ve Meclis Başkanı Avni Uçar, SATSO Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu Üyesi Yılmaz Dünya ve Bünyamin Müftüoğlu, Sakarya Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Üyeleri,  Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası ile Akyazı Ticaret Borsası Temsilcileri de 
iştirak etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “ Sakarya oda/borsaları olarak öncelikle üyelerimizden ve 
üst kuruluşumuz TOBB’dan aldığımız destek ile bu şehri ekonomi başta olmak üzere birçok konuda ileriye 
götürmeyi kendimize sorumluluk olarak görüyoruz.” ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Adem Sarı ise; “ Sakarya oda ve borsaları olarak 4 ayda 
bir bu gibi toplantıları gerçekleştirerek üyelerimiz başta olmak üzere Sakarya’nın gelişimi için işbirliği 
çalışmalarına önem veriyoruz.” dedi.
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İŞ GELİŞTİRME 
VE EĞİTİM 
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SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda, Devlet Tiyatrosu Sanatçısı, Davranış Bilimleri ve İletişim 
Uzmanı Adnan Erbaş’ın sunumuyla “Profesyonel Yöneticiler İçin İş Hayatında Etkili İletişim” semineri 
gerçekleştirildi. 

Söz konusu seminere SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, TOBB Sakarya İl Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Zehra Dirim ve Kurul Üyeleri, 
TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz ve Kurul Üyeleri Meclis Üyeleri, Meslek 
Komite Başkanları ve çok sayıda ilgili katılımcı iştirak etti. 

Sunumunda yönetimin ve yöneticinin tanımı, etkin yöneticiliğin kuralları gibi konularda bilgi veren Adnan 
Erbaş, “Yönetici karar alma mekanizmalarını hayata geçirir. İyi bir yönetici tek başına karar vermeden 
çalışanlarının da görüşlerine değer vermelidir. Daima iyimser olmalı ve geleceğe yönelik sağlam 
planlar yapmalıdır. Hem çalışanları ile kendi ilişkisini ve çalışanların birbiri ile ilişkisini bilmek, iyi tutmak 
zorundadır.” ifadelerini kullandı. 

Katılımın oldukça yoğun olduğu seminer karşılıklı soru cevap bölümünün ardından sona erdi.

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ve Eurochambres   işbirliğinde yürütülen Türkiye – AB İş Diyaloğu 
(Turkey-EU Business Dialogue) TEBD Projesi kapsamında, Odamızda  KOBİ’lerin ihracatta karşılaştığı 
sorunların kurumsal yönetim çerçevesinde irdelenmesi ve çözüm önerilerinin değerlendirilmesi amacıyla 
“KOBİ Kurumsallaşmasının AB İhracatına Etkisi” konulu bir eğitim düzenlendi. 

Söz konusu eğitime SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, TOBB AB Dairesi Proje Sorumlusu 
Burcu Atılgan, HERA Strateji ve Yönetim Hizmetleri A.Ş kurucusu Nalan Uysal, Genel Sekreter Teyfik Öztürk 
ve çok sayıda firma temsilcisi iştirak etti.

Söz konusu eğitimde konuşan TOBB AB Dairesi Proje Sorumlusu Burcu Atılgan, “Türkiye, Avrupa’da  işbirliği 
içerisinde bulunduğumuz ülkelerden daha önde. Biz, ülke olarak daha başarılı olabilecek potansiyele 
sahibiz ve yeter ki bunu verimli kullanabilelim.” dedi.

HERA Strateji ve Yönetim Hizmetleri A.Ş. kurucusu Nalan Uysal, “KOBİ Kurumsallaşmasının AB İhracatına 
Etkisi” konulu sunumunda; küçük ve orta ölçekli firmaların genel tanımı, önemi ve yapısal avantajları, 
ithalat ve ihracata etkileri, KOBİ’lerin kurumsallaşma süreci ve yönetimi konularında katılımcılara bilgi 
verdi.” ifadelerini kullandı.

İYİ BİR YÖNETİCİ OLMANIN PÜF NOKTALARI 
SATSO’DA ANLATILDI

KOBİ’LERİN AB ÜLKELERİNE İHRACATINDA 
FIRSATLAR VE ZORLUKLAR SATSO’DA ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, İl Milli Eğitim Müdürlüğü, Doğu Marmara Kalkınma Ajansı, Fatih Mesleki 
ve Teknik Anadolu Lisesi, Toyota Türkiye A.Ş, Otokar A.Ş ve Başak Traktör A.Ş işbirliği ile gerçekleştirilen, 
otomotiv endüstrisinde nitelikli istihdam yaratmayı amaçlayan “ Otomotiv Endüstrisinde Yenilikçi Kalite – 
Kontrol ve Test Sistemleri Projesi “ tanıtımı gerçekleştirildi.

SATSO Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen tanıtım toplantısına Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, Sakarya İl Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, Adapazarı İlçe Eğitim 
Müdürü Coşkun Bakırtaş, ilçe milli eğitim müdürleri,  Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi Müdürü İrfan 
Karaçayır, Doğu Marmara Kalkınma Ajansı temsilcileri, Otokar A.Ş., Toyota Türkiye A.Ş., Başak Traktör A.Ş. 
yetkilileri, SATSO Meclis üyeleri iştirak etti.

Toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, “Nitelikli istihdam tüm iş 
dünyasının öncelikli konusudur ve uzun vadede gayret gösterilmesi gereken bir süreçtir. Bu projemiz de iş 
dünyamızın gayretine güzel bir örnektir.” ifadelerini kullandı.

Projeyi tanıtmak amacıyla kürsüye gelen Fatih MTAL Müdürü İrfan Karaçay, “Bu sektörde ve diğer 
sektörlerimizde en önemli sorunların başında nitelikli eleman bulma sorunu gelmektedir. Bu konuya bir 
çözüm bulmak için MARKA’nın çağrısına kulak verdik ve okul olarak bir proje geliştirdik. Kabul gören 
projemiz kapsamında eğitim görecek öğrencilerimiz donanım kazanmış bir şekilde otomotiv sektöründe 
çalışabileceklerdir.” dedi.

Adapazarı İlçe Milli Eğitim Müdürü Coşkun Bakırtaş da yaptığı konuşmada; “Gerçekleştirilecek bu proje ile 
yetişecek nitelikli bireylerin şehrimizin sanayi kuruluşlarının üretimine destek vereceğini düşünüyoruz.” 
dedi.

Program proje ile Fatih MTAL’in tanıtım videolarının izlenmesinin ardından sona erdi.

NİTELİKLİ İSTİHDAM İÇİN BİR HAMLE DAHA…
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Amerika Birleşik 
Devletleri İstanbul Başkonsolosluğu işbirliği ile “ABD 
Firmaları ile İş Yapmak, Finansman Programları ve 
ABD’de Nasıl Yatırım Yapılır?” konulu toplantıya ev 
sahipliği yaptı.

SATSO Toplantı Salonu’nda gerçekleştirilen 
programa, SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, ABD İstanbul Başkonsolosu Darie Darnell, 
Ticaret Konsolosu John Cornado, Vize Konsolosu 
Jennifer Ham, Ticaret Ateşe Yardımcısı Perim 
Akgüner, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, SATSO Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Ali İhsan Güneş ve Komisyon Üyeleri, 
Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Başkanı 
Behlül Bayrak, TOBB Sakarya İl Genç Girişimciler 
Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz ile çok sayıda 
ilgili firma temsilcisi iştirak etti.

Söz konusu toplantıda, Amerika’da yatırım yapmak 
için neler gerektiği, hangi yatırımın hangi eyalette 
doğru olacağı, firma kurma süreçleri ile verilen 
destekler ve teşvikler yatırımcıların merak ettiği 
birçok konu ile ilgili bilgiler verildi.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, ,” 
Bugün burada Cumhuriyetimizin ilk yıllarından 
beri iyi ilişkiler içinde olduğumuz ABD ile ülkemiz 
arasındaki ticaretin gelişimi, bundan sonra 

yapılacak hizmetin yollarını açmak üzere bir çalışma 
gerçekleştirdik. Katılımlarından ve verecekleri 
değerli bilgilerden dolayı Sayın Başkonsolos Daria 
Darnell ve beraberindeki heyete SATSO adına 
teşekkür ediyorum.’’ ifadelerini kullandı.

ABD İstanbul Başkonsolosu Daria Darnell ise, “ABD 
ve Türkiye’nin uzun yıllardır süren bir dostluğu var. 
Amerika, Türkiye ile geçmişten gelen başarılı ticari 
ilişkilerini ve işbirliklerini devam ettirme konusunda 
kararlıdır. Bizler bu işbirliğini daha da gelişerek 
sürdürülebilir kılmak istiyoruz.” ifadelerini kullandı.

ABD İstanbul Başkonsolosluğu Ticaret Konsolosu 
John Cornado, SelectUSA programı hakkında 
sunum gerçekleştirerek, “Görevimiz Türkiye ile 
Amerika arasındaki ticari ilişkilerin gelişmesi için 
çalışmak. Odak noktamız da, Amerika’ya gitmek 
isteyen, orada iş kurmak isteyen ve yatırım yapmak 
isteyen Türk firmalarına yardımcı olmaktır.” dedi.

ABD İstanbul Başkonsolosluğu Vize Konsolosu 
Jennifer Ham ise konuşmasında, vize işlemlerinde 
yapılması gerekenler, yatırımcılara tanınan 
ayrıcalıklar gibi iş dünyası temsilcileri tarafından 
merak edilen konularda bilgiler verdi.

Gerçekleştirilen sunumların ardından toplantı soru-
cevap bölümü ile sona erdi

ABD, YATIRIM İÇİN SAKARYALI FİRMALARI 
DAVET ETTİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 2020 yılı için 
planlanan eğitim takvimi kapsamında, “İhracatta 
E- Pazarlama” eğitimi düzenlendi.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda 
düzenlenen eğitim, İstanbul Okan Üniversitesi 
İşletme ve Yönetim Fakültesi’nden Dr. Öğr. Üyesi 
Zeynep İyiler gözetiminde gerçekleştirilmiş olup, 
SATSO Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, Yurtdışı İş 
Geliştirme Komisyonu Başkan Yardımcısı Hayrettin 
Kovacıoğlu ile firma temsilcileri iştirak etti.

Gerçekleştirilen eğitimde ihracatta pazarlamanın 
temelleri, online ortamda pazarlama ile markalaşma 
gibi konularda bilgiler veren Eğitmen Zeynep İyiler, 
“Yabancı dil bilirseniz, dünya sizin pazarınız haline 
gelir. Dünyanın gelişimine ayak uydurmalı ve 
çağımızda ekonomi neyi gerektiriyorsa bu yönde 
faaliyetlerimizi gerçekleştirmeliyiz.” ifadelerini 
kullandı.

Eğitim karşılıklı soru- cevap bölümünün ardından 
sona erdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Beykoz 
Üniversitesi işbirliğiyle “Lojistik ve Tedarik Zinciri 
Yönetimi” eğitimi gerçekleştirildi. 

Toplam 5 modülden oluşan ve 1.5 ay sürecek 
olan eğitimin ilk modülü SATSO eğitim salonunda 
Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu 
Genel Sekreteri Mehmet Murat Şentürk ile 
Beykoz Üniversitesi Lojistik Meslek Yüksekokulu 
Müdürü Doç. Dr. Ezgi Uzel Aydınocak gözetiminde 
gerçekleşti.

Eğitim Yüksekokul Müdürü Doç. Dr. Ezgi Uzel 
Aydınocak gerçekleştirdiği sunumda stok yönetimi, 
Türkiye’de lojistik işletmesi olmanın koşulları, 
geleneksel yönetim anlayışları ile tedarik zinciri 
yönetimi yaklaşımı arasındaki farklar konularında 
katılımcılara bilgiler verdi. Çok sayıda firma 
temsilcisinin katıldığı eğitim oldukça verimli geçti.

SATSO’nun 2020 yılı planlanan eğitim takvimi 
kapsamında, üyelere yönelik “ISO 9001:2015 Kalite 
Yönetimi Sistemi” eğitimi düzenlendi

SATSO ve Türkiye Kalite Derneği (KALDER) işbirliği 
ile düzenlenen eğitim, KALDER eğitmenlerinden 
Şeyda Keskin gözetiminde, üye firma temsilcilerinin 
katılımı ile SATSO eğitim salonunda gerçekleşti.

Eğitmen Şeyda Keskin Kalite ve Evrimi, ISO 9000 
Serisi Standartları ve Tarihçesi, ISO 9001:2015 
Yapısal Değişiklikler ve Temel Farklılıklar gibi 
konular hakkında katılımcıları bilgilendirdi.

SATSO’DA İHRACATTA 
E- PAZARLAMA EĞİTİMİ

SATSO’DA TEDARİK ZİNCİRİ 
YÖNETİMİ EĞİTİMİ

SATSO’DA KALİTE YÖNETİM 
SİSTEMİ EĞİTİMİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) ile 
Güneş Enerjisi Sanayicileri ve Endüstri Derneği 
(GENSED) işbirliğinde, Endüstriyel Çatılarda Güneş 
Enerjisi Santrali Uygulama Fırsatları Semineri 
gerçekleştirildi.

SATSO Toplantı Salonunda gerçekleşen ve SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyesi Yılmaz Dünya, Meclis Üyeleri 
Adnan Borazancıoğlu ve Lütfi Sunman, GENSED 
Genel Sekreteri Hakan Erkan, Siemens Kaco New 
Energy Satış ve İş Geliştirme Müdürü Altuğ Dağ, 
Smart Energy İş Geliştirme Müdürü Ömer Kaya, Yeo 
Solar İş Geliştirme Müdürü Sami Serin, Turseff Proje 
Müdür Yardımcısı Alican Özden, SEDAŞ Şebeke 
Tasarım Müdürü Ayşegül Kaya ve SEDAŞ Proje 
Sorumlusu Mutlu Aydemir ile çok sayıda ilgili iştirak 
etti.

Seminerin açılış konuşmasını gerçekleştiren SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
“ Ülkemiz maalesef enerjide dışa bağımlı bir 
durumdadır. Bu durumun artık lehimize dönmesi 
ve enerjide dışa bağımlılığımızı azaltmak için 
yenilenebilir enerji kaynaklarına verilen önemi daha 
da artırmamız gerekmektedir.” ifadelerini kullandı. 

GENSED Genel Sekreteri Hakan Erkan, “Gelecek 
güneşte ve güneş enerjisindedir. İnsanların 
evlerinin, fabrikaların veya tesislerinin çatılarına 
kurabileceği güneş enerjisi sistemleri sayesinde 
temiz enerji ile buluşup aynı zamanda bunu yatırıma 

döndürmesine yardımcı olmaya çalışıyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Siemens Kaco New Energy Satış ve İş Geliştirme 
Müdürü Altuğ Dağ, Endüstriyel Çatılarda İnverter 
Seçimi isimli sunumunda sisteme göre inverter 
çeşitleri, doğru inverter seçimi ve doğru çatıya 
doğru sistem uygulanması ile ilgili bilgileri aktardı.

Smart Energy İş Geliştirme Müdürü Ömer 
Kaya, Endüstriyel çatılarda kullanılan güneş 
panellerindeki teknolojik gelişmeleri, paneli 
oluşturan bileşenler, panel çeşitleri ve sistemler 
özellikler hakkında katılımcılara bilgiler aktardı.

Yeo Solar İş Geliştirme Müdürü Sami Serin, 
Endüstriyel çatı uygulamalarında dikkat edilmesi 
gereken konular, geri dönüşüm analizi ve doğru 
sistemle alınacak verim konularında bilgileri 
katılımcılara aktardı.

Turseff Proje Müdür Yardımcısı Alican Özden, 
Endüstriyel çatılarda güneş enerjisi finansmanı, 
kredi ve teşvik olanakları hakkında sunum 
gerçekleştirdi.

SEDAŞ Şebeke Tasarım Müdürü Ayşegül Kaya ve 
SEDAŞ Proje Sorumlusu Mutlu Aydemir, endüstriyel 
çatılarda başvuru, onay ve kabul süreçleri hakkında 
merak edilenleri katılımcılara aktardılar.

Katılımın oldukça yoğun gerçekleştiği seminer, 
soru-cevap şeklinde devam ederek noktalandı.

GÜNEŞ ENERJİSİNİN GELECEĞİ SATSO’DA ANLATILDI 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO),Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB), Amazon ve 
Boğaziçi Üniversitesi işbirliği ile KOBİ’lerimize 
e-ihracat yolunda rehberlik etmek amacıyla 
“BiTıklaAvrupa” eğitim programı gerçekleştirildi.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirilen eğitime SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, SATSO Genel 
Sekreteri Teyfik Öztürk, Boğaziçi Üniversitesi 
Yaşam Boyu Eğitim Merkezi Eğitmeni Dr. Emre 
Doğru, Amazon.com.tr Satış Müdürü Emrecan 
Sarıkuzu, SATSO Meclis üyeleri, firma temsilcileri ile 
çok sayıda ilgili iştirak etti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, “SATSO 
olarak, dünyanın yol aldığı ihracat yarışında, 
Sakarya olarak geride kalmamak adına üyelerimize 
e- ticaret ve e- ihracat konularında da destek 
olmaya gayret ediyoruz.” ifadelerini kullandı.

Boğaziçi Üniversitesi Yaşam Boyu Eğitim Merkezi 
Eğitmeni Dr. Emre Doğru,“ E-ticaret faaliyetleri 
arasında fiyat avantajı, tüketici yorumu, ürün 
çeşitliliği ve karşılaştırma, bilgi zenginliği ve 
kişiselleştirilmiş öneriler internetin dijital tüketiciye 
sunduğu fırsatlar olarak dikkat çekmektedir.” dedi.

Amazon.com.tr Satış Müdürü Emrecan Sarıkuzu, 
“Avrupa’daki 6.pazaryeri olarak Amazon Türkiye 
açıldı. Çünkü genç nüfus çok fazla ve yüksek 
büyüme potansiyeline sahip. Türk KOBİ’lerine 
Avrupa’ya ihracatlarında satıcı destek ekibi, 
lojistik, site içi reklam desteği ve sponsorlu ürünler 
gibi destek imkanları sunuluyor.” dedi.

Verimli geçen eğitim soru-cevap bölümünün 
ardından sona erdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ali Coşkun 
Konferans Salonunda Devlet Tiyatrosu Sanatçısı, 
Davranış Bilimleri ve İletişim Uzmanı Adnan Erbaş’ın 
sunumuyla “ Mağazada, Satışta, Hizmette, İş 
Hayatında Etkili İletişim Semineri” gerçekleştirildi.

Gerçekleştirilen seminere, SATSO Meclis Üyeleri, 
Meslek Komitesi Başkanları ve Üyeleri, Komisyon 
Başkanları ve üyeleri, Kadın Girişimciler Kurulu 
Başkan ve üyeleri, ile firma temsilcileri iştirak etti.

Seminerde konuşan Adnan Erbaş; “Bir personel 
çalıştığı kurumun değerini bilmeli ve bu değere 
göre davranışlarını belirlemelidir. Günümüz 
müşterisi bekletilmeye tahammül edemiyor ve eş 
zamanlı olarak talebinin hemen karşılanmasını 
istiyor ki artık hizmet sektöründe ‘’bekletmek’’ 
diye bir kavram da yok. Ne söylediğinizden çok 
nasıl söylediğiniz önemlidir. Beden dilindeki en 
küçük detaylara dikkat etmek bile müşterinizin siz 
ve kurumunuz hakkında olumlu görüşüne fayda 
sağlayabilmektedir.” dedi.

Katılımın oldukça yoğun olduğu seminer, soru-
cevap bölümünün ardından sona erdi.

TÜRK İHRACATÇILARA AVRUPA 
YOLUNDA “AMAZON” DESTEĞİ

“SİZİ ÖN PLANA ÇIKARACAK ŞEY 
İLETİŞİM BECERİLERİNİZDİR”
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Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası (SATSO), Türkiye Küçük 
ve Orta Ölçekli İşletmeler 
Serbest Meslek MESUPLARI 
VE Yöneticileri Vakfı (TOSYÖV), 
Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri 
Geliştirme ve Destekleme İdaresi 
Başkanlığı (KOSGEB) VE Kredi 
Garanti Fonu (KGF) işbirliği ile 
“KOBİ’lere Girişimcilere Sağlanan 
Destekler ve Finans Olanakları” 
konulu bilgilendirme semineri 
gerçekleştirildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen programa 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi 
Nayir başta olmak üzereTOSYÖV 
Başkanı Şerafettin Nezih Kuleyin, 
Başkan Yardımcısı Osman Deveci, 
20. Dönem Denizli Milletvekili 
ve KOSGEB Eski Başkanı Hilmi 
Develi, Kocaeli Ali Kahya OSB 
ve TOSYÖV Eski Başkanı Yalçın 

Sönmez, KOSGEB ve TOSYÖV 
Başkan Yardımcısı Ahmet Akdağ, 
Denizbank KOBİ Bankacılığı 
Grubu Genel Müdür Yardımcısı 
Murat Kulaksız,SATSO Disiplin 
Kurulu Başkanı Erol Öztürk 
Hacıeyüpoğlu,  SATSO Yönetim 
Kurulu ve Meclis Üyeleri, KOBİ 
ve Girişimcilere destek sağlayan 
kuruluşların temsilcileri, çok 
sayıda ilgili SATSO üyesi firma 
temsilcileri ile basın mensupları 
iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “KOBİ’lerimizin 
verdiği katkılar ile her zaman 
daha fazla desteği hak ettiklerini 
düşünüyoruz. Biz SATSO olarak 
üyelerimizin hem uluslararası 
ticaret, hem de üretim anlamında 
gelişmelerine katkı sağlamak 
adına faaliyetlerimizi durmaksızın 

yürütüyoruz.” ifadelerini kullandı.

TOSYÖV Başkanı Şerafettin Nezih 
Kuleyin, “Ülke ekonomimizin 
büyük bir çoğunluğu KOBİ’lerden 
oluşmakta ve onları görmezden 
gelmemiz olanaksızdır. TOSYÖV 
olarak KOBİ’lerimizin karşılaştığı 
tüm zorluklara karşı çözüm 
üretmek için çalışıyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Denizbank KOBİ Bankacılığı 
Grubu Genel Müdür Yardımcısı 
Murat Kulaksız, “KOBİ’lerimizi 
uygun maliyetle finansmana 
ulaşmaları çok önemlidir. Bizler 
KOBİ’lerimizin desteğe daha 
kolay ve rahat ulaşması için 
çalışmaya devam edeceğiz.” 
dedi.

KOSGEB ve TOSYÖV Başkan 
Yardımcısı Ahmet Akdağ, 
“KOBİ’lerimiz istihdamın yüzde 
74,4’ünü, cironun yüzde 

“KOBİ’LERİMİZ DAHA FAZLA DESTEĞİ HAK EDİYOR”
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64,4’ünü, yatırımların yüzde 
58,3’ünü, ihracatın yüzde 
55,4’ünü, katma değerde 52,5’ini 
karşılıyor. KOSGEB olarak başta 
girişimcileri ve kurmuş oldukları 
KOBİ’leri destekliyoruz. Atılacak 
her adım ülke ekonomimize 
artı bir değer katacaktır.” diye 
konuştu.

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir, 
“Ekonomimizin ileriye gitmesinde 
büyük katkısı olan KOBİ’lerimize 
daha da destek olmak çok önem 
arz eden bir konudur. KOBİ’lerimiz 
üretimde, ihracatta, istihdamda 
yadsınamaz ağırlığa sahiplerdir.” 
ifadelerini kullandı.

iki oturumda gerçekleştirilen 
panelin moderatörlüğünü 20. 
Dönem Denizli Milletvekili ve 
KOSGEB Eski Başkanı Hilmi Develi 
yaptı. Panelin ilk oturumunda 
Denizbank İstanbul Anadolu-2 
Bölge Müdürü Yasemin Önenç, 
“Denizbank’ın KOBİ’lere Yönelik 
Bankacılık Faaliyetleri”, Türk 

Eximbank Gebze Şube Müdürü 
Zekeriya Karadayı, “Eximbank’ın 
KOBİ’lere Sağladığı İhracat Kredi 
ve Sigorta Destekleri, KGF A.Ş. 
Sakarya Şube Müdürü Osman 
Murat Kıcıman, “KGF A.Ş.’nin 
KOBİ’lere Yönelik Kredi-Finans 
Destekleri” ve Logo Yazılım 
Türkiye Satış Müdürü Cem 
Cengiz Yılmaz, “Logo Yazılımın 
KOBİ’lerin Dijitalleşmesine 
Yönelik Faaliyetleri” konularında 
katılımcılara bilgiler aktardılar. 

Panelin ikinci oturumunda 
ise; TİM Strateji, İnovasyon ve 
Girişimcilik Şube Şefi Meltem 
Demirtaş, “TİM’in KOBİ’lerin 
İhracata Açılmasına Yönelik 
Faaliyetleri”, TOSYÖV Genel 
Sekreteri Dr. M. Cevdet Baykal, 
“KOBİ’lere Yönelik İhracat ve 
Yatırım Destekleri”, KOSGEB 
Sakarya Müdürü Onur Kurtçu, 
“KOSGEB Destekleri” ve TEYDEB-
MAKİTEG Bilimsel Programlar 
Başuzmanı Oğuz Özbay, 
“TÜBİTAK – TEYDEB’in KOBİ’lere 

Sağladığı Destekler” konularında 
katılımcıları bilgilendiler. 

Verimli geçen program soru-
cevap bölümünün ardından sona 
erdi. 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası (SATSO), Alibaba.com ve 
Sakarya Üniversitesi iş-birliği 
ile “Alibaba.com ile E-Ticaret” 
konulu bir seminer programı 
gerçekleştirildi. 

SATSO Ali Coşkun Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirilen 
seminere SATSO Yöne-tim 
Kurulu Başka A. Akgün Altuğ, 
SATSO Meclis Başkan Yardımcısı 
Necmettin Kırık, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Sakarya Üniversitesi Uluslararası 
Ticaret Bölümü Başkanı Doç Dr. 
Hakan Tunahan,Alibaba.com 
Türkiye Temsilcisi Emrah Alp 

Cora, Başoğlu Karavan Yönetim 
Kurulu Başkanı Engin Başoğlu, 
24. Dönem İstanbul Milletvekili 
Faik Tunay, SATSO Meclis üyeleri, 
üye firma temsilcileri ile çok 
sayıda ilgili iştirak etti.

Programın açılış konuşmasını 
gerçekleştiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Biz ekonomide ciddi hedefleri 
olan bir kentiz. Üyelerimize 
ihracatı anlatıp, onları ihracatçı 
yapmak gibi bir süreklilik arz 
eden bir hedefimiz var. Bunu 
tetiklemek adına, Odamızda 
üyelerimizi ihracata teşvik 
edecek seminer ve organi-
zasyonları gerçekleştiriyor 
olmaktan büyük memnuniyet 
duyuyoruz.” ifadelerini kul-landı.

Alibaba.com Türkiye Temsilcisi 
Emrah Alp Cora, “E-ticaret, 
Türkiye’de artıyor fakat olması 
gereken yerde henüz değil. Ülke 
olarak sınır ötesi ticarette daha 
büyük ham-leler yaparak, her 
işte olduğu gibi ilgi ve zaman 
ayırmamız gerekiyor.” dedi.

Başoğlu Karavan Yönetim 
Kurulu Başkanı Engin Başoğlu, 
“2014 yılında Aliba-ba.
com’a ürünlerimizin bilgilerini 
yüklemeye başladık. Tüm 
kıtalara ulaşabilen ürün-lerimiz 
var. Artık fuarlara katılma ihtiyacı 
duymuyoruz. Çünkü Alibaba.
com sayesin-de 7/24 açık fuar 
alanlarına sahip olmaktayız.” 
dedi.

Sakarya Üniversitesi Uluslararası 
Ticaret Bölümü Başkanı Doç. 
Dr. Hakan Tu-nahan, “Her şey 
iyiyken ihracat yapmak çok 
kolaydır. Mühim olan stratejik 
düşünüp doğru hedefe, doğru 
adımlarla ilerleyebilmektir. 
Profesyonel olarak ilerlemek 
önem-lidir. Başarı için zorlukları 
da göze almak gerekir.” dedi.

Verimli geçen seminer soru-
cevap bölümünün ardından 
sona erdi.Seminerin ardın-dan 
Alibaba.com tarafından kurulan 
stantta firma temsilcileri ile ikili iş 
görüşmeleri gerçekleştirildi. 

E- TİCARETTE BİR ÖRNEK DAHA SAKARYALI FİRMALARA ANLATILDI: ALİBABA.COM
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda 2020 yılı 
için planlanan eğitim takvimi kapsamında üyelere 
yönelik “Stratejik İnsan Kaynakları Yönetimi” 
eğitimi düzenlendi. 

SATSO ve Türkiye Kalite Derneği (KALDER) işbirliği ile 
düzenlenen eğitim, KALDER eğitmenlerinden Tamer 
Tok gözetiminde ve üye firma temsilcilerinin katılımı 
ile gerçekleştirildi. Eğitimdeki sunumunda Tamer 
Tok;“ İnsan kaynaklarının uygulayacağı stratejiyi 
iyi belirleyebilmesi, şirketin refahı açısından büyük 
önem taşımaktadır. Günümüzde şirketlerin ayakta 
durabilmeleri ve rekabetçi avantaj kazanabilmeleri, 
sahip oldukları nitelikli insan kaynaklarına ve 
bu kaynakları ellerinde tutabilme seviyelerine 
bağlıdır.” dedi.

Eğitimde ayrıca, katılımcılarda öz farkındalık 
oluşturmaya yönelik anket çalışmaları 
gerçekleştirildi ve karşılıklı soru – cevap bölümünün 
ardından eğitim sona erdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
çalışmalarını yürüten, çoğunluğunu sağlık, temizlik 
ve kozmetik ürünleri ticaretinde faaliyet gösteren 
firma temsilcilerinin oluşturduğu 15. Meslek Komitesi 
öncülüğünde, Yeni Koronavirüs ve Artmış/Artırılmış 
Endişelerimiz konulu seminer gerçekleştirildi.

Sakarya Üniversitesi Tıp Fakültesi Mikrobiyoloji ve 
Tıbbi Viroloji Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. Mustafa 
Altındiş’in sunumuyla SATSO Toplantı Salonu’nda 
gerçekleştirilen seminere SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 15. Meslek Komitesi 
Başkanı Davut Acunman, Başkan Yardımcısı 
Mustafa Sencer Deniz,  Meslek Komitesi’nden 
Meclis Üyeleri; Ercan Başnuh ve  Ekrem Seçgin, 
Seçkin Sandıkyapan ile Komite Üyesi Özer Durmuş,  
çok sayıda ilgili iştirak etti. 

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
15. Meslek Komitesi Üyesi Ercan Başnuh, tüm 
dünyanın gündeminde olan Korona Virüs hakkında 
yanlış bilgilenmeyi ve fikirlere kapılmayı önlemek 
amacıyla söz konusu semineri düzenlediklerini 
belirterek toplantının endişeleri azaltacağını ve 
insanları bilinçlendireceğine inandıklarını dile 
getirdi. 

Prof. Dr. Mustafa Altındiş, “Mevcut Korona Virüsü 
daha çok solunumla yani damlacık aktarımı 
yoluyla bulaşan virüs partikülleri dokunduğumuz 
her noktada bulunabilir. Öksürürken ve hapşırırken 
ağzımızı bir peçete yardımı ile kapatmak, ellerimizi 
sabun aracılığıyla sık sık yıkamak alabileceğimiz 
önlemlerin başında gelmektedir. Bu enfeksiyonda 
temel bulgu ateştir. Sonrasında ise nefes darlığı, 
yorgunluk, kuru öksürük gelmektedir. Soğuk 
ortamlar virüsün çoğalmasında büyük etken. Bu 
sebeple sıcak ortamlar ve sıcak içecekler tercih 
edilmelidir.” ifadelerini kullandı.

SATSO’DA STRATEJİK İNSAN 
KAYNAKLARI YÖNETİMİ EĞİTİMİ

KORONAVİRÜS’TEN KORUNMA 
YOLLARI SATSO’DA ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası üyelerinin Yeni Tip 
Koronavirüs (Kovid-19) salgını dolayısıyla hayata 
geçirilen Nefes Kredisi Kapsamında SATSO ve 
DenizBank arasında protokol imzalandı.

Söz konusu imza töreni; Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ev 
sahipliğinde, Denizbank İstanbul Anadolu-2 Bölge 
KOBİ Satış Müdürü Yakut Burak Yeşilmen, Adapazarı 
Şubesi Müdürü Mehmet Arıcı, Erenler Şube Müdürü 
M. Çağlar Camkıran’ın katılımı ile gerçekleştirildi. 

TOBB, KGF ve Denizbank iş birliği kapsamında; 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne bağlı oda ve 
borsa üyesi olan ve yıllık cirosu 25 Milyon TL’nin 
altında olan KOBİ’lere özel, 2020 yılında 6 ila 8 ay 
süreyle anapara ve faiz ödemesiz, 2021 yılında ise 
aylık ödemeli 12 eşit taksitli ve yüzde 7,5 yıllık faiz 
oranıyla Nefes Kredisi sunulacak. 

Protokol imza töreninde konuşan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,“İş dünyamızın 
nefes almakta zorlandığı bir dönemde gelen bu 
destek bizler için çok önemli. Nefes kredisinin 
ekonomik mücadele veren KOBİ statüsündeki 
tüm üyelerimize ciddi katkı sunacağını temenni 
ediyoruz.” ifadelerini kullandı.  

Denizbank İstanbul Anadolu-2 Bölge KOBİ Satış 
Müdürü Yakut Burak Yeşilmen ise “2017 ve 2018 
yıllarında olduğu gibi bu yıl da üçüncüsü tesis 
edilen Nefes Kredisi projesinde finansman ihtiyacı 
olan KOBİ’lerimiz için var gücümüzle çalışacağız. 
Yağmurlu havada şemsiyeyi kapatmıyor, 2020 
yılında bir kez daha KOBİ’lerimizin yanında olmaktan 
gurur duyuyoruz” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, üyelerini sürecin 
getirdiği yeni dünya düzenine hazırlamak ve yeni 
küresel rekabete kanalize etmek için çalışmalarına 
hızla devam ediyor.  

Türkiye Kalite Derneği tarafından düzenlenen 
ve KALDER eğitmenlerinden Birden Tuluğ 
Siyahi gözetiminde video konferans eşliğinde 
gerçekleştirilen ‘4 Adımda Dijital Dönüşüm Kendi 
Kendini Nasıl Finanse Eder?’ başlıklı eğitime SATSO 
üyeleri tarafından yoğun ilgi gösterildi.

Eğitmen Birden Tuluğ Siyahi “Dünyanın bir gerçeği 
olarak dijital dönüşüm kavramı her geçen gün 
gelişmeye ve yayılmaya devam ediyor. Günümüz 
ihtiyaçları bunu gerektiriyor ve müşteriler 
firmalardan bunu talep ediyor. Firmalara dijital 
dönüşüm konusunda faydaların aktarılması 
gerekiyor. Nereden başlamak ve nasıl devam etmek 
gerektiği konusunda daha çok bilgi verilmelidir. “ 
ifadelerini kullandı.

Eğitmen Birden Tuluğ Siyahi, eğitim sırasında ve 
sonrasında katılımcıların sorularını cevapladı.

NEFES KREDİSİ’NDE İMZALAR 
ATILDI

DİJİTAL DÖNÜŞÜM ONLİNE 
EĞİTİMLE ANLATILDI 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Beykoz 
Üniversitesi işbirliğiyle “Kısa Çalışma Ödeneği 
ve Covid-19 Sürecinde İş Hukuku” konulu online 
seminer düzenlendi

Söz konusu eğitim, Eski İş Baş Müfettişi Mehmet 
Koçak gözetiminde webinar platformu üzerinden 
gerçekleştirildi. Seminerde Covid-19 süreci ile 
birlikte çalışan ve işverenler tarafından merak 
edilen konular hakkında bilgiler veren Eski İş Baş 
Müfettişi Mehmet Koçak Mehmet Koçak şunları dile 
getirdi: 

“Covid-19 pandemisi maalesef dünyanın çoğu 
ülkesini ekonomik ve sağlık yönünden ciddi anlamda 
etkiledi. Pandemi sürecinde iş yerlerinin çalışma 
şekilleri de kısa sürede değişmek zorunda kaldı. 
Uzaktan çalışma sistemleri daha da etkin kullanılır 
hale geldi. Kısa çalışma ödeneği uygulaması 3 
milyondan fazla başvuru aldı. Son gelişmeler ile 
birlikte kronik rahatsızlıkların kapsamı daraltıldı 
ve bu da çoğu sektörde çalışmaların önünü açtı. 
Bakanlığımızın istihdamın ve ekonominin korunması 
adına verimli projeleri var.” ifadelerini kullandı.

Odamız ile Türkiye Kalite Derneği (KALDER) 
tarafından düzenlenen ve KALDER eğitmenlerinden 
Birden Tuluğ Siyahi gözetiminde video konferans 
eşliğinde ‘4 Adımda Dijitalizasyonla Katma Değer 
Artırma’ başlıklı eğitim gerçekleştirildi. 

Online mesafede gerçekleşen ve SATSO üyeleri 
tarafından yoğun ilgi gösterilen eğitimde eğitmen 
Birden Tuluğ Siyahi, dijitalizasyon konusu hakkında 
katılımcılara detaylı bilgiler verdi. 

Sunumunda konuşan Birden Tuluğ Siyahi “Dijital 
dönüşüm artık büyük firmalardan sonra KOBİ 
statüsündeki işletmeler için de gereklilik arz 
etmektedir. Dijital dönüşüm üretimdeki bakım 
maliyetleri, hata maliyetleri, verim, lojistik, 
stok, işçilik gibi maliyetlerde ciddi anlamda 
düşürmektedir. Yaşanan Covid-19 süreci ile bu 
dijital dönüşüm hız kazanmaya başladı. Rekabette 
ön sıralarda yer almalıyız.   Dijitalizasyon, KOBİ’ler 
için artık en yüksek öncelik olmaktadır.” ifadelerini 
kullandı.

SATSO ÜYELERİNE COVİD-19 
SÜRECİNDE İŞ HUKUKU ONLİNE 
SEMİNERİ

DİJİTAL DÖNÜŞÜMÜN 
AVANTAJLARI ONLİNE EĞİTİM İLE 
ANLATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Sakarya 
Üniversitesi işbirliğinde, Sakarya Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi Dekan Yardımcısı ve Milletlerarası Kamu 
Hukuku Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Dr. Öğrt. Üyesi 
Sezercan Bektaş’ın sunumuyla “ Kişisel Verilerin 
Korunması” hakkında online seminer gerçekleştirildi.

Gerçekleşen seminerde Türk hukukunda kişisel veri 
kavramı, Kişisel verileri işlemenin temel ilkeleri gibi 
birçok konu hakkında ayrıntılı bilgi veren Dr. Öğrt. 
Üyesi Sezercan Bektaş,” Kişisel verilerin işlenmesi 
hukuka ve dürüstlük ilkesine uygun olmalıdır.” 
ifadelerini kullandı.

KİŞİSEL VERİLERİN KORUNMASI 
ONLİNE EĞİTİM İLE ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Dalsey, Hillblom 
and Lynn (DHL) Express işbirliğinde “Pandemiye 
Rağmen Büyümek: DHL ile E-ihracat Fırsatları” 
konulu online seminer gerçekleştirildi.

DHL E-ticaret Proje Müdürü Onur Külçebaş’ın 
sunumuyla webinar platformu üzerinden online bir 
şekilde gerçekleştirilen eğitimde ‘E-İhracat, Tedarik 
Zinciri, Mikro İhracat, E- Ticaret Siteleri ve Covid-19’ 
süreci dönemine özel taktikler gibi birçok konu 
hakkında detaylı bilgiler verildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB Ekonomi 
ve Teknoloji Üniversitesi Sürekli Eğitim Araştırma ve 
Uygulama Merkezi (TOBB ETÜ-SEM) işbirliğinde, Ankara 
Hacı Bayram Veli Üniversitesi Çalışma Ekonomisi 
ve Endüstri İlişkileri Bölümü, İş ve Sosyal Güvenlik 
Hukuku Öğretim Elemanı Pamir Başer gözetiminde 
“İş Sözleşmesinin Kurulması, İşçi ve İşverenin Hak ve 
Borçları Online Eğitimi” gerçekleştirildi.
Sunumunda bilgiler veren Eğitmen Pamir Başer; “İş 
sözleşmesi de işçi ile işveren arasında karşılıklı olarak 
hakların ve sorumlulukların belirlendiği uygulamadır. İş 
sözleşmesi görüşülürken bile bu sözleşmelerin çeşitleri 
ve çeşitli sorumlulukları vardır. İş sözleşmesi ile birlikte 
işçi ve işveren birbirlerine karşı borçlanırlar.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
Pordax Elektronik Ticaret Hizmetleri A.Ş 
ile imzalanan “E-Ticaret ve E-İhracat 
Seferberliği” protokolü ile üyelerine 
yazılım bilişim desteği verecek.

Sakarya Uluslararası Ticareti Geliştirme 
Merkezi (SUTGEM) Projesi kapsamında, 
SATSO üyelerinin uluslararası ticaret 
faaliyetlerine uygun dış pazar 
araştırması, danışmanlık, firmaya 
özel e-ticaret/ e-ihracat sitesi kurulumu gibi destek hizmetler ile ihracat potansiyellerinin artırılması 
hedefleniyor.

Söz konusu protokol imza töreni SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ev sahipliğinde, Yönetim 
Kurulu Üyesi Yılmaz Dünya ve Pordax Elektronik Ticaret Hizmetleri A.Ş Genel Müdürü Mehmet Erdemi’nin 
katılımı ile gerçekleştirildi.

İmza Töreninde konuşan Pordax Elektronik Ticaret Hizmetleri A.Ş Genel Müdürü Mehmet Erdemi: “Bu 
protokol kapsamında 1 yıl boyunca verilecek eğitimler ile SATSO Üyeleri ücretsiz e-ticaret siteleri 
kurabilecek.” dedi. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ; “Google, Facebook, Upay, Akbank, UPS, Alibaba, iyzico, 
Hepsiburada, Amazon gibi e-ticaret/e-ihracat sektöründe birçok ulusal ve uluslararası çözüm ortağının 
sponsor olarak yer aldığı “E-Ticaret ve E-İhracat Seferberliği” kapsamında üyelerimize e-ticaret ve 
e-ihracata yönelik danışmanlık, eğitim ve web altyapı hizmetleri verilecektir. 

 E- TİCARETTE YÜKSELİŞİN 
YOLLARI ONLİNE OLARAK 
ANLATILDI

İŞÇİ İLE İŞVERENİN HAK VE 
SORUMLULUKLARI SATSO’DA 
ANLATILDI

SATSO, ÜYELERİ İÇİN “E-TİCARET VE 
E-İHRACAT SEFERBERLİĞİ” BAŞLATIYOR
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası işbirliğinde 
TÜBİTAK Teknoloji ve Yenilik Destek Programları 
Başkanlığı (TEYDEB)’in açmış olduğu “Siparişe 
Dayalı AR-GE Projeleri için KOBİ Destekleme 

Çağrısı” kapsamında SATSO üyelerine yönelik bir 
bilgilendirme webinarı gerçekleştirildi.

Söz konusu online tanıtım toplantısı, TÜBİTAK 
Bilimsel Programlar Başuzmanı Oğuz Özbay 
gözetiminde gerçekleştirildi. Özbay; “Belirli 
prosedürlere tabi olan çağrı kapsamında, projelerin 
kabul edilen bütçelerinin toplamı en fazla 30 milyon, 
proje bütçe üst sınırı 2.5 milyon lira olacaktır. Proje 
ile birlikte AR-GE ile geliştireceği ve potansiyel 
müşterisi de hazır bir durumda olan yenilikçi 
ürünlerin ticarileştirilmesine imkan sunulacak. 
Mevcut müşteri potansiyeli ve tüketici ihtiyaçlarını 
iyi bilen, katkı sağlayacağından emin olan ve AR-
GE konusunda gelişme gösterebileceğini düşünen 
KOBİ’lerimiz için bu çağrı çok uygun olacak, 
ülkemize de ciddi katkı sunacaktır.” ifadelerini 
kullandı.

SATSO tarafından TOBB Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi İşletme Bölümü Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Atılım Murat moderatörlüğünde üyelere yönelik 
“ Kriz Döneminde Yatırım Araçlarının Seçimi 
Ve Portföy Yönetimi “ konulu online seminer 

gerçekleştirildi.

Doç. Dr. Atılım Murat gerçekleştirdiği sunumda 
Türkiye’nin yeni ekonomik düzeni, yatırımlarda 
dikkat edilmesi gerekenler, gibi konularda 
katılımcılara ayrıntılı bilgiler aktararak şunları 
belirtti;  “2013 yılında yabancı yatırımcıların 
Türkiye’de tuttukları hisse senedi ve tahvilleri 156 
milyar dolar seviyelerindeydi. Bugün baktığımızda 
bu 28 milyar dolar seviyelerine kadar inmiş durumda. 
2013 yılında yabancı yatırımların çok fazla olduğu 
zamanlarda dolar 1.8 TL seviyelerindeydi. 2013 
yılından bu yana yerli yatırımcının dolar ihtiyacı ve 
dolar yatırımları sürekli arttı. Ağustos 2018 yılından 
beri yerlilerin dolar alımı sürekli artmakta ancak 
satışı aynı oranda artış göstermemektedir. Son 
1,5 yılda inşa ettiğimiz bir düzen var ve işlemeye 
devam ediyoruz. Bir çıkış yakalamak için İthal 
ikameci modele geçmeliyiz. İthal ettiğimiz ürünlerin 
hangisini üretebiliyoruz bunları belirlemeliyiz. 

KOSGEB, KOBİGEL-KOBİ Gelişim Destek Programı 
kapsamında 2020 yılı içerisinde ilk proje teklif çağrısını 
gerçekleştirdi. 

 “İmalat Sanayinde Dijitalleşme” temalı proje çağrısı 
ile yerli ve yetkin teknoloji geliştiricisi KOBİ envanterini 
genişletilmesi ve imalat sanayi KOBİ’lerinin, yerli 
teknoloji geliştiricilerle işbirliği öncelikli olmak 
üzere dijitalleştirilmiş iş süreci sayısının arttırılması 
hedefleniyor. 
Online seminerde konu ile ilgili ayrıntılı sunum 
gerçekleştiren İl Müdürü Kurtçu, “ KOSGEB olarak 
2 farklı alanda yılın ilk çağrısını gerçekleştiriyoruz; 
Birinci Destek çağrımız ile teknoloji geliştiren veya bu 
teknolojileri üretim süreçlerinde kullanan KOBİLERİN 
sayısını artırmayı amaçlıyoruz.  İkinci Destek çağrımız 
ile de bu teknolojileri geliştiren veya üreten değil, bu 
teknolojileri üretim süreçlerinde kullanan firmaları 
destekliyoruz. .” ifadelerini kullandı. 

TÜBİTAK SATSO ÜYESİ KOBİ’LERİN 
AR-GE PROJELERİNE DESTEK 
OLACAK 

DOĞRU YATIRIM ARAÇLARININ 
SEÇİMİ ONLİNE OLARAK ANLATILDI

SATSO ÜYESİ ÜRETİCİ 
KOBİ’LER KOBİGEL PROJESİ İLE 
DİJİTALLEŞMEYİ SÜRDÜRÜYOR
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Sakarya Uluslararası Ticareti Geliştirme Merkezi 
(SUTGEM) Projesi kapsamında SATSO üyelerinin 
uluslararası ticaret faaliyetlerini geliştirerek 
e-ticaret ve e-ihracat platformlarında söz sahibi 
olmalarını sağlamak adına “E-Ticaret Seferberliği 
Eğitim Programı” konulu bir online eğitim 
gerçekleştirildi.

SATSO üyelerinin online katılımı ile 2 gün süren 
eğitimde; e-ticaret ile e- ihracat sitesi kurulumu 
ve alt yapısı, ödeme ve kargo sistemleri, iletişim ve 
reklam danışmanlığı, yazılım hizmetleri gibi birçok 
konuda eğitmenler tarafından ayrıntılı bilgiler 
aktarıldı.

Eğitmen Emre Erdemi; “E- ticaret için doğru 
platformları kullanarak doğru pazara hitap etmek 
gerekiyor. Tedarik sürecini iyi yöneterek hızla 
yükselebilirsiniz” dedi. 

Eğitmen Bora Önalan; “E-ticarette geleneksel 

ticaretten çok daha fazla kişiye aynı anda hizmet 
etme şansı bulunmaktadır. Elimizdeki tüm ürün 
çeşidini müşterilerimize aynı yerde sunabiliyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Eğitmen Kerem Aktaş; “Artık e-ticaret ve reklamlar 
tüketicilere evlerinin her odasında ulaşabiliyor. Bu 
bakımdan pazarlama stratejileri ciddi bir değişim 
gösterdi.” diye konuştu. 

Eğitmen Şeraffetin Çallak “E-Ticarette kullanılan 
ödeme sistemlerinde aylık 1 milyar liralık işlem 
yapılmaktadır. Artık birçok ödeme sistemi devreye 
girmiş durumda. Ticareti kolaylaştırmak adına 
gelişmeye de devam ediyorlar.” diye konuştu. 

Eğitmen Kazım Utangan; “Artık e-ihracat ve 
e-ticareti kolaylaştırmak adına gümrük ve 
kargo işlemleri kolaylaştırılarak basit hale 
getirilmiştir. Kargo işlemlerinde de 1 gün gibi kısa 
bir sürede ülkemizden Amerika’ya bile gönderinizi 
ulaştırabiliyoruz.” dedi. 

Eğitmen Fatih Çelik, “E-ticaret/E-İhracat Paket 
Açılımı ve Anlatımı” konusunda bir sunum 
gerçekleştirerek web sitesinin nasıl açılacağı, 
tasarımlar, web sitesinin satışa hazırlanması, ürün 
ekleme, gibi birçok konuda yapılması gerekenleri 
paylaştı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB 
Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi Sürekli Eğitim 
Araştırma ve Uygulama Merkezi (TOBB ETÜ-
SEM) işbirliğinde “BARTER (Takas) Sistemi Online 
Eğitimi” gerçekleştirildi. SATSO üyesi firma 
temsilcilerinin katılımı ile webinar platformu 
üzerinden gerçekleştirilen eğitimde Ankara Yıldırım 
Beyazıt Üniversitesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ayhan 
Kapusuzoğlu, gerçekleştirdiği sunumunda Barter 
sisteminin tanımı, kapsamı ve türleri ile temel 
kavramları, sistemin gelişim, çalışma şekilleri gibi 
birçok konuda bilgiler aktardı. 

Barter sisteminin para olmadan bir hizmet ya da bir 
ürün karşılığında yapılan takas sisteminin olduğunu 

belirten Kapusuzoğlu, takas uygulamasının çok eski uygarlıklar tarafından kullanılarak günümüze kadar 
ulaştığını ifade etti. Günümüzde değişik sektörlerde değişik takas sistemleri kullanıldığını ve her sektörün 
ilişkili olduğu takas konusu olduğunu dile getirdi. 

Eğitimin sonunda katılımcıların konuyla ilgili soruları cevaplandırıldı.

SATSO ÜYELERİNE YÖNELİK E-TİCARET 
SEFERBERLİĞİ EĞİTİMLERİ BAŞLADI

BARTER (TAKAS) SİSTEMİNİN 
GELİŞİMİ ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, üyelerinin sosyo-
ekonomik yetkinliklerini artırmaya yönelik 2020 yılı 
içerisinde planlanan eğitim takvimi kapsamında 
çalışmalarına devam ediyor.

Bu bağlamda Odamız ve TOBB Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi Sürekli Eğitim Araştırma ve Uygulama 
Merkezi (TOBB ETÜ-SEM) işbirliğinde “KOBİ’lerin 
Finansman Kaynaklarına Erişimi” konulu webinar 
platformu üzerinden bilgilendirici bir online eğitim 
gerçekleştirildi.

Prof. Dr. Ramazan Aktaş’ın sunumu ve SATSO 
üyelerinin katılımıyla gerçekleştirilen eğitimde 
finansal kaynak bulmanın önemi, finansman 
ihtiyacının nedenleri, kaynak çeşitleri ve yatırımcılar 

gibi birçok konuda bilgiler verildi. Prof. Dr. Ramazan Aktaş, “ KOBİ’lerimiz ülke ekonomisinin yüzde 99’luk 
dilimini oluşturuyorlar ve bu da neredeyse ekonominin tamamı demektir. İşletmeler kurulma, büyüme, 
yeni pazarlara açılma, faaliyetlerini genişletme gibi birçok süreçte yeni finansman kaynağına ihtiyaç 
duymaktadırlar. KOBİ’ler finansman ihtiyacını nasıl giderebileceğinin planlarını yapmalılardır.” ifadelerini 
kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Sakarya İl Afet 
ve Acil Durum Müdürlüğü işbirliğinde afetlere yönelik 
yapılması gerekenler hakkında “Temel Afet Bilinci” 
başlıklı online eğitim gerçekleştirildi.

SATSO üyelerinin katılımı ve Sakarya İl Afet ve Acil 
Durum Müdürü Hüseyin Kaşkaş’ın sunumu ile Webinar 
platformu üzerinden gerçekleştirilen eğitimde afet 
yönetiminin öncesinde, sırasında ve sonrasında 
yapılması gerekenler, afetlerin Sakarya’daki etkileri 
gibi birçok konuda bilgiler verildi.

İl Müdürü Hüseyin Kaşkaş “Afet bilinci, sadece 
kurumların, devletin değil, tüm halkın hazırlanması 
gereken bir süreçtir. Sakarya’ya baktığımızda 
dünyanın en tehlikeli fay hatlarında biri olan Kuzey 

Anadolu Fay hattının üzerinde konumlanmış bir vaziyettedir. Her zaman afet olarak en başta deprem, sel, 
heyelan benzeri olayları görsek de yaklaşık 8 ay önce hayatımıza giren covid-19 salgını da küresel bir 
afettir.” ifadelerini kullandı.

Covid-19 salgınının yayılmasına yönelik tedbirler 
kapsamında Kamu Kurum ve Kuruluşlarında 
çalışanlar ve ziyaretçi girişlerinde kullanılmaya 
başlanan HES (Hayat Eve Sığar) Kodu bildirme ve 
sorgulama zorunluluğu uygulaması, Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odasında da uygulanmaya başladı. 

Söz konusu uygulama ile SATSO hizmet binasına 
girişte üyeler, çalışanlar ve ziyaretçilerden HES kodu 
sorgulaması yapılacak.  HES kodu, Hayat Eve Sığar 
mobil uygulamasından, e-devlet ya da SMS ile temin 
edilebilecek.

SATSO ÜYESİ KOBİ’LER İÇİN 
FİNANSMAN KAYNAKLARI 
ONLİNE EĞİTİMİ

ÜLKEMİZ AFET 
MÜDAHALESİNDE BAŞARILI

SATSO’DA HES KODU DÖNEMİ BAŞLADI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Türk Patent ve Marka Kurumu işbirliği ile “Temel Düzey Marka, Patent 
ve Faydalı Model” eğitimi gerçekleştirildi. 

Türk Patent ve Marka Kurumu Başkanı Prof. Dr. Habip Asan; “Uluslararası patent başvurularında 2019 
yılındaki %47 artış ile dünyada en fazla artış gösteren ülkeyiz. Sakarya’ya baktığımızda 2019 yılında 
ülkemizde, 1035 marka başvurusu ile 17’nci, 167 patent başvurusu ile 8’nci ve 41 faydalı model başvurusu 
ile 12’nci sırada yer almaktadır.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ise; “Sakarya’nın marka ve patent konuları ile ilgili uzun 
yıllardır çalışmalar yapıyoruz. Odamızın “SATSO”, “Şifremiz54” ve “Fikir Sepeti” olmak üzere 3 adet marka 
tescili bulunmaktadır. Sakarya olarak 2 tane tescilli, 8 tane de başvuru süreci devam eden coğrafi işaret 
tescili bulunmaktadır.” ifadelerini kullandı.

Devam eden eğitimde Sınai Mülkiyet Uzmanı Semih Saraç; patent ve faydalı model kavramı gibi birçok 
konuda katılımcıları bilgilendirdi. 

Sınai Mülkiyet Uzmanı Serhat Dündar ise; marka kavramı, marka türleri ile marka başvurusu ve tescil 
süreci gibi birçok konuda katılımcılara bilgiler verdi.

MARKA, PATENT VE FAYDALI MODEL’İN TEMELLERİ 
SATSO’DA ANLATILDI 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Sakarya 
Üniversitesi işbirliğinde, “Kişisel Verilerin Korunması” 
konulu online seminer gerçekleştirildi.

SAÜ Hukuk Fakültesi Dekan Yardımcısı ve 
Milletlerarası Kamu Hukuku Anabilim Dalı Öğretim 
Üyesi Dr. Sezercan Bektaş gerçekleştirdiği 
sunumda;“  Kişisel verilerin değeri, gizliliği kanunlar 
çerçevesinde koruma altına alınmaya devam ediyor. 
6698 sayılı Kişisel Verilerin Korunması Kanunu, 
kişisel verilerin hukuka ve dürüstlük ilkesine uygun 
bir şekilde işlenmesine imkan getirmiştir.” ifadelerini 
kullandı.

SATSO’DAN ÜYELERE KVKK 
EĞİTİMİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile TOBB Ekonomi ve Teknoloji Üniversitesi Sürekli Eğitim Araştırma ve 
Uygulama Merkezi (TOBB ETÜ-SEM) işbirliğiyle SATSO Üyelerine yönelik “Pandemi Döneminde İş Yaşamında 
İnsan İlişkileri ve Etkili İletişim Eğitimi” düzenlendi.

Dr. Cengiz Tavukçuoğlu’nun sunumuyla online platformda gerçekleştirilen eğitime SATSO Başkanı A. 
Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis Üyeleri ve çok sayıda SATSO üyesi katılım gösterdi. 

SATSO üyelerine aktardığı bilgileri sunumlarla destekleyen Dr. Tavukçuoğlu eğitimde şunları dile getirdi; 
“Pandemi kısa sürede tüm alışkanlıklarımızı değiştirdi. Maske takmak zorunlu hale geldi ve bu süreç 
bizlerin iletişim sürecinde bildiklerimizi değiştirmemiz zorunda bıraktı. Yüzyıllardır belli bir kesim tarafından 
kullanılan uzaktan selamlaşma hareketleri yeniden toplum tarafından kullanılmaya ve revaçta olmaya 
başladı. ” ifadelerini kullandı.  

Sunumunun devamında sözsüz iletişim biçimleri, hareketler ile iletişim gibi konularda da bilgi veren Dr. 
Tavukçuoğlu eğitim sonunda SATSO üyelerinin sorularını cevapladı. 

PANDEMİ DÖNEMİNDE İŞ HAYATINDA ETKİLİ 
İLETİŞİMİN YOLLARI SATSO’DA ANLATILDI
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ULUSLARARASI 
TİCARET



ÜRETEN SAKARYA DÜNYANIN DİKKATİNİ 
ÇEKİYOR
ÜRETEN SAKARYA DÜNYANIN DİKKATİNİ 

Monheim Am Rhein Belediye Başkanı Daniel Zimmermann SATSO’da

Söz konusu ziyarete SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yüksel Avşar, Yurtdışı İş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali İhsan Güneş’in yanı sıra 
Belediye Başkanı Daniel Zimmermann’a eşlik eden 
heyet iştirak etti.

Başkan Zimmermann’ı ağırlamaktan memnuniyet 
duyduklarını belirten SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya’yı tanıttığı konuşmasında 
şunlara değindi: “Sakarya hem sanayisiyle hem 
de tarımsal üretimiyle ülkemizde dikkat çeken 
ve yatırımlar için gözde bölgelerden biridir. 9 
adet Organize Sanayi Bölgemiz ve bu bölgelerde 
istihdam edilen 200 bin çalışan mevcut. 6 milyar 
dolarlık ihracatımız var. Ayrıca, ihracatın ithalatı 
karşılama oranı yüzde 178 civarındadır. BU da üretim 
şehri olduğumuzun önemli bir işaretidir.” ifadelerini 
kullandı.

Ziyarette konuşan, Monheim Am Rhein Belediye 
Başkanı Daniel Zimmermann, Türkiye ile ilişkilere 

verilen öneme vurgu yaparak, “Türkiye ile ticari 
ilişkileri artırmak, sadece büyük yatırımcılar 
değil küçük ancak işlevsel bakımdan katkı 
sağlayan tüm fi rmalara kapımız her zaman açık.” 
ifadelerini kullandı. Ziyaretin devamında Başkan 
Zimmermann’a eşlik eden heyet, Monheim şehrinde 
gerçekleşen Business Center Projesi hakkında 
bilgilendirme sunumu gerçekleştirdiler. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, Monheim Am Rhein Belediye Başkanı Daniel 
Zimmermann’ı SATSO makamında ağırladılar. 



SAATSO GAGAVUZYA ÖZERK YERİ 
CUMHURBAŞKANI İRİNA VLAH’I KONUK ETTİ
SAATSO GAGAVUZYA ÖZERK YERİ 

Sakarya iş dünyasına Gagavuzya’dan Davet

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş’in ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen programa SATSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu 
Üyesi Bünyamin Müftüoğlu, Mevzuat Komisyonu 
Başkanı Hayrettin Kovacıoğlu, Meclis Üyeleri; 
Nihat Cinoğlu ve Ahmet Çubuk, Sapanca Belediye 
Başkanı Özcan Özen, Gagavuzya Dış İşleri Bakanı 
Vitaliy Vlah, Yatırım Bakanı İvan İvançev, Kazayak 
Belediye Başkanı Anatoly Uzun, Milletvekili İvanna 
Köksal, Moldova Ankara Büyükelçisi Dmitriy Kroytor, 
Moldova Derneği Başkanı Rafet Köksal, TDMMB Dış 
İlişkiler Başkanı Mustafa Araç iştirak etti.

Programda konuşan SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, “İlimiz sürekli gelişiyor ve dünyada dikkat 
çekiyor. Gagavuzya ile ticari, ekonomik, bilimsel, 

teknik, kültürel bağların genişletilmesine yönelik 
işbirliği çalışmalarını da önemsiyoruz.” ifadelerini 
kullandı.

Gagavuzya Özerk Yeri Cumhurbaşkanı İrina Vlah 
konuşmasında; “Türkiye, ülkemize birçok desteği 
olan ülkelerin başında gelmektedir. Türkiye ile 
işbirliği ve ticari ilişkiler olduğu kadar kültür 
birliğimiz de var. Kapılarımız Türk yatırımcılara her 
zaman açıktır.  ”  dedi.

Programın devamında Yatırım Bakanı İvan İvançev, 
Gagavuzya’nın sosyo ekonomik yapısı, mevcut 
işgücü durumu, yatırım avantajları, ağırlıklı 
sektörler, serbest ekonomi bölgeleri hakkında 
bilgileri aktardı. 



SAKARYA VE ABD EKONOMİK İLİŞKİLERİ 
GÖRÜŞÜLDÜ
SAKARYA VE ABD EKONOMİK İLİŞKİLERİ 

Amerika BaşkonsolosuSATSO’yu Ziyaret Etti

Söz konusu ziyarete Başkonsolos Darnell ve 
heyetinin yanı sıra, SATSO Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, Yurtdışı İş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali İhsan Güneş ve Komisyon 
Üyeleri, Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Behlül Bayrak, Genç Girişimciler Kurulu 
Başkanı Mertcan Korkmaz ve 24. Dönem İstanbul 
MilletvekiliFaik Tunay iştirak etti.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren SATSO 
Yönetim Kurulu Başkan A . Akgün Altuğ, “ Sakarya, 
hem sınai hem de zirai anlamda üreten, istikrarlı bir 
şekilde büyüyen ve Türkiye’nin en büyük şehirlerine 
giden yolların kesiştiği oldukça önemli jeopolitik 
konuma sahip bir şehirdir. Şehrimizin her geçen gün 
daha da büyüyüp gelişmesi tüm dünyanın dikkatini 
çekmeye devam etmektedir. “ ifadelerini kullandı.

Sakarya’yı ve Sakarya Ticaret Odası’nı ziyaret 
etmekten memnuniyet duyduğunu belirten Amerika 
Başkonsolosu Daria Darnell, “ Sakarya çok büyük 

ve gelişmiş bir şehir olarak dikkat çekiyor. Bizler 
Amerika Birleşik Devletlerinden bu şehre yatırım 
yapmak isteyen fi rmalar ile Sakarya’dan bizim 
ülkemize yatırım yapmak isteyen fi rmalar arasında 
bir köprü oluşturmak istiyoruz. Bizler daha çok 
Amerikan yatırımının bu şehirde ve ülkenizde aktif 
olmasını umuyoruz.” diye konuştu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Amerika Başkonsolosu 
DariaDarnell, Ticaret Konsolosu John Coronado ve 
beraberindeki heyeti makamında ağırladı.



SAKARYA YABANCI YATIRIMCILARIN 
DİKKATİNİ ÇEKEN BİR BÖLGE

Rusya Federasyonu Türkiye İhracat Merkezi Temsilcisi Radik 
Gimatdinov SATSO’da

Söz konusu ziyarete SATSO Yurtdışı İş Geliştirme 
Komisyonu Başkan Yardımcıları Gökhan Yaman 
ile Hayrettin Kovacıoğlu, SATSO Genel Sekreteri 
Teyfi k Öztürk ve Genel Sekreter Yardımcısı Refi k 
Özkorkmaz da iştirak etti.

Söz konusu ziyarette konuşan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Altuğ,; “Şehrimizde faaliyet gösteren yerel 
ve çok uluslu fi rmalar Sakarya’nın potansiyelinden 
memnun ve yatırımlarını genişletmek için 
çalışmalarını gerçekleştirmektedirler. Üyelerimizin 
ticari faaliyetlerini genişletmek konusunda 

bizler işbirliği yapmaktan memnuniyet duyarız.” 
ifadelerini kullandı.

Ziyarette konuşan Rusya Federasyonu Türkiye 
İhracat Merkezi Temsilcisi Radik Gimatdinov, 
“Sakarya, Türkiye’nin üretim merkezlerinin başında 
geliyor. Bizler de bu konuda ülkedeki yatırımcıların 
kendilerine aradıkları partnerler konusunda destek 
olmayı amaçlıyoruz.” diye konuştu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Rusya Federasyonu Türkiye 
İhracat Merkezi Temsilcisi Radik Gimatdinov ve 
beraberindeki heyeti makamında ağırladı.



BAŞKAN ALTUĞ, ESTONYA-SAKARYA İŞ DÜNYASI 
İLE BULUŞMA KONFERANSI’NA KATILDI
BAŞKAN ALTUĞ, ESTONYA-SAKARYA İŞ DÜNYASI 

Estonya İş Konseyi Baltık Ülkeleri İş Fırsatları değerlendirildi

Her iki ülkeden de temsilcilerin katıldığı online 
konferans’a DEİK Başkanı Nail Olpak, ASKON Genel 
Başkanı Orhan Aydın, DEİK Estonya İş Konseyi 
Başkanı ve ASKON Sakarya Şube Başkanı Engin 
Tumbaz, T.C Tallinn Büyükelçisi Süleyman İnan 
Özyıldız, Estonya Ankara Büyük Elçisi Annely 
Kolk başta olmak üzere üst düzey bürokratlar ve 
yöneticiler iştirak etti.

Konferansta konuşan SATSO Başkanı A. Akgün Altuğ; 
“Sakarya, bulunduğu jeostratejik konumu itibariyle 
yatırımcılar tarafından cazibe merkezi olarak 
görünen bir bölgede yer almaktadır. Sanayicimiz 

ve ticareti iyi bilen tacirlerimiz ile son derece yakın 
bir konumda bulunduğumuz Estonya ile çok daha 
yüksek ticaret hacimlerine ulaşabilmeyi umuyoruz.” 
diye konuştu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO, DEİK VE ASKON 
işbirliğinde gerçekleştirilen “Estonya İş Konseyi 
Baltık Ülkeleri İş Fırsatları kapsamında Estonya-
Sakarya İş Dünyası ile Buluşma” webinarına katıldı.



BAŞKAN ALTUĞ RUS HEYETİ MAKAMINDA 
AĞIRLADI 
BAŞKAN ALTUĞ RUS HEYETİ MAKAMINDA 

Rusya Heyeti Ziyareti

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Rusya Nijniy Novgorod Bölgesi 
Sanayi, Ticaret ve Girişimcilik Bakan Yardımcısı Vladimir Balakin ve beraberindeki heyeti makamında 
ağırladı.

Söz konusu ziyarete Rus Heyetin yanı sıra SATSO Sakarya İl Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Başkanı 
Mertcan Korkmaz ve Komite üyeleri de iştirak etti.

Ziyaretten memnuniyet duyduğunu belirten SATSO Başkanı Altuğ; “Ticari ve yatırım olarak iş birliği 
sağlamak iki şehrin ve ülkenin yararına olacaktır. Üretim konusunda hedefl erimiz aynı ve bu doğrultuda 
da üyelerimizin faydalı iş birlikleri sağlayabileceğine inanıyoruz.” ifadelerini kullandı.

Bakan Yardımcısı Vladimir Balakin ise; “Türkiye’nin son yıllarda sanayideki gelişiminin bizler de farkındayız. 
Türkiye’yi önemsiyoruz ve ticari işbirliklerimizi artırmak istiyoruz.” dedi.



ENDONEZYA İLE TİCARİ İŞBİRLİĞİ 
GELİŞECEK
ENDONEZYA İLE TİCARİ İŞBİRLİĞİ 

Endonezya Büyükeliçisi Ziyareti

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Endonezya Cumhuriyeti Türkiye 
Büyükelçisi Dr. Lalu Muhamad Iqbal ve beraberindeki heyeti makamında ağırladı.

SATSO Başkanı Altuğ; “Endonezya ile de geçmiş yıllara dayanan birçok konuda bağımız var. Endonezya 
ile ticari anlamda işbirliğini artıracak bir sistem oluşturmak için iş birliğinden memnuniyet duyarız.” 
ifadelerini kullandı.

Endonezya Türkiye Büyükelçisi Dr. Lalu Muhamad Iqbal ise, “Türkiye, Endonezya için önemli bir ülke 
konumunda. Arzumuz Türkiye ile beraber büyümektir. Türkiye’yi Batıdaki en yakın dostumuz olarak 
görüyoruz.” ifadelerini kullandı.
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